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enç iş insanları olarak gelişen 
Gaziantep’in, gelişen ülkemizin hızlı tem-
posuna ayak uydurmak için var gücümüz-
le çalışıyoruz. İnsanların hedefleri olmalı, 
hedeflerine ulaşacağı hayaller…
Son 20 yılda hayatın tüm alanlarının A’dan 

Z’ye  geldiği noktayı göz önüne aldığımızı, hayalleri-
mizin ufuk çizgisini ne kadar uzağa koymalıyız, ölçü 
ve sınır yok.
Gelişme ve büyüme birçok sorunu da beraberinde ge-
tiriyor, sorunların çözüm noktasında el birliği ile be-
raber çalışması kaçınılmaz. Sivil toplum örgütleri bu 
çözüm noktasında devreye girmektedir. Sivil toplum 
örgütlerinin sorunun çözüm noktasında katkıları, üye-
lerinin katkılarıyla  büyümektedir. 
Ülkemizin  ilk üç sorunu; eğitim, terör, ekonomi. 
Esasen eğitim bütün sorunların temeli ve anası. Eği-
tim yılı birçok soru işaretiyle beraber açıldı. Bir Çin 
atasözünde: 
“1 yılda verim almak istiyorsan pirinç,
 10 yılda verim almak istiyorsan ağaç,
100 yılda verim almak istiyorsan insan yetiştir.” 
diyor.  
Atasözü sorunun çözümünü kendi içinde sunmaktadır. 
Cehalet tüm kötülüklerin merkezine yerleşmiş konum-
da el birliği ile söküp atmamız gerekiyor. Ramazan 
bayramında terör çirkin ve acımasız yüzünü şehri-
mizde gösterdi. Dişi çıkmamış bir bebeğin şehit edil-
mesi acaba hangi insan haklarında yazıyor. İtidal ve 
sağduyu çağrıları galip gelerek Gaziantep’te yaşayan 
tüm insanlar belki de önce kurgulanan terör örgütünün 
oyununu bozdu. Terörün çözüm noktasında dili, ırkı, 
dini, rengi ne olursa olsun sağduyulu olan herkesin 

terörü desteklemediğini çıkıp belirtmesidir. Mehmet-
çiğimizin akan kanının durması için sorumluluk alma 
zamanıdır.
2012’nin ilk üç çeyreğini geri de bıraktık. Elimiz-
de üçüncü çeyrek verileri yayınlanmamasından ötü-
rü yok. İlk iki çeyreğe baktığımız zaman hedeflenen 
noktada olmasa dahi 3.2 ve 2.8 büyüme rakamlarımız 
mevcut. AB üyeleri büyümezken ve komşularımızın 
durumu ortada iken gayet memnun edici bir durum. 
Ancak büyümemiz de ihracatın desteği çok fazla iç pa-
zardan daralma cari açığı kapatabilmek adına devam 
ediyor. İç Pazar dinamiklerinin harekete geçmesi hem 
üretici hem tüccar hem de hizmet sektörü açısından 
oldukça değerli. MB politika faizlerini düşürmesini 
ve ekonomi yönetiminin kontrollü bir şekilde ayağını 
frenden biraz çekmesini bekliyoruz. Üçüncü çeyrek-
te de daralma olacağının sinyalleri çok güçlü büyüme 
için en büyük destek yine ihracattan gelecek. 4. Çey-
reği kurtarmak mümkün. Gazi şehrimiz Eylül ayında 
ilk kez Ankara’yı geçerek 5. sıraya oturdu. Darısı yıl 
bazında 5. Sıraya oturmasında. Emeği geçenlere teşek-
kürler…
Bu ay genç Cumhuriyetimiz 89. Yaşını kutluyor. İs-
tiklal Savaşı’nın zaferi 29 Ekim 1923 tarihte, TBMM 
tarafında yönetim şeklinin “Cumhuriyet” olarak ila-
nıyla taçlandı. 29 Ekim oturumuyla devletimizin yö-
netim şekli belirlendi, Cumhuriyet ilan edildi ve Gazi 
Mustafa Kemal İlk Cumhurbaşkanımız oldu. Nice 89. 
Yıllara Türkiyem hep genç ve dinamik kal…
Kurban Bayramınızı ve 29 Ekim Cumhuriyet Bayra-
mınızı kutluyor, başarıların ve sağlığın daima sizler 
olmasını diliyorum. 
Sevgi ve Saygılarımla.

G

TANER ÖZDURAK
Gaziantep Genç İş Adamları
Derneği Yönetim Kurulu Başkanı
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2011 Türkiye’nin ikinci 500 Büyük Sanayi 
Kuruluşu arasında yer alan Gaziantep’li ve 

Gagiad’lı şirketlerimizi başarılarından
dolayı kutlarız. 

İKİNCİ 500 BÜYÜK SANAYİ 
KURULUŞU SIRALAMASINDA 

9 GAGİAD’LI FİRMA 
İso’NuN DüZENLEDİĞİ 2011 TüRkİyE’NİN İkİNcİ 500 
Büyük sANAyİ kuRuLuŞu ARAŞTIRMAsI AÇIkLANDI. 

2011 TüRkİyE’NİN İkİNcİ 500 Büyük sANAyİ kuRuLuŞu 
ARAŞTIRMAsINDA 24 GAZİANTEP’Lİ fİRMA İÇERİsİNDE 9 

GAGİAD’LI fİRMA yER ALIyoR. 

26 Sayınlar Gıda Mad. San. ve Tic. A.Ş. 152.567.615

107 Kaşmir Halı San. Ve Tic. A.Ş.  131.165.633

145 Mutlu Makarnacılık San. Ve Tic. A.Ş. 122.519.944

188 Canan Tekstil San. Ve Tic. A.Ş.  119.960.343

397 Tat Makarnacılık San. Ve Tic. A.Ş.  85.229.432

401 Zeki Mensucat San. Ve Tic. A.Ş.  84.662.131

403 Ünal Sentetik Dokuma San. Ve Tic. A.Ş. 84.207.422

460 Ritaş Kimya Ve Tekstil San. Ve Tic. A.Ş. 77.195.611
 
467 İpek Yem Ve Gıda San. Ve Tic. A.Ş.  75.580.596

sıra Firma ÜreTim
SaTışlar
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iso’nun düzenlediği 
Türkiye’nin 
500 Büyük 

Sanayi Kuruluşu 
sıralamasında 

19 Gaziantep’li 
Firma içerisinde 
11 GaGiaD’lı 
Firma yer alıyor. 

Gaziantep’li 
ve GaGiaD’lı 
şirketlerimizi 

başarılı 
çalışmalarından 
dolayı kutlarız. 

GAGİAD’LI FİRMALARIMIZIN 
BAŞARILARI DEVAM EDİYOR

İsTANBuL sANAyİ oDAsI (İso) TARAfINDAN yAPILAN 2011 yILI ‘’TüRkİyE’NİN İLk 
500 Büyük sANAyİ kuRuLuŞu’’ AÇIkLANDI. sIRALAMADA ŞEhRİMİZ, BİR öNcEkİ 

yIL GöRE fİRMA sAyIsINI 16 ‘DAN, 19’A yüksELTTİ. 

64 Sanko Tekstil İşletmeleri San. Ve Tic. A.Ş.  1.025.063.603

108 Gülsan Sentetik Dokuma San. Ve Tic. A.Ş.   634.594.016

121 Tiryaki Argo Gıda San. Ve Tic. A.Ş.   572.400.050

128 Naksan Plastik Ve Enerji San. Ve Tic. A.Ş.  555.276.119

151  Merinos Halı San. Tic. Aş. 476.   476.419.901

202 Süper Film Ambalaj San. Ve Tic. A.Ş.  378.669.505

301 Köksan Pet Ve Plastik Ambalaj San. Ve Tic. A.Ş. 263. 562.068

368 Selçuk İplik San. Ve Tic. A.Ş.   213.075.486

387 Şireci Tekstil San. Ve Tic. A.Ş.    198.806.411

406 Oba Makarnacılık San. Ve Tic. A.Ş.   192.521.311

407 Akteks Akrilik İplik San. Ve Tic. A.Ş.   192. 344.230

sıra Firma ÜreTim
SaTışlar



ŞAHİNBEY BELEDİYE BAŞKANI’NA ZİYARET

öneTim Kurulumuzun kendisi-
ni tanıtmasıyla başlayan ziyarette; 
Gaziantep Şahinbey Belediyesinin 
çalışmalarından ve projelerinden 
bahseden Mehmet TAHMAZOĞ-
LU; son yıllarda Gaziantep’te be-

lediyecilik çalışmalarının örnek gösterilecek 
boyutlara geldiğini ve Şahinbey Belediyesinin 
başarılı projelerinden bahsetti.
Gaziantep’te uygulanmaya başlayan kentsel 
dönüşüm projesinin oldukça başarılı bir proje 
ve süreç olduğunu ve bu projeyle şehircilik an-
layışının değiştiğini vurgulayan Yönetim Kuru-
lu Başkanımız Taner ÖZDURAK; belediyeci-
lik gün geçtikçe gelişiyor, şehrimizde sanayide, 
ticarette yaşanan gelişmelerin eğitim ve şehir-
cilik anlamında da yaşanması ve bu alanlarında 
gelişmesi gerekiyor diyerek son yıllarda bele-
diyecilikte yaşanan bu hızlı değişimin sebebini 
merak ettiğini belirtti.
Şahinbey Belediye Başkanı Mehmet TAHMA-
ZOĞLU; belediyecilikte yaşanan bu değişimin 
sebebinin standartların yükselmesine bağlı ol-

duğunu belediyecilik anlayışının artık değiş-
tiğini belirterek sözlerine şöyle devam etti; ‘’ 
Artık her şey hizmet odaklı, belediyeler arasın-
da hizmet yarışı başlatıldı bunun da en büyük 
teşvikçileri Genel Merkez ve Başbakanlık artık 
yapısal değil de sosyal belediyecilik gelişiyor. 
Bunun yanı sıra kurumsallaşmak, ekip anlayışı 
da önemli.’’ dedi. Sohbetin ardından hatıra fo-
toğrafı çekilerek ziyaret son buldu.

GAGİAD yöNETİM kuRuLu BAŞkANIMIZ vE yöNETİM kuRuLu 
üyELERİMİZ GAZİANTEP ŞAhİNBEy BELEDİyE BAŞkANI MEhMET 

TAhMAZoĞLu’Nu MAkAMINDA ZİyARET ETTİ.

Y
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zelliKle terör ve komsumuz 
Suriye de yaşanan olaylar hak-
kında karşılıklı görüş alışverişin 
de bulunuldu. CHP İl Başkanı 
Mehmet GÖKDAĞ yaşanan son 
olaylardan üzüntü duyduğunu 

ülkemizin birlik ve beraberliğinin bozulama-
yacağını belirterek; gerek ülkemiz gerekse 
şehrimiz için eğitme yatırım yapılması gerek-
tiğini belirtti.
Yönetim Kurulu Başkanımız Taner Özdurak 
da eğitimin ülkemiz ve bölgemiz için önem-
li ve öncelikli olduğunu ve bir sivil toplum 
kuruluşu olarak da bu konuda ve ülkemizi 

ilgilendiren her konuda her türlü desteğe ve 
çalışmalara hazır olduklarını belirtti. Ülke-
mizde ve son olarak şehrimizde yaşanan te-
rör olaylarının son bulması ve bu sorunların 
elbirliğiyle çözüme ulaştırılması gerektiğini 
vurgulayan Özdurak, sözlerine şöyle devam 
etti;’’ Ülkemizin birliğinin, beraberliğinin bö-
lünemez bir gerçek olduğu açıktır ve ülkemiz 
bunu defalarca kanıtlamıştır. Huzur ve Barış 
Kenti Gaziantep’imiz tarihinden aldığı kuv-
vetle yaşanan terör olaylarına karsı sağduyu-
lu davranmış gerekli cevabı vermiştir. Bu tür 
olaylarının yaşanmamasını temennimizdir. 
Terörün çözüm merkezi TBMM’dir’’ dedi.

yöNETİM kuRuLu BAŞkANIMIZLA GöRüŞME yAPAN chP İL BAŞkANI vE BAZI yöNE-
TİM kuRuLu üyELERİ; üLkEMİZİN vE ŞEhRİMİZİN sosyAL, küLTüREL vE EkoNoMİk 

DuRuMu hAkkINDA DEĞERLENDİRMELER yAPTILAR. 

Ö

CHP İL BAŞKANLIĞI, YÖNETİM KURULU
BAŞKANIMIZ TANER ÖZDURAK’ LA GÖRÜŞTÜ



W W W . G A G İ A D . O R G . T R

ZİYARETLER12 GAZİANTEP GENÇ İŞ ADAMLARI DERNEĞİ

a z i a n T e p ’ T e 
STK’ların gün geç-
tikçe daha fazla önem 
kazandığını vurgulayan 
Hürsiad Yönetim Kuru-
lu Başkanı Kasım FİN-

CAN; Yönetim Kurulu Başkanımı-
za ve Üyelerimize çalışmalarında 
başarılar diledi. 
Gagiad Yönetim Kurulu Baş-
kanımız Taner ÖZDURAK ise, 
Yönetim Kurulumuzu tanıtarak; 
Gagiad faaliyetlerinden bahsetti. 
Gagiad ve Hürsiad’ın ortak üyele-
rinin bulunduğuna da değinen ve 
ortak fikirle çalışmalar yapıldığı 
takdirde kazananın her zaman şeh-

rimiz ve ülkemiz olacağını belirten 
ÖZDURAK;’’Ortak sesin her za-
man faydası var.’’dedi. Gagiad’ın 
eğitime verdiği öneme de değinen 
Yönetim Kurulu Başkanımız; ‘’Eği-
timdeki eksiklikler sadece görsel ek-
siklikler değil, öğretmenlik mesleği 

konusunda iyileştirmeler yapılmalı-
dır öğretmenlik mesleği de eskiden 
olduğu gibi ve bazı meslekler gibi 
saygınlığı daha da arttırılmalıdır. ’’ 
Dedi.
Ziyaret; hatıra fotoğrafı çekilmesiy-
le son buldu. 

G HÜRSİAD’DAN ZİYARET
hüRsİAD yöNETİM kuRuLu BAŞkANI vE yöNETİM 

kuRuLu üyELERİ, yöNETİM kuRuLu BAŞkANIMIZ vE 
yöNETİM kuRuLu üyELERİMİZE ZİyARETE BuLuNDu.

ZİRVE ÜNİVERSİTESİ GENÇ 
İŞADAMLARI KULÜBÜNDEN, 

BAŞKANIMIZA ZİYARET

ZİRvE üNİvERsİTEsİ GENÇ İŞADAMLARI 
kuLüBü, yöNETİM kuRuLu BAŞkANIMIZ 

TANER öZDuRAk’I ZİyARET ETTİ. 

zirve ÜniverSiTeSi işletme bölümü 2. 
Sınıf öğrencilerinden oluşan klub üyeleri fa-

aliyetlerinden ve planlarından bahsettiler. Klu-
bün projelerini ve çalışmalarını değerlendiren 
Yönetim Kurulu Başkanımız Taner Özdurak 

öğrencilere tecrübelerinden bahsetti.
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GGAZİANTEP 
İŞkuR MüDüRü 

sIRAÇ EkİN, 
yöNETİM kuRuLu 

BAŞkANIMIZ 
TANER öZDuRAk’I 

ZİyARET ETTİ.

örÜşmeDe Sıraç EKİN, 
yeni dönemde İşkur olarak 
şehrimiz için hazırladıkları 
projelerden söz etti. Gazian-
tep istihdamı, işveren ve işçi 
sorunları için çalışma yaptık-

larını ve bu konu üzerindeki çalıştıkları 
projeleri anlatan EKİN, Gaziantep’in iş-
sizlik azaltmak için çalışmaların var gü-
cüyle devam ettiğini belirtti. 
Yönetim Kurulu Başkanımız Taner Özdu-
rak ise; ülkemiz de yaşanan işçi işveren 
probleminin; is arayanla işverenin doğru 
platformda bir araya gelememesi olduğu-
nu belirterek sözlerine şöyle devam etti;’’ 

İstihdam; sermaye, üretim, kapasite gibi 
etkenleri içinde barındıran ekonomi için 
oldukça önemli bir fonksiyondur o yüz-
den iş arayanla, işveren doğru platform da 
bir araya gelmelidir. İskur bunun için doğ-
ru merkezdir. İskur İl Müdürlüğümüzün 
daha aktif olacağına inanıyorum’’dedi.
Görüşmede ; Yönetim Kurulu Başkanı-
mız Taner ÖZDURAK’ la fikir alışveri-
şinde bulunan Sıraç EKİN, Gagiad ve Ga-
ziantep İş Kurumu’yla yapacakları ortak 
projelerden de bahsettiler.ve Gaziantep İş 
Kurumu’yla yapacakları ortak projeler-
den de bahsettiler.

İŞKUR İL MÜDÜRÜ SIRAÇ EKİN’DEN,
YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZA

NEZAKET ZİYARETİ
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ÜrKiye’nin altıncı bü-
yük şehri olan Gaziantep için 
birlikteliğin ve beraberliğin 
önemli olduğunu sadece sa-
nayi ticarette ve ekonomide 
değil de eğitim ve sosyo-kül-

türel alanda da şehrimizin gelişmesi ge-
rektiğini vurgulayan CHP İl Başkanı Av. 
Mehmet GÖKDAĞ, “Çalışmayan saat 
dahi günde iki kez doğruyu gösterir bu-
radan yola çıkarak daha fazla çalışmamız 
gerekmektedir.CHP Gaziantep il örgütü 
olarak yeni çalışmalarımız da ilimizde 
ki odalar ve derneklerle 
işbirliği artıracaklarını be-
lirti, Sivil toplum kuruluş-
ları bizim öncelikle çalış-
ma alanlarımız içerisinde 
olacaktır.”dedi. 
Gagiad’ın Yönetim Ku-
rulu Başkanımız Taner 
ÖZDURAK dernek faali-
yetlerimiz hakkında bilgi 
verdi. Eğitim ve sosyal 
alanda şehrimizin geliş-
mesi gerektiği konusu-
nun önemli olduğunu ve 

sorunun çözümsüz bir sorun olmadığı 
belirten ve vurgulayan Yönetim Kuru-
lu Başkanımız, “doğru yapılan her işi 
desteklersek yanlış veya eksik yapılan 
işlerde seviyeli bir şeklide eleştirirsek 
birbirimizin düşüncelerine saygı duyarak 
aşılamayacak hiçbir sorunumuz yoktur. 
İleri Demokrasi farklı seslerinin ortak 
payda buluşmasıyla olacaktır.” dedi.

Başkan Özdurak CHP İl Başkanı Av. 
Mehmet GÖKDAĞ başarılar dileyerek 
sözlerini tamamladı. 

   GAGİAD 
yöNETİM 

kuRuLuMuZ, 
GAZİANTEP 

chPİL BAŞkANI 
Av. MEhMET 

GökDAĞ’A 
ZİyARETTE 
BuLuNDu.

T
GAZİANTEP CHP İL BAŞKANINA ZİYARET
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aziantep’te çocukluğunuz, 
gençliğiniz nerelerde geçti, 
anılarınız ve bugünkü hayatı-
nıza nasıl katkıları oldu? 
Gaziantep’te Kılınçoğlu sem-
tinde iki katlı bir Antep evinde 

doğdum. On yaşına kadar orada yaşadım. 
O zamanlar Kılınçoğlu genellikle orta halli 
insanların yaşadığı bir semtti. On yaşımda 
Kozluca’ya taşındık. Pişirici Kasteli’nin he-
men yanında, bahçeli bir Antep evine. Şaha-
ne bir çocukluk yaşadım diyebilirim. Çünkü 
dedemin “tutluğu” vardı, yani kocaman bir 
bahçe. Yazları orada yaşardık. Güneş, toz 
toprak, haraf, envai çeşit meyve... Bir çocuk 
için muhteşem bir hayat.
Gençliğimiz ise oldukça hızlıydı. 12 Mart 
Darbesi’nin hemen ardından yükselen po-
litik hareket bizi de etkilemişti. Kendimi 
politik gençlik hareketinin içinde buldum. 
Orta öğrenimimi Atatürk Lise’rde sürdür-
düm. Okulumuz, bir üniversite kadar politik 
bir yapıdaydı. Çok sert, acımasız olaylar ya-
şadık. Bugün keşke olmasaydı diyebileceği-
miz olaylar, ama bu olaylar beni vaktinden 
önce olgunlaştırdı da diyebilirim. İnsanları 
daha yakından tanıma fırsatı buldum. Bir 
bütün olarak Antep’te geçirdiğim 18 yıla 
bakarsak, efsane gibiydi diyebilirim. Haya-
tımın mutlu bir dönemi.

Gaziantepli olmak sizin için ne demek?
Gaziantep deyince birden göğsüm kabarı-
yor. Tam olarak nedenini bilmiyorum. Belki 
Gazianteplilerin çoğunlukla mert, çalışkan, 
yaşamayı seven insanlar olmasından. Belki 
de doğduğum, büyüdüğüm şehir olmasın-
dan. Ama son zamanlarda şehrimizin tarihi-
ni öğrendikçe bu gururun boşuna olmadığı-
nı da anlıyorum. Gerçekten olağanüstü bir 
tarihimiz var. Hititlerin 2. başkenti Karka-
mış bizim sınırlarımızda, Roma’nın önemli 
kentlerinden Zeugma biz de... Uzun yıllar 
Ermeniler, Rumlar, Yahudilerle din ayrımı 
yapmadan birlikte yaşamışız. O birlikte ya-
şam bizi çok kültürlü bir şehir yapmış. Buna 

G

GAZİANTEP DEyİNcE BİRDEN GöĞsüM kABARIyoR. TAM oLARAk 
NEDENİNİ BİLMİyoRuM. BELkİ GAZİANTEPLİLERİN ÇoĞuNLukLA 

MERT, ÇALIŞkAN, yAŞAMAyI sEvEN İNsANLAR oLMAsINDAN. BELkİ 
DE DoĞDuĞuM, BüyüDüĞüM ŞEhİR oLMAsINDAN. 

EkoNoMİk GELİŞMEMİZ hER-
kEsİN DE kABuL ETTİĞİ GİBİ 
oLDukÇA İyİ. TIPkI kuRTuLuŞ 
sAvAŞI’NDA oLDuĞu GİBİ kENDİ 
oLANAkLARIMIZLA kALkINMAyI 
BAŞARABİLİyoRuZ. AMA küLTü-
REL GELİŞMEMİZ İÇİN AyNI ŞEyİ 
söyLEMEk oLDukÇA ZoR. 

GAZİANTEP GÖĞSÜMÜ 
KABARTIYOR 
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çok önem veriyorum. Şimdi de 
şehrimizin kültüre daha fazla 
sarılması, bu alandaki açığımızı 
kapatmamız gerekiyor.

Gaziantep ile ilgili aklınızda 
kalan çarpıcı bir anınızı bi-
zimle paylaşır mısınız?
Valla üç yıl kadar önceydi, 
sanırım bu kadar tanınmıyor-
dum. Bir baklavacıya girdim, 
İstanbul’a götürmek için fıstık, 
kuru baklava gibi şeyler aldım. 
Sıra parayı ödemeye gelince, 
kasadaki delikanlı Ahmet Abi 
siz den para almayız dedi. O 
delikanlı tek bir kitabımı bile 

okumamıştı ama televizyonlar-
da beni görmüş, Antepli oldu-
ğumu bildiği için de bana bir 
jest yapmak istemişti. Para kıs-
mı tartışmaya bile değmez ama 
o hemşehrimin bana gösterdiği 
sevgiyi unutamıyorum. Zaten 
bu, Antep’in doğasında var. 
Hatır bilir, insanı sayar, saygıda 
kusur 
etmez.

Gaziantepten çıkışınızla bu-
güne gelişiniz arasindaki sü-
reci kısaca anlatır mısınız?
Gaziantep’ten üniversite oku-
mak için ayrıldım. Güya Mar-

mara Üniversitesi’nde siyaset 
okuyacaktım. Güya dediğime 
bakmayın üniversiteyi de bi-
tirdim ama siyaset okumaktan 
çok siyaset yaptım. Fakat bir 
gün içimdeki yazarlık yeteneği 
kabardı ve yazmaya başladım. 
Benim hayatımı değiştiren işte 
o sözcükler oldu. Aslında Tür-
kiye gibi yazara pek de önem 
verilmeyen bir ülkede, kitabın 
çok az ilgi gördüğü bir kültür-
de yazar olmak zor iştir. Ama 
şans mı desek, yetenek mi, 
veya Antep’li olmanın getirdiği 
girişkenlik ruhu mu, bir mucize 
oldu ve ben oldukça tanınan bir 
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yazara dönüştüm. Ülkemizin bugün gün-
demde olan çoğu yazaramıza baktığımızda, 
genelikle İstanbul’lu varlıklı ailelerin ya da 
entellektüel ailelerin çocuklarıdır. Benim 
Antep’ten çıkıp bu kadar yaygın bir tanı-
nırlık ve okunurluk kazanmam da elbette 
doğduğum şehrin büyük bir katkısı olması 
gerekir.

Gaziantep’in ekonomik gelişmesi yanın-
da kültürel gelişimini nasıl değerlendiri-
yorsunuz?
Ekonomik gelişmemiz herkesin de ka-
bul ettiği gibi oldukça iyi. Tıpkı Kurtuluş 
Savaşı’nda olduğu gibi kendi olanaklarımız-
la kalkınmayı başarabiliyoruz. Ama kültürel 
gelişmemiz için aynı şeyi söylemek oldukça 
zor. Elbette sevindirici gelişmeler var. Başta 
Büyükşehir belediyemiz olmak üzere tarihi-
mize daha duyarlı ve derin bir bakış hakim 
olmaya başlıyor. Ama hala sanata, kitaba, 
bilime duyulan ilgi yeterli değil. Bunun için 
üniversitelerimiz ile sanayimizin ve yerel 
kurumların işbirliği önem kazanmaktadır. 
Üniversitelerdeki dinamizm şehrin kültürel 
yaşamına kazanılabilirse oldukça iyi so-
nuçlar elde edilebilir. Eskişehir bu konuda 
olumlu bir örnek olarak ortaya çıkıyor.

antepli olup da ahmet Ümit gibi olmak 
isteyenlere tavsiyeniz?
Bence herkes kendisi gibi olmaya çalışsın. 
Yani seçtiği işte mutlu olmayı hedeflesin. 
Ben sevdiğim işi yaptığım için mutluyum. 
Bunun için ne yaptım, çok çalıştım, yeni 

olanı yaratmaya çabaladım, yazdıklarımın 
insanlara bilgi vermesini hedefledim, sami-
mi ve cesur oldum. Ve yıllar süren çabam 
sonunda meyvesini verdi. Ama bu kadar ta-
nınmasıydım da, yazdığım için yine mutlu 
olacağımı da hemen eklemeliyim.

Gaziantep kültür, gelenek ve görenekleri 
hakkındaki düşüncelerinizi alabilir mi-
yiz?
Gaziantep’in binlerce yıllık bir tarihi var. 
Elbette bu kadar yıl varolabildiğimize göre 
yarattığımız kültür bizi geliştiren, yenileyen 
özellikler taşıyor olmalı. Ama öte yandan 
biraz muhafazakar olduğumuzu söyleye-
bilirim. Ekonomi de teknolojiye bu kadar 
açık bir şehir, sanatta da açık olmalı. Bunu 
başarabilirsek dünya kültürleriyle çok daha 
kolay entegrasyona girebiliriz ve bu bizim 
ekonomik gelişimimiz için daha olumlu so-
nuçlar doğurabilir. Fazla erkek egemen ve 
maço kültürden uzaklaşmak, kadınlarımı-
zın, kızlarımızın hayata daha fazla katılımı-
nı sağlamamız gerektiğini de düşünüyorum.
Babı-esrar da Konyada ,istanbul hatıra-
sında ve son romanınız sultanı öldürmek 
istanbulda yaşanarak anlatılıyor, Gazian-
tep için böyle bir roman olabilir mi? 
Aslında Patasana romanımda biraz gü-
zel şehrimizden bahsettim ama tümüyle 
Gaziantep’i anlatacağım bir roman yazmak 
da hedeflerim arasında. Böyle bir romanı 
yazmayı hem bir görev hem de bir zevk ola-
rak görüyorum. Hayat izin verirse, en güzel 
kitaplarımdan birinin o roman olması için 
elimden geleni yapacağım.

BENcE hERkEs 
kENDİsİ 

GİBİ oLMAyA 
ÇALIŞsIN. yANİ 

sEÇTİĞİ İŞTE 
MuTLu oLMAyI 

hEDEfLEsİN. 
BEN sEvDİĞİM 

İŞİ yAPTIĞIM 
İÇİN MuTLuyuM. 

BuNuN İÇİN 
NE yAPTIM, 

Çok ÇALIŞTIM, 
yENİ oLANI 
yARATMAyA 

ÇABALADIM, 
yAZDIkLARIMIN 

İNsANLARA 
BİLGİ vERMEsİNİ 

hEDEfLEDİM, 
sAMİMİ vE 

cEsuR oLDuM
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DİLEK KALEOĞLU
GAGİAD ÜYESİ

kuRuMsALLAŞMANIN ÇEkİRDEĞİNDE, İŞLETMENİN yöNETİcİ-
LERİ DEĞİŞsE BİLE DEvAMLILIĞINI süRDüREBİLMEsİ DüŞüN-
cEsİNİN oLDuĞu GöZ öNüNDE BuLuNDuRuLDuĞuNDA yöNE-
TİMİN DEvRİNİN öNEMİ DAhA İyİ ANLAŞILIyoR. 

KURUMSALLAŞ !

şletmeler hepimizin bildiği gibi 
gelişen, geliştikçe karmaşık 
yapılara bürünen yaşayan bir 
organizmadır. Hal böyleyken 
gelişimini adım adım belirli bir 
seviyede gerçekleştiren ve artık 

büyük adım atması gereken ya da henüz 
gelişmekte olan, şu an için küçük olupta 
gelecekte büyük ilerlemeler vaad eden 
işletmenize destek çıkarak büyüme ve 
gelişme sürecinde ortaya çıkan sorun-
lara çözüm oluşturan yönetim teknikle-
rinden faydalanmak istiyoruz.
Peki bu nasıl yapılmalı? Nasıl planlan-
malı? Cevaplanması gereken ilk ve en 
önemli sorular arasında: nereDen 
BaşlayaCaĞız?  Benimsediğimiz 
yönetim şekilleri gerçekten işletme-
lerimizin problemlerine çözüm teşkil 
ediyor mu? Bu tekniklerin işletmemize 
gereklilik derecesi nedir? Gerçekten ku-
rumsallaşmaya ihtiyacımız var mı yok-
sa mevcut yönetim sistemimizin gün-
cellenmesi ve elden geçirilmesi yeterli 
mi? Peki kurumsallaşma nedir? Bütün 
işletmeler kurumsallaşmalı mıdır?

KurumSallaşma…
“İşletme kendi belirlediği öz ilke ve 
değerlerden oluşan işletme kültürünün 

faaliyetlerini sistematik hale getirilerek, 
firma kaderini yönetici ve personelleri-
nin var oluşundan bağımsız hale geti-
rerek, faaliyetlerini sürekli ve düzenli 
olarak, sistematik bir şekilde kişilerin 
nitelik ve kabiliyetine bağlı organizas-
yon ve işlevlerinden arındırılmasını 
sağlamaktır.”
Hepimizin de bildiği gibi ülkemizde ve 
dünyada birçok küçük ve orta boyutlu 
işletmelerimiz (KOBi) karşılaştıkları 
sorunlarla baş edemeyerek ortalama ku-
ruluşlarının 5. Yılında faaliyetlerine son 
vermek zorunda kalıyor. Tabiî ki hiçbir 
firma sahibi bin bir zahmet çekerek ve 
emek vererek kurduğu ve devamlılığı 
için birçok problemle başa çıkmak zo-
runda olduğu işletmesini bir gün kapat-
mak amacıyla kurmamıştır. Sorunun 
temelinde, işin nasıl yapılacağını çok 
iyi bilen, alaydan yetişme ustalarımızın 
işletme kurduklarında yönetim bilgisi 
eksikliklerinden dolayı zaman zaman 
sıkıntılarla karşılaşmaları ve bunlara 
çözüm bulamamaları yatmaktadır. Ge-
nel olarak kobilerin ömrünün bu kadar 
az bir zamanda dolmasının sebepleri 
düşünüldüğünde; en başta yönetimde 
oluşabilecek sorunlara çözüm yaratma 
bilgisine sahip olmamak ve en önemli-

İ
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İŞLETMELERİN ETkİLEŞİMDE BuLuNDuĞu ÇEvRELERDE vE İÇ ÇEvREsİNDE 
MEyDANA GELEN TüM DEĞİŞİM vE GELİŞMELERE PARALEL oLARAk kuRuM-
LARIN soNRAkİ kuŞAkLARA AkTARILABİLMELERİ DE uLusLAR ARAsI DüZEy-
DE DüNyA öLÇEĞİNDE kENDİNE yETEBİLEN İŞLETMELER hALİNE GELEBİLME-
LERİ İÇİN kuRuMsALLAŞMA BİR GEREkLİLİkTİR.

si yönetimin belli bir standarda oturmaması, ka-
fadan alınan kararların, iş süreçlerinde devamlı 
değişikliğe yol aşması sonucu, işletmeyi aksat-
ması oluşturuyor. İşletmelerdeki 100% yaşanıl-
mış tecrübelere dayandırılan ve teknik yönetim 
bilgisi eksikliğinin olduğu yönetim şekillerinin 
yanı sıra kurucusunun vefatı sonucu tek sesliliği 
başaramayan, çok başlı yönetim düzeni kobilerin 
devamlılığını tehdit eden bir başka unsur. Bu yüz-
den işletmelerde yönetimin bir sonraki dönemde 
kime devredileceğinin belirlenmesi ve devir orta-
mının koşullarının belirlenmesi oldukça önemli.
Kurumsallaşmanın çekirdeğinde, işletmenin yö-
neticileri değişse bile devamlılığını sürdürebil-
mesi düşüncesinin olduğu göz önünde bulundu-
rulduğunda yönetimin devrinin önemi daha iyi 
anlaşılıyor. Aslında birçok işletmenin bahsetmek-
ten çekindiği ve konuşulması hoş karşılanmayan 
konular arasında bulunan mevcut yönetimin ve-
fatı durumunda ve ya yönetimin bir şekilde dev-

redilmesi gerektiği bir durumda işletmeyi kimin 
devir alacağının belirlenmesi çok önemli bir de-
taydır. İşletmelerimiz A’dan Z’ye tıkır tıkır işle-
yen sistemler olmak zorundalar. Bu da ancak iş-
letmenin kendine özgü ihtiyaçları doğrultusunda 
oluşturulacak planlı, düzenli bir yönetim sistemi 
ile gerçekleşebilir.

BÜTÜn işleTmeler
KurumSallaşmalı mıDır?
Kurumsallaşma ve derecesi küçük ve ya orta 
ölçekli firmalarda firmanın iş hacmine göre de-
ğişkenlik gösterebilir. Kurumsallaşma işletme-
lere bürokrasi ve daha fazla iş ve evrak yükünü 
beraberinde getirir. Küçük ölçekli firmalarda bu 
bürokrasi ve iş yükü işletmenin temel hedef ve 
amacı olan asıl işin yapılmasını güçleştirebilir. 
Bu işletmelerde pratikliğin azalmasına ve asıl 
işin gecikmesine sebep olabilir. Bahsettiğim bu 
faktörlerden ötürü kurumsallaşma küçük ölçekli 
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firmalar için gereklilik değildir, hatta firmaların asıl 
hedeflerinden sapmalarına temel hazırlayabilir. Fa-
kat büyük ölçekli firmalarda durum daha farklı, işle-
rin kişilerin varlığından ve bu kişilerin niteliklerinden 
bağımsız halde devamlı yürütülebilmesi, bütünlüğün 
sağlanması ve büyümenin sürekliliği için zorunludur. 

O halde bütün işletmelerin kurumsallaşması gerektiği 
doğru değildir. Belirli bir büyüklüğe ulaşmış işletme-
lerin faaliyetlerini devam ettirebilmesi ve hayatta ka-
labilmesi için büyüklükleri derecesine göre kendilerine 
özgü gereklilikler dikkate alınmak koşulu ile kurum-
sallaşmaları sağlanmak zorundayız.
İşletmelerin etkileşimde bulunduğu çevrelerde ve iç 
çevresinde meydana gelen tüm değişim ve gelişmele-
re paralel olarak kurumların sonraki kuşaklara aktarı-
labilmeleri de uluslar arası düzeyde dünya ölçeğinde 
kendine yetebilen işletmeler haline gelebilmeleri için 
KurumSallaşma bir gerekliliktir. 
“Bir şirKeT, KuruCuSunun çizDiĞi çem-
Ber içinDe SıKışıp KalırSa, KuruCuSu 
ölDÜĞÜnDe şirKeTTe ölÜr!” ıShaC aDi-
zes
Dünyada gerçekleştirdikleri faaliyetleri ile ekonomi-
ye katkısı olan işletmelerin %70 ile %90’ı ülkemizde 
ise %95’i aile işletmelerinden oluşuyor. Türkiye’de 
kobi özelliği gösteren firmaların birçoğu aynı zaman-
da aile şirketi olma özelliği taşıyor. Amerika Birleşik 
Devletlerinde yapılan bir araştırmaya göre birinci ku-
şakta faaliyetlerine devam edebilen aile şirketi sayısı 
oranı %20, ikinci kuşağa ulaşabilenlerin sayısı %16, 

üçüncü kuşak ve sonrası devam edenlerin sayısı ise 
ancak ve ancak %4 olabilmektedir. Aile şirketlerinin 
global ekonomideki aktif rollerine rağmen uzun ömür-
lü olmamaları, ortalama ömürlerinin dünyada 4 nesil 
ülkemizde ise ilk nesil ile kalmasının sebebi işletme-
lerimizin faaliyetlerine kişilerin varlıklarından ve ka-

biliyetlerinden bağımsız devam edemiyor olmalarıdır 
diyebilir. Ülkemizde çoğu aile şirketi kurucusunun 
vefatı ve akabinde yönetim devrinin önceden belirlen-
miş ve planlanmış bir şekilde yapılamayışının sonucu 
firmada yaşanan kaos ortamının işleri aksatması so-
nucudur. Bunun önlenebilmesi için yine temelde aynı 
noktaya vardığını söyleyebiliriz KURUMSALLAŞ-
MA ya da aile şirketlerinde kurumsallaşamama. Aile 
şirketlerinin faaliyetlerine devam edememesi büyük 
ölçüde disiplinli, sistematik ve planlı hareket etme ve 
ya uzun vadeli stratejiler geliştirme alışkanlıklarının 
olmamasından kaynaklanmaktadır. Gelecek kuşakla-
ra aktarılacak olan ve gelecek vaad eden işletmelerde 
bu bilincin oluşturulup yerleşmesi için kurumsallaşma 
sürecini doğru bir şekilde yönetmek gerekmektedir. 
Yönetim devrinin işletmeler için kaos yaratan bir kriz 
dönemi olduğu düşünülürse bu sürecin planlı, belir-
li bir çerçeve ve kurallar bütünü içerisinde organize 
edilip yönetilmesi oldukça önemlidir. Kurumsallaşma 
sürecini ve bu süreçte işletmemizin uygulayacağı kural 
ve stratejiler bütünün yazılı bir şekilde ele alınması ve 
güncellenmesi gerekiyor. Bu sürecin çerçevesini ve sü-
reç yönetimine dair her türlü detay oluşturulacak olan 
Aile anayasasında yer almalıdır.

“BİR ŞİRkET, kuRucusuNuN ÇİZDİĞİ ÇEMBER İÇİNDE sIkIŞIP kALIRsA, kuRucusu 
öLDüĞüNDE ŞİRkETTE öLüR!” IshAc ADİZEs
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AYÇA GÜDEMEZOĞLU
BASIN YAYIN KOMİSYON ÜYESİ

KÜÇÜK BİR ÖYKÜ BU

en DOKuz yaşında küçük bir 
oğlan çocuğuydum. O zamanlar ne 
anlardım paradan puldan. Tek der-
dim futbol oynamaktı sokakta. Oysa 
dışarı çıkmak bile yasaktı bana. An-
nem gizli gizli bakarken beni yaka-

lar.
- Çekil oğlum camdan derdi.
Sonra tatlı tatlı gülümserdi. Babam ise okuldan 
eve gelirken, mutlaka cama tıklar beni korkut-
maya çalışırdı. 3 katlı bir binanın zemin katında 
oturuyorduk. Annem başkalarının bebeklerine 
örgü örer, dikiş diker bazı günler ise fazla işledi-
ği örgüleri pazarda satmaya giderdi. Genelde de 
eli bomboş dönerdi, hepsini satmış olarak. An-
nem anne gibi, babam ise baba gibiydi. Bizde et-
rafımızdaki her aile gibi fakirdik, kışın yakacak 
kömür az, pişen yemekte et olmazdı. Ama alın 
teri derdi babam alın teri.
Ben o oynayan çocuklara bakarak büyüdüm. İp 
atlayan kızların oyunlarını kazıdım aklıma. Kü-
çük maketler vard oynadığım başka bir çocuğun 
eski oyuncakları, üzerinde Emir yazan. O kırmış-
tı çoğunu. Ben daha yenisini bilmezken, o alır 
almaz kırıyordu.
Emir annesi ile bize gelirdi.  Ben de ona değişik 
gelen tek şey bana aldıkları tekerlekli arabaydı 
oysa her geldiğinde ona binmek ister beni üze-
rinden indirmek zorunda bırakırdı. Belki de be-

nim gibi olmak istiyordu.
Yok yok  Benim gibi olmayı nasıl isterdi ki. Ben 
koşamazdım, ben yürüyemezdim, ben hoplaya-
mazdım ve ben iki bacağı olan her canlının yapa-
bildiğini yapamazdım. Emir neden bana özensin 
ki.
Oysa onun istediği bir şeyi yapmadığımda  catık 
kaşlarının altından bakan kızgın gözlerle kulağı-
ma
-araba benim derdi ne zaman istersem geri alı-
rım.
Bende korkar ve o ne isterse yapardım. Çamur 
yedim, eşek gibi anırdım, delirmiş gibi yaptım, 
sırf tekerlekli sandalyem gitmesin geri almasın 
diye. Annene söylersen de  alırım derdi. oysa ona 
zaten söyleyemezdim. Alırlarsa ne yapabilirdi ki.
Bir gün arkadaşım Recep  eve bir poşet dolu 
mavi  kapakla geldi.
Bak Kerim artık senden sandalyeni alamayacak 

B

BİR hücRE İLE BAŞLAsA DA Bu hİkAyE, İÇİMİZDE o MEŞŞEkkATLİ 
uZuN BEkLEyİŞ İLE DüNyAyA GöZLERİNİ AÇARAk, MuTLu ETTİNİZ BİZİ. 
DüNyADA hİÇBİR ŞEyE DEĞİŞMEyEcEĞİMİZ o sAÇ TELİNE sAhİP, TEk 

vARLIk oLARAk GELDİNİZ NE kADAR DA ŞANsLIsINIZ… 

TüM MAhALLEİNİN ÇocukLARI sEfERBER 
oLDu. o kAPAkTAN GİRDİkLERİ hER DELİkTEN 
İsTEDİLER, ALDILAR, ÇöPLERİ kARIŞTIRDILAR, 
kİMİ DİZANTERİ oLDu kİMİ ZAATüRE, kİMİ 
okuLuNDAN GERİ kALDI, kİMİ DERsLERDEN 
AMA hEPsİ TüM vAR Gücü İLE ÇALIŞTI. 
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çünkü biz sana sandalye alacağız hem de en afillisinden.Önce anlamadım ama 
sonra öğrendim ki;
Meğer birileri bu kapaktan 2500 tane toplarsa tekerlekli sandalye veriyorlar-
mış.
Tüm mahalleinin çocukları seferber oldu. O kapaktan girdikleri her delikten 
istediler, aldılar, çöpleri karıştırdılar, kimi dizanteri oldu kimi zaatüre, kimi 
okulundan geri kaldı, kimi derslerden ama hepsi tüm var gücü ile çalıştı. Tam 
2450 kapakla uyuyor, onları hergün sayıyordum sonra 2455 sonlara doğru top-
layan sayısı azalınca bu daha da dayanılmaz bir hal aldı sadece 45 tanecik 
kalmıştı, 9 taneyi avuçlarıma koyan Recep i gören  Emir meraktan çatlamıştı 
ve sonunda dayanamayıp ,
-  Bunlar ne diye sordu.  ikimizde güldük. Recep in de babası garson olduğun-
dan en çok kapağı o bulup getiriyordu. Emir’in her gelişi azapa dönüşürken 
son günlerimi ona gıcık vererek geçirmek ise  ruhumu okşuyordu.
Rüyamda koşuyor, hopluyor zıplıyordum
- Alsın başına çalsın sandalyesini diyor ve her sabah mutlulukla kalkıyordum.
Emir bu durur mu? dayanamadı tabi ki
- Ne işler çeviriyorsun anlat bakalım küçük çiyan benden ve Recepten 2 yaş 
büyüktü. Recep’ e göre  güç ve kuvvet bakımından çok ataktı karate dersi aldı-
ğını bütün mahalle gelse hepsini yere serebileceğini söylüyordu. Ne garipti ki 
biz de ona inanıyorduk. Çünkü biz gerçekten çok masumduk.
Recep’in kıvrılan kolu acıyordu. Ama Recep yılmadı ve ona karşı koymadan 
kahkaha atmaya onu daha da hiddetlendirmeye niyetliydi. Bende içeri de anne-
si olanları duymasın diye sessizliğimi koruyor. Recep e de sus recep diyordum.
Ama o Emir i daha da sinir ediyordu. Öğrenemeyeceksin
Emir bu sözlerle daha da sinirlendi. En cılız en pasif en aciz çocuğa döndü ve 
omzumu sıkarak
-Hadi bakalım öt sakat oğlan
Biraz korkudan biraz da artık 36 adet kaldığını ve niha sona yaklaştığımdan
kapaklardan bahsettim. Recep in kolunu hala kıvırıyordu ben konuşunca bı-
raktı. Recep
-ne yaptın neden söyledin
- Ne olacaktı ki sonunda öğrenecek dedim.
Emir hışımla annesinin yanına gitti oturdu.
annesi Emir’in benim için yeni Emir için çoktan eskimiş kırık oyuncakları ve  
bir kaç parça giyisiyi  poşetten çıkardı. Kucağıma koydu. Onun eskileri benim 
yüzümü güldürmüyordu. Benden geri alma korkusu ile yaşamak istemiyor-
dum. Ama kapaklarda içimdeki o hüznü alıp götürüyordu. Son 30...
Emir yine  geldi eve. bu kez her zamankinden farklı olarak daha iyi daha yufka 
yürekli olarak.
Oysa içinde bana karşı sakladığı kinin öfkenin farkında olmadan ona inandım. 
Oyun oynadım, kurallarını çiğnemedim. ona ısındım da sonra beni sokakta 
bıraktı ve gitti. hemde hiç bir şey söylemeden.
Eve geldiğimde annem elinde mendil gözünde yaşla bana gözümün içine ba-
kıyordu. Ben evde yokken bir pazarlık yapılmış annem doğru kararı vermişti. 
Kapaklarımı Emir’in annesi satın almıştı. İkinci bir sandalyeye ihtiyaç yoktu.
Onun yerine bana palto kışın yakacak kömür alınmalıydı. Ağladım haykırdım 
soluğum kesildi hıçkırıklarım her bir yandan duyuldu, annem bana sarıldı ku-
cağına aldı, yanağımdan süzülen yaşları sildi yine yine öptü. Dudakları aralan-
dı özür dileyecekti belli ki, izin vermedim çünkü o doğru olanı yapmıştı. 1000 
lira benim gözyaşlarım için makul bir paraydı.
Kömür, palto, et almak için. Emir bir daha hiç gelmedi.
Sonradan öğrendim Emir’in babası iflas ettiği için intihar etmiş. Ama biz o 
kapaklar sayesinde  o sene  ısındık, karnımızı doyurduki. Emir görse şaşar ka-
lırdı.... Üstelikte en afillisinden  yepyeni oyuncak aldık hem bana hem Recep 
e ....

BİZ o kAPAkLAR 
sAyEsİNDE  o sENE  
IsINDIk, kARNIMIZI 
DoyuRDukİ. EMİR 
GöRsE ŞAŞAR 
kALIRDI.... üsTELİkTE 
EN AfİLLİsİNDEN  
yEPyENİ oyuNcAk 
ALDIk hEM BANA hEM 
REcEP E ....
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GENç çİZGİ’YE ÖZEL

009 yılı yaz kararnamesinde Kırklareli Cum-
huriyet Başsavcılığından Gaziantep Cum-
huriyet Başsavcılığına atanan Esat Semerci, 
2011 yaz kararnamesi ile Gaziantep Bölge 
Adliye Mahkemesi Cumhuriyet Başsavcı-
lığına atanıyor. Başsavcı Esat Semerci ile 

gerçekleştirdiğimiz sohbette iş dünyasını yakından ilgilen-

diren çek yasasını, Gaziantep halkının refahını ve yeni ku-
rulan Bölge Adliye Mahkemesi hakkında güzel bir söyleşi 
gerçekleştirdik. 

eSaT SemerCi
2009 yılı yaz kararnamesinde Kırklareli Cumhuriyet Baş-
savcılığından Gaziantep Cumhuriyet Başsavcılığına atan-

2
yENİ kuRuLAN BöLGE ADLİyE MAhkEMELERİ GAZİANTEP cuMhuRİyET BöLGE 

BAŞsAvcILIĞINA ATANAN EsAT sEMERcİ GENÇ ÇİZGİ’yE öZEL AÇIkLAMALARDA BuLuNDu. 

Gaziantep Cumhuriyet Bölge 
Başsavcısı Esat Semerci İle
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GAZİANTEP’İMİZ GER-
ÇEkTEN BüyüyEN vE 

GELİŞEN BİR kENT.  
BEN hER AŞAMADA vE 
hER koŞuLDA GAZİAN-
TEP’İMİZİN sANAyİLEŞ-

MEsİ koNusuNDAkİ 
GEREkLİ ÇABAsINI vE 

ŞuANDA kİ koNuMuNu 
GöRDüM. GAZİANTEP-
Lİ hEMŞERİLERİMİ o 
koNuDA TAkDİR vE 
TEBRİk EDİyoRuM. 

dım. 2 yıl Gaziantep Cumhuriyet 
Başsavcılığı görevini infa ettikten 
sonra 2011 yılında Gaziantep’te Böl-
ge Adli Mahkemesi kuruldu. Ha-
kimler ve Savcılar Yüksek Kurulu 
kararı ile bu kararın sonrasında 2011 
yaz kararnamesi ile Gaziantep Bölge 
Adliye Mahkemesi Cumhuriyet Baş-
savcılığına atandım. Halen bu görevi 
yürütmekteyim. Bir nevi Gaziantep 
Bölge Adliye Mahkemesi Cumhuri-
yet Başsavcılığı kurucularındanım. 
Gaziantep’imize ve tüm ulusumuza 
yeni mahkememizin hayırlı olmasını 
diliyorum.

Yeni kurulan Bölge Adliye Mah-
kemesi hakkında bizleri aydınlatır 
mısınız?

Yeni mahkememiz bölge itibari ile 
Gaziantep, Adıyaman, Şanlıurfa, Ki-
lis ve Kahramanmaraş illerini kapsı-
yor. Burada ki ilk derece mahkeme-
lerine verilen kararların itiraz merci 
olacak. Bir nevi istinaf mahkemesi 
görevini üstlenecek. Halk tabiri ile 
yerel, küçük bir Yargıtay olacak ile-
ride. Tabi ileride Gaziantep Bölge 
Adliye mahkemesi hayata geçtiği 
zaman Gaziantep ilimize büyük bir 
canlılık getirecek. Çünkü saydığım 
bu 5 ili, il merkezleri ve ilçe merkez-
lerinde bulunan adliyelerde ki dava-
ların itiraz mercisi olacak. Buraya 
genelde davaya taraf olanların avu-
katları gelecek. Taraflar gelebilecek. 
Bu bağlamda Gaziantep’in hizmet 
sektörü canlanacak. Örneğin oteller, 
lokantalar, alışveriş merkezleri ha-
reketlenecek. Bunlardan nasiplerini 
alacaklar. Zaten Gaziantep’imiz ge-
lişen ve büyüyen bir kent. Bu bölge 
olması itibari ile aynı şekilde bölge 
idari mahkemesi de aynı şekilde 5 ili 
kapsıyor. Şuanda bizim bölge adliye 
binamız adliye binasının içerisinde 
ki boş alanda oluşacak. Bölge adliye 
mahkememizin teknik projesi de-
vam ediyor. 

Bölge Adliye Mahkemeleri bekle-
nildiği ölçüde Yargıtay’ın iş yükünü 
hafifletti mi?

Mutlaka bir hafifleme olacaktır. Şu-
anda verilen kararların tümü bölge 

adliye mahkemelerine gelecek. Böl-
ge adliye mahkemelerinde verilen 
kararların yüzde 80 oranı kesin hü-
küm mahiyetinde olacak. Sanırım 
sadece yüzde 20’sine tekabül eden 
bölümü Yargıtay’a gidebilecek. Bu 
bağlamda Yargıtay artık iştiharat 
mahkemesi görevini görecek. Zaten 
bölge adliye mahkemeleri şayet ha-
yata geçmediği takdirde şu aşamada 
yüksek Yargıtay’ımızın iş yükünün 
azalması mümkün değil. 

Bildiğiniz gibi Gaziantep ülkemizin 
en önemli sanayi şehirlerinden bi-
risi. Gaziantep sanayisi hakkında 
neler söylemek istersiniz? Sizin dü-
şünceleriniz nelerdir?

Gaziantep’imiz gerçekten büyüyen 
ve gelişen bir kent.  Ben her aşama-
da ve her koşulda Gaziantep’imizin 
sanayileşmesi konusundaki gerek-
li çabasını ve şuanda ki konumunu 
gördüm. Gaziantepli hemşerilerimi 
o konuda takdir ve tebrik ediyorum. 
Gerçekten Gaziantep’imiz sana-
yileşme konusunda makûs talihini 
kırdı. Şuanda çok güzel bir yerde. 
Tabi gönül isterdi ki Gaziantep’imiz 
diğer branşlarda da makûs talihini 
kırmış olsun. Örneğin eğitim alanın-
da. Eğitim alanında o başarıyı yaka-
layamadık. O konuda sayın valimiz 
başta olmak üzere tüm milli eğitim 
dünyası ve tüm STK’ları başta GA-
GİAD olmak üzere gerekli çabayı 
sarfetmeye çalışıyorsunuz. Bende 
sizlerden ve tüm STK’lardan Gazi-
antep ilimizin eğitimi ile ilgili gerek-
li hassasiyeti göstereceğinizi hayata 
geçirmenizi diliyorum. Gerçekten 
çok önemli. Düşünebiliyor musunuz 
şuanda sanayileşme konusunda Ga-
ziantep’imiz ilk 6 il içerisinde ama 
eğitim sıralamasında maalesef en 
sonlardayız. Bu beni gerçekten üzü-
yor. Ben Gaziantepli olmama rağmen 
kendimi Gaziantep’in bir hemşerilisi 
olarak görüyorum ve Gaziantep’i se-
viyorum. Gaziantep’inde şuanda ki 
eğitim sıkıntısını da en kısa zaman-
da çözeceğine inanıyorum. Bu tek 
başına olmaz. Birlik ve beraberlik 
içerisinde eğitimin sıkıntısını da at-
latırsak geleceği olan, vizyonu olan 
bir şehir olacağız. 
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Gaziantepli sanayici ve iş adamlarının gi-
rişimciliği ile ilgili siz ne düşünüyorsunuz?

Gaziantepli iş adamları çok cesur insanlar. 
Yoktan var ediyorlar. Geçen gün halı fuarı-
na gittim. Orada çok kısa ve özlü bir şekilde 
halı fuarının girişini anlattılar bana. 5. yılı-
nı doldurmasına rağmen 27 bin metre kare-
lik kapalı alan Gaziantepliler yetmemiş. Bu 
yüzden önümüzdeki yıl 40 bin metre karelik 
kapalı alan yapılacak. Bunun anlamı nedir 
biliyor musunuz? Bunun anlamı, Gaziantep-
li sanayicinin, ihracatçının veya üreticinin, 
sonsuz ufkunun oluşu, çalışkanlığı, cesareti 
ve erdemidir. O yüzden sizin aracılığınızla 
tüm sanayici işadamlarına teşekkür ediyor 
ve başarılar diliyorum. 

Gaziantep’te sizin kurumunuzun da katkı 
sunduğu “Ortak Akıl” ve bunun sonucun-
da ortaya çıkan bir güç birliğinden söz edi-
lir. Gaziantep’in menfaatleri doğrultusun-

da hareket eden bu güç birliği hakkında 
neler söylersiniz?

Görevim nedeni ile hemen hemen bütün 
Türkiye’de ki tüm bölgelerde görev yap-
tım. Görev yaptığım illerde ki ortak akılla 
hareket etme düşüncesi ile Gaziantep’te ki 
ortak akılla hareket etme mantalitesi çok 
farklı. Gerçekten Gaziantep’te önemli olan 
Gaziantep’in menfaati. Gaziantep ilinin 
menfaati olduğu takdirde burada iktidar ya 
da muhalefet gözetmeksizin tüm siyasiler, 
tüm iş adamları, tüm sivil toplum örgütleri 
düşünce ayrımı gözetmeksizin Gaziantep’in 
ilerlemesinde, Gaziantep’in belli bir konuma 
gelmesinde veya Gaziantep halkının refahı 
ile ilgili refah toplumundan pay almasıyla 
ilgili düşünceleri bir ortak akılda toplanıyor. 
Amaç, refah toplumundan maksimum fayda 
elde etme. Ben başka illerde bu şekilde bariz 
bir düşünce görmedim. Dilerim tüm illerimiz 
şuanda ki Gaziantep’imizin ortak akılla hare-
ket etme mantalitesini diğer illere yansıtma-
ları ve örnek olma konusunda ki düşüncem 
ve dileğim budur. 

Gaziantep’in sanayi şehri olmasının yanı 
sıra huzurlu bir kent olması da bizim için 
önemli. Bu huzuru sağlamak için güven-
lik kurumları üzerine düşen görevi yerine 
getirebiliyor. Siz iş adamlarımıza ve vatan-
daşlarımıza bu konuda neler söylemek is-
tersiniz?

Gaziantep’imiz son 15-20 yıl içerisinde ol-
dukça büyüdü. Nüfus itibari ile oldukça bü-
yüdü. Bundan 15-20 yıl önce 600 bin olan 
nüfus şuanda 1 milyon 400 bin.  Hemen 
hemen yüzde 100’den fazla büyüdü. İlimizi 
Doğu’dan ve Güneydoğu’dan çok göç aldı. 
Gelen göçler genelde kalifiye eleman değil. 
Yani meslek sahibi olmayan, genelde vasıf-
sız elemanın yoğun olduğu bir göçle karşı 
karşıya kaldık. Böyle olunca Gaziantepli 
sanayici ve iş adamlarını tebrik ediyorum. 
Bu süre zarfında Gaziantepliler devamlı ça-
lışarak, üreterek Doğu ve Güneydoğu’dan 
gelen vatandaşlara istihdam sağladılar. Bazı 
imkânlar sundular. Bu imkânlar sonucunda 
da Gaziantep’e gelen vatandaşlarımız bura-
da oturmaya, burayı mesken edinmeye, yani 
Gaziantepli hemşerimiz olmaya özen gös-
termeye çalıştılar. Gaziantep halkının yaşam 
biçimine uyum sağlamaya çalıştılar. Yani 
bir nevi absorbe ettiler. Ee tabi bu süre zarfı 
içinde gelen vatandaşların çoğu daha önce 
anlattığım şekilde Gaziantep’teki sosyal ya-



şama adapte oldu ve bir kısmı adap-
te olamadı. Bundan dolayı suç oranı 
yükseldi. Asayiş olayları da çoğaldı. 
Bu bağlamda sizlerden, Gaziantep 
halkından güvenlik kuvvetlerimize 
yardımcı olmamıza, adaletin hayata 
geçirilmesi konusunda, adaletin ger-
çekleşmesi konusunda bize yardımcı 
olmaya Gaziantep halkını davet edi-
yorum. Nasıl diyeceksiniz? Örneğin; 

diyelim ki bir olay olduğu zaman 
vatandaşlarımız tanık olmamaya ça-
lışıyorlar. Yani tanıklıktan çekiniyor. 
Veya beni ısırmayan yılan bin yaşasın 
misali genel manada olaylara uzak 
duruyor. Ama bu durum ileride daha 
da büyüyüp daha tehlikeli olabilir. 
Vatandaşlarımız ve iş adamlarımız 
bizlere yardımcı olursa çok daha iyi 
olacaktır. 

Çek yasasının iş hayatına yansı-
malarını değerlendirecek olursanız 
eğer…

Çek kanunu bizim Avrupa’dan ülke-
mize giren bir yasadır. Çek demek 
para demektir. Çekin vadesi olmaz. 
Ayrıca Avrupa İnsan Hakları Mahke-
mesi ve bütün ülkelerde bir insanın 
borcundan dolayı veya iktisadi veya 
ekonomik işleminden dolayı Türki-
ye hariç, çek yasasının hapis ile ilgi-
li maddesi kalkıncaya kadar Türkiye 
hariç hiçbir ülkede bağlayıcı ceza ile 
cezalandırma yöntemi yoktu. Yani bir 
insan kendi borcundan dolayı hür-
riyetinden yoksun bırakılamaz. Bu 
genel kaidedir. Ama Türkiye’de çek 
yasası 2012 yılının ocak ayına kadar 
özel çek kanunu aracılığıyla çekin 

karşılığını ödemeyen kişi hakkında 
hürriyeti bağlayıcı ceza getirilmişti. 
Bu evrensel hukuk kurallarına aykırı 
olduğu için bizim TBMM’miz 1990’lı 
yıllarda Avrupa İnsan Hakları Sözleş-
mesinde ki uyum yasalarına imza at-
masına rağmen biraz gecikti. Türkiye 
Cumhuriyeti olarak Avrupa’ya söz 
vermiştik. Tabi bu uyum biraz uzun 
sürdü. Şuanda bu Avrupa’da ki yasa-

lara paralel şekilde uyguluma yapıldı. 
Çekle ilgili, çekin ödenmemesi duru-
munda hapis cezası tamamen kaldı-
rıldı. Ben buna taraftarım. Mantıklı 
düşünelim, bir borçlu çekteki miktarı 
ödeyemiyor. Ödeyebilse zaten hapsi 
göze alabilir mi? Şimdi kişiyi aldık 
hapse attık. Bu kişi hapiste iken na-
sıl ödeyecek bu borcu? Benim meslek 
hayatımda gördüğüm kadarıyla çek 
yasasına muhalefet olduğundan do-
layı hapisteyken borcunu ödeyen çek 
muhatabı vatandaş sayısı çok az. Kim 
ödüyordu? Akrabaları ödüyordu ve o 
şekilde hapisten çıkabiliyordu. Benim 
kanaatimce yapılan son düzenleme 
Avrupa İnsan Hakları Mahkemesinin 
iştahatlarına uygun, evrensel hukuk 
kaidelerine de uygundur. Çünkü para 
ile özgürlük mukayese edilemez. 

Gaziantep’te ki STK’lar hakkında ki 
düşünceleriniz nelerdir? Çalışmala-
rını nasıl buluyorsunuz?

Gaziantep’te ki tüm STK’ı beni ya-
kından tanıyor. Onların çalışmalarını 
yakinen takip ediyorum. Kendile-
rinin aylık dergilerini sağ olsunlar 
bana gönderiyorlar. Oradan ve yerel 
basından takip ediyorum. Ama diye-

ceksiniz ki bu yeterli mi? Değil. Fakat 
gerçekten bir şeyler yapmaya çalışı-
yorlar. Benim STK’larından dileğim, 
isteğim halka inmeleridir. Kendileri-
nin yapmış olduğu eylem ve işlerle il-
gili bilgileri halkla paylaşmaları. Hal-
kın ilgisini çekmeleri. Şayet halkın 
ilgisini ve sevgisini desteğini alırlarsa 
STK’lar her aşamada ve her koşulda 
kendilerine düşen fonksiyonu rahat-

lıkla başarabilir ve kendilerine en üst 
düzeyde temsil edebilme konumuna 
erişebilirler. Kendi görevleriyle ilgili 
olan kendilerine verilen görevi zaferle 
taçlandırırlar. 

GAGİAD’ın projelerini ve çalışma-
larını bizim için değerlendirirseniz 
eğer…

Genç iş adamlarımız gerçekten çok 
cesur. Genç girişimcinin vizyonu çok 
önemli. Gaziantep’te ki genç iş adam-
larımızın gerçekten vizyonları çok 
geniş. Yani hep daha ileriye gitmek 
istiyorlar. Şuan ki konuları ile yetin-
miyorlar. Daha yükseğe gitmeye ça-
lışıyorlar. Giderken de beraberlerinde 
daha önceki ağabeylerini veya görev 
yapan arkadaşlarından da feyiz alı-
yorlar. Mümkün mertebe araştırmacı 
ve tevazu sahibi bir işadamı derneği 
GAGİAD.  Ben onları tebrik ediyo-
rum. Mütevazilik çok büyük bir er-
demdir. Bu bir zafiyet demek değildir. 
Zaten Gaziantep’in en büyük kazan-
cı budur. Sanayicisi ile STK’ları ile, 
genç iş adamları ile birlikte her konu-
da tevazu göstererek ortak akıl yardı-
mıyla bugüne geliyor. 

sANAyİcİ ARTIk ÇEk kABuL EDERkEN, TİcARİ hAyATTA kIyMETLİ EvRAk TEDARRüRü yA-
PILIRkEN yANİ ALIP vERİLİRkEN ARTIk TAcİR, İŞ ADAMI vEyA EsNAf ÇEk kABuL EDERkEN 
Çok DİkkAT ETMELİ. BANkALARIMIZA ÇEk kARNELERİ vERİRkEN Çok İyİ ANALİZ EDİP oNA 
GöRE ÇEk kARNEsİ vERMELERİ LAZIM. BİR DE ÇEk kARNEsİNİ vEREN BANkALARA BANA 
GöRE Büyük yüküMLüLükLERDE vERMEk LAZIM. hER NE kADAR yENİ ÇEk yAsAsI BAZI 
yüküMLüLükLER GETİRDİysE DE BEN BuNLARIN yETERLİ oLDuĞuNA İNANMIyoRuM. ÇEk 
koÇANI vEREN BANkALARIN MEsuLİyETLERİNİN DAhA DA yüksELTİLMEsİ koNusuNDA 
GEREkLİ ÇALIŞMANIN yAPILMAsINI PARLAMENTo üyELERİMİZE söyLüyoRuM. 
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BİZİM ORANIN

ADETLERİ

DÜĞÜr GezmeK ve
Kız iSTemeK

Erkek anneleri oğullarını evlendirme-
ye karar verince kız aramaya başlarlar. 
Aile büyükleri ile birlikte düğür gez-
meye başlanır. Bazen bir yakını tara-
fından söylenmiş bir kıza gidilirken 
bazen de kapısı çalınarak –bu evde 
kız var mı- diyerekten çat kapı gidilir 
ve Tanrı misafiri olduğunu söyleyerek 
içeri girerlerdi. Kız evi ve gelin ada-
yı tam bir incelemede geçirilirdi. Ev 
sahibi kim olduğunu sorarsa oğlan 
evi ser verir sır vermezdi. Eğer kızı 
isteme durumu olmaz ise isimlerinin 
ortada gezmemesi için böyle bir yön-
tem izlenirdi. Gelin adayı ön elemeyi 
geçerse istemeye gidilir. Kız evi kah-
veyi şekerli ikram ederse kızı verecek-
leri, sade kahve ikram edilirse bu işin 
olmayacağı dolaylı bir şekilde ifade 
edilirdi. 

Söz KeSme
(şirinCeliK)

Şirincelik, nişandan önce yapılan söz 
kesmedir. Şirincelikte oğlan evi kız 
evine tatlı, meyve, meşrubat gibi yi-
yecek ve içecekleri gönderir, kız ta-
rafı da içli köfte, sütlaç ile ikramları 
tamamlar. Şirincelik önemlidir; oğlan 
evinin “alma-satma huyunu, dardma 

vesilesidir.”  Yıllar sonrasında bile kız 
tarafı “sahı mahra mahra öteberi mi 
getirdiniz” diyerek ömür boyu –baş 
kahıncı- olabilir. Daha eski zamanlar-
da yüzükler takıldıktan sonra kız evin-
den istekleri sorulur, aile büyükleri çe-
kişe çekişe pazarlık yapar ve orta yolu 
bulurlarmış. Yapılacak takılarda bu pa-
zarlık sonucu karara bağlanır ve sonra-
sında evlilik hazırlıkları başlarmış.

nişan – nişan arKaSı

Her iki ailenin büyükleri ve sözlenen 
yeni çift birlikte çarşıya çıkar, kıya-
fet, iç çamaşırı, makyaj malzemesi, 
ayakkabı, çanta ve elbiselik kumaşlar 
alınır. Nişan töreninde  giyilmek üzere 
kıyafet ve altın avadanlıkta alındıktan 
sonra nişan hazırlıkları başlar. Daha 
önceleri nişan sadece kadınlar arasın-
da yapılan bir törenken şimdi aile ara-
sında yapılmaktadır.
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TUĞBA ÖZSEVER
BASIN YAYIN KOMİSYON ÜYESİ

GAZİANTEP’DE EvLİLİk 
süREcİNE BAkTIĞIMIZDA 

ATILAN hER ADIMIN 
ÇEvREyLE PAyLAŞILDIĞINI, 
MİsAfİR AĞIRLAMANIN NE 

DENLİ öNEMLİ oLDuĞu 
vE İMkANLAR DAhİLİNDE 

hİÇBİR MAsRAfTAN 
kAÇINILMADIĞI GöRüLüR. 
İŞTE ADIM ADIM EvLİLİĞE 

GİDEN yoL;

ÇEyİZ ALMA EsNAsINDA kADINLAR MA-
NİLER söyLEyEREk kIZI vE ANNEsİNİ 

yücELTİR. İŞTE BİRkAÇ öRNEk; 
AL yAĞLIk, yEŞİL yAĞLIk 

kIZ ANAsININ ELİNE sAĞLIk
AsMALAR üZüM oLDu 
AyŞE’DE BİZİM oLDu
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Nişan sonrası önce oğlan evi gelin adayına alınan eşyaları boh-
çalayıp süsleyerek zılgıtlar ve maniler eşliğinde kız evine getirir. 
Nişanlı kızın akrabaları kız evinde toplanır ve alınan eşyalar tek 
tek açılarak herkese gösterilir. Daha sonra bu ritüel kız evi tara-
fından gerçekleştirilir ve nişan arkası tamamlanır. “Yanıt” olarak 
bilinen ise; her iki tarafın yakın akrabalarına kumaş, kravat, men-
dil, çorap gibi hediyelerin alınmasıdır.

yÜn yıKama

Şimdilerde çok kalmasa da çeyizlerin vazgeçilmezi olan yün yı-
kaması oldukça zahmetli bir iştir. Evlerde su bol olmadığı için su 
kenarlarına (Alleben deresi) gidilir ve orada gün boyu yıkanır, 
serilerek kurutulurdu. Yemek yenip çalınıp oynanması bu zah-
metli işi bir nebze olsun eğlenceye dönüştürürdü.

yaTaK Biçme

Kızın çeyizi olarak hazırlanan yün yatak (döşek) , yorgan gibi 
eşyalar mitil (astar) ile kapandıktan sonra oğlan evi tarafından 
getirilen kumaşlarla kaplanırdı. Yatak biçmeye her iki tara-
fın yakınları iştirak eder ve o gün tüm yatak ve yor-
ganlar kaplanırdı. Malhefeler (nevresim) dikilir 
kız evi tarafından yapılan yemekler  yenir, 
zılgıtlar eşliğinde oyunlar oynanırdı.

çeyiz

Oğlan evi çeyiz alma gününde 
akrabalarını, damadın arka-
daşlarını çağırır, yenilir, içilir, 
oyunlar oynanır, yahlar çekilir 
ve çeyiz taşınmaya başlanır. 
Kız evi gelenlere çikolata, 
meşrubat ikram eder, mendil, 
çorap gibi hediyeler verir.
Çeyiz sandığına gelinin kar-
deşlerinden biri oturur ve 
bahşişini almadan inmez. 
Böylelikle paketlenip süsle-
nen kızın çeyizi baba evinden 
taşınır. Bu arada çeyizi taşı-
yanlar kız evinden beğen-
dikleri eşyaları alma hakkına 
sahiptir. Çeyiz alma esnasın-
da kadınlar maniler söyleye-
rek kızı ve annesini yüceltir. 
İşte birkaç örnek; 
Al yağlık, yeşil yağlık 
Kız anasının eline sağlık
Asmalar üzüm oldu 
Ayşe’de bizim oldu

ev Dizme

Gelinin çeyizi geldikten sonra kız evi 
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ve oğlan evi hep birlikte yemekler yi-
yerek zılgıtlar çalarak kızın çeyizini 
yerleştirir. Bu yerleştirme daha çok 
çeyizin sergilenmesine yönelik olur. 
Önceleri gelinin sadece bir odada ol-
ması sebebiyle gelin odası tüm eşya-
larla tefriş edilirken şimdilerde evin 
tamamı dizilmektedir.

Kına

Kına gecesi kızın yakın arkadaşları ve 
oğlan evinden gelen kadınlar arasında 
yapılır. Çalgılı çengili bol oyunlu bir 
gecedir. Önceleri oğlan evi tarafından 
şimdi ise kız evinin hazırladığı süsle-
tilmiş ve mumlar yakılmış kına tepsi-
si getirilir. Kız ortaya alınır ve bekar 
kızlar tarafından elden ele gezdirile-
rek gelin adayının etrafında dönülür. 
Kınayı örnek evliliği olan birisi yakar. 
Kız elini açmaz önceleri kayınvalide 
hediyesini takar ve kına yakılır. Şim-
dilerde kına yakma zamanı damat ve 
arkadaşları da geceye katılmaktadır.

Gelinçi

Şimdilerde kalmamış olan bir adet-
tir, gelinçi. Oğlan evinden kız evine 
gelini almak üzere gidenlere gelinçi 
denilirdi. Gelin koca evine getirilir ve 
evlerin hayatlarında yapılan eğlence-
ye gelinci denirdi. 

DÜĞÜn

Düğünler evlerin bahçelerinde ve 
yemekli olarak yapılırdı. Doğrama, 
kabaklama, mevsimine göre fasulye 
gibi yemekler pişirilir ve çalınıp söy-
lenirdi.
Daha sonraları sadece kadınların 
katıldığı salonlarda gündüz yapılan 
düğünler vardı. Bu düğüne damat 
katılmazdı. Müzisyenler kadınlar ra-
hat etsin diye bir perdenin arkasında 
çalardı. Bir de “saz kızlı” düğünler 
vardı. Söz heyetinin önünde oturup 
düğünü şenlendirmek için tutulan 
kızlar dans eder, zillerle misafirleri 
eğlendirirdi.

Geline BaKma 

Düğünden sonra sergilenen çeyizi 

görmek için misafir kabul edilir. Ge-
lin bir koltukta oturur ve gelenlere 
kolonya ve şeker ikram eder. Önce-
leri misafirin arzu ettiği serili olan 
kıyafetlerden  gelin giyerdi. Kız veya 
oğlan evini tanımasa da her isteyen, 
gelin görmeye gelebilirdi. Şimdilerde 
ise sürdürülen bu gelenek birtakım 
değişikliklere uğramıştır. İkramlardan 
sonra gelin evi gezilir, kayınvalide-
lere ellerinize sağlık diyerek geline 
bakmadan ayrılınır.

el öpme

Düğünden sonra kız evi yeni çifti ve 
her iki tarafında akrabalarını davet 
eder. Yemekler yenilir ve kızın aiesi  - 
el öpme- heiyesi verir. Bu hediye tele-
vizyon, halı, takı olabilir. Önceleri kız 
baba evine ilk olarak el öpme olarak 
giderken şimdilerde sembolik olarak 
yapılmaktadır.

KöşK alTı

El öpmeden sonra oğlan evi, kızın 
akrabalarını çağırır, yenilir, içilir ve 
aile büyüklerinin yeni çiftin evlerini 
görmesi sağlanır. Önceleri ise geline 
bakmanın son günü – köşk altı – 
yapılırdı. Gelinin akrabaları 
çağırılır, yemekler yeni-
lir, çalınır, oynanır ve 
çeyiz toplanırdı.

G e l i n 
h a m a -
mı

Gelin hama-
mı düğünden 
40 gün son-
ra yapılırdı. 
Oğlan tarafı 
iki ailenin ya-
kınlarını davet 
ederek çalgılı, 
yemekli bir eğ-
lence tertiplenirdi. 
Maddi durumu iyi 
olan aileler hamamın 
tamamını kapatırdı. 
Böylelikle iki aile bir-
birini daha iyi tanıma fırsatı 
bulurdu.

GELİN ADAyI öN ELE-
MEyİ GEÇERsE İs-

TEMEyE GİDİLİR. kIZ 
Evİ kAhvEyİ ŞEkERLİ 
İkRAM EDERsE kIZI 
vEREcEkLERİ, sADE 

kAhvE İkRAM EDİLİRsE 
Bu İŞİN oLMAyAcAĞI 
DoLAyLI BİR ŞEkİLDE 

İfADE EDİLİRDİ.
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GAGİAD’DAN EĞİTİME 
DESTEK

Kulun istek ve ihtiyaçlarının 
hassasiyetle giderilmesini sağla-
yan Gaziantep Genç İşadamları 
Derneği (GAGİAD), okula tam 
donanımlı fotokopi makinesi ar-
mağan etti ayrıca okul bahçesin-

de bulunan, zaman içerisinde yıpranan, bakım 
ve onarımı yapılamayan Atatürk Büstü’nün de 
tadilatını üstlenerek okul bahçesinde ki büstün 
yenilenmesi sağlandı. 
Gagiad’ın; Burç İlköğretim Okuluna yaptığı 
desteklerden dolayı Yönetim Kurulu Başkanı 
Taner ÖZDURAK’ı ziyaret eden Okul Müdü-
rü ve öğretmenleri okulun ihtiyaçlarının kar-
şılanmasından dolayı teşekkürlerini belirterek 
Özdurak’a teşekkür plaketi sundu. 
Gaziantep’in eğitimde de gelişmesi, ülkemizde 
geleceğe güvenle yürüyen, bilgili ve donanımlı 
bireyler yetişmesi için yapılacak her türlü yar-
dım ve projelere Gagiad olarak her zaman des-
tek olacaklarını vurgulayan Yönetim Kurulu 

Başkanı Taner ÖZDURAK eğitim konusunda 
desteklerinin ve projelerinin devam edeceğini 
belirtti. Sözlerine şöyle devam eden Özdurak; 
“Gaziantep Valiliği’nin öncülüğünde başlatılan 
“Geleceğimize Bir Tuğla da Sen Koy, Bir Okul 
Bin Gelecek’’ projesi kapsamında kampanyaya 
destek amaçlı oluşturulan 4027 kısa mesaj ser-
visine desteklerimiz devam ediyor ve bu proje 
şehrimiz adına eğitimi desteklemede çok iyi bir 
fırsattır.’’ dedi. 

O

‘’EĞİTİME hEP BİRLİkTE NAsIL BİR TuĞLA fAZLA koyABİLİRİZ’’ söZüNü 
EĞİTİM koNusuNDA İLkE EDİNEN GAZİANTEP GENÇ İŞADAMLARI DERNEĞİ 
(GAGİAD) TAŞIMA MERkEZLİ köy okuLu oLAN BuRÇ İLköĞRETİM okuLu-

NuN İhTİyAÇLARINI kARŞILADI. 
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GAGİAD’DAN EĞİTİME 
DESTEK DEVAM EDİYOR

EĞİTİMDE fIRsAT EŞİTLİĞİ sAĞLAMAk İÇİN hER TüRLü DEsTE-
Ğİ sAĞLAyAN GENÇ İŞ ADAMLARI DERNEĞİ EĞİTİM yuvALARININ 

ŞARTLARINI İyİLEŞTİRMEk vE EksİkLİkLERİNİ GİDERMEk AMAcIy-
LA DEsTEkLERİNİ süRDüRMEyE DEvAM EDİyoR.

aGiaD, Kenan Evren İlköğre-
tim Okulu’nun konferans salonu 
ve Sarıt İlköğretim Okulunun 
Atatürk Köşesi talebini de geri 
çevirmedi.
Okullarda seminer, panel, anma 

törenleri gibi pek çok faaliyette ihtiyaç duyu-
lan Konferans Salonu Gaziantep Genç İşa-
damları Derneği desteği ve 60 kişilik oturma 
düzeniyle Kenan Evren İlköğretim Okulu için 
tefriş edilmiş ve okulun hizmetine sunulmuş-
tur.
Bizleri gelecek nesillere taşıyacak olan öğ-
rencilerin Atatürk İlke ve İnkılâplarına sadık 
birer birey olarak yetişmeleri için de Sarıt 

İlköğretim Okulu içerisine İstiklal Marşı, 
Gençliğe Hitabe ve Atatürk İlkelerinden olu-
şan bir köşe, Fen sınıfı, Sosyal Bilgiler Sınıfı 
ve Matematik Sınıfı tanzim edilmiştir.
Aynı zamanda okul bahçesinde bulunan za-
manla yıpranan ve bakımı yapılamayan Ata-
türk Büstü de onarılarak bir eğitim kurumuna 
layık hale getirilmiştir.
Kenan Evren İlköğretim Okul Müdürü Musta-
fa SÖYLEMEZ ve Sarıt İlköğretim Okul Mü-
dürü Mehmet KILIÇ  yapılan bu desteklerden  
dolayı memnuniyetlerini bildirirken bizler de 
GAGİAD olarak ‘’Eğitime Bir Tuğla’’daha 
koymuş olmanın mutluluğunu yaşamaktayız.
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GAGİAD’DAN
GİRİŞİMCİLERE SERTİFİKA

aGiaD dernek mer-
kezinde gerçekleşen 
sertifika törenine, 
GAGİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Ta-
ner Özdurak, KOS-

GEB Müdürü Gökhan Doğan ile 
çok sayıda kursiyer katıldı.
Girişimcilik kursu hazırla-
yan GAGİAD’a teşekkür eden 
KOSGEB Müdürü Doğan 
“Gaziantep’te bu ilk etkinliğimiz. 
İnşallah aldığınız sertifikalar so-
nuca ulaşır. İş planınızı hazırlar. 
Bizlere de en kısa zamanda des-
tek başvurularınızı bekliyoruz. 
Öncelikle GAGİAD’a başkanı-
mız nezdinde teşekkür ediyorum. 
Çünkü böyle bir kurs açmaya 
bilir ve sizlerle de tanışmayabi-
lirlerdi. Böyle bir inisiyatif alıp 
Gaziantep’in geleceğine hizmet 
etmeye de bilirlerdi. Şuanda ço-
luğu ve çocuğuyla da vakit geçi-
riyor olabilirlerdi. Bunların hepsi 

birer fedakârlıktır. Ben bu nokta-
da KOSGEB ile girişimcilik kur-
sunu geliştirmede emeği geçen 
GAGİAD Başkanımıza çok te-
şekkür ediyorum” diye konuştu.
Programda bir konuşma yaparak 
kursiyerleri başarılarından dolayı 
kutlayan Özdurak, girişimciliğin 
öneminden bahsetti. Girişim-
ciliğin tek bir kavramda değer-
lendirilemeyeceğini dile getiren 
Özdurak, bundan sonraki süreçte 
de daima kursiyerlerin yanın-
da olacaklarını ifade etti. Bu tür 
eğitim faaliyetlerini sürdürecek-
lerini vurgulayan Özdurak, “İki 
gurup olarak değerlendirdiğimiz 
ve KOSGEB ile birlikte düzen-
lediğimiz girişimcilik kursunu 
tamamlanması dolayısıyla serti-
fika töreni gerçekleştireceğiz. Gi-
rişimcilik temel anlamda bakınca 
bir tek kavrama sığdırma söz ko-
nusu değil. Girişimciliği sadece 
iş dünyasında değerlendirmekte 

GGAZİANTEP GENÇ 
İŞADAMLARI DERNEĞİ 
(GAGİAD) vE kosGEB 
İŞBİRLİĞİ İLE DüZEN-

LENEN 1. kosGEB 
GİRİŞİMcİLİk EĞİTİ-
Mİ PRojEsİ ‘NAsIL 

GİRİŞİMcİ oLuRuM?’ 
EĞİTİMİNDE BAŞARI 

GösTEREN yAkLAŞIk 
55 kuRsİyERE sER-
TİfİkALARI TAkDİM 

EDİLDİ.  
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PRoGRAMDA BİR koNuŞMA yAPARAk kuRsİyERLERİ BAŞARILARINDAN DoLAyI 
kuTLAyAN öZDuRAk, GİRİŞİMcİLİĞİN öNEMİNDEN BAhsETTİ. GİRİŞİMcİLİĞİN TEk 
BİR kAvRAMDA DEĞERLENDİRİLEMEyEcEĞİNİ DİLE GETİREN öZDuRAk, BuNDAN 
soNRAkİ süREÇTE DE DAİMA kuRsİyERLERİN yANINDA oLAcAkLARINI İfADE ETTİ.

mümkün değil. İnsan kendi aile yaşantısından, 
sosyal yaşantısından, okul hayatına kadar bir-
çok noktada girişimci olması gerekiyor. Önder 
olması gerekiyor. Girişimciliğin biraz daha ke-
lime kökenine indiğimiz zaman eski dilde mü-
teşebbis olarak değerlendirilmektedir. Şuanda 
hepiniz birer müteşebbissiniz. Yani Türkiye için 
bir değersiniz. Eğer siz almış olduğunuz eğitim-
lerle bu değeri ve kazanımla-
rınızı kendi ülkenize harcadı-
ğınız zaman o değerin farkına 
bir şeyler ürettiğiniz zaman 
varacaksınız” dedi.
“Bizler Gaziantep coğrafya-
sında yaşıyoruz. Gaziantep’in 
her zaman girişimcilik ruhu-
nu değerlendiriyoruz” diyen 
Özdurak sözlerini şöyle sür-
dürdü: “Gaziantep coğrafya-
sına baktığımız zaman yer 
altı ve yer üstü kaynaklarımız 
yok. Suyumuzda dışarıdan 
geliyor. Verimli toprağımızda 
yok. Bizim sadece çalışkan 
insanlarımız var. Kursiyerle-
rimize baktığımız zaman ba-
yanların çok daha fazla olma-
sı bizim için artı bir değerdi. 
Çünkü biz bayanlara pozitif 
ayrımcılık yönünde öncelik 
veriyoruz. Bayanların iş gücü 
hayatına girmelerini çok isti-

yoruz. Ayrıca bayanların sadece evde ev işiyle 
uğraşan insanlar olarak değil, Türkiye’nin eko-
nomik gücüne katkı yapan insanlar olarak gör-
mek istiyoruz. Toplumda bugün yaşanan bazı 
yozlaşmalarında bu şekilde önüne geçilebilece-
ğine inanıyorum.”
Konuşmaların ardından Özdurak ve Doğan kur-
siyerlere sertifikalarını takdim ettiler.
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Keyifli sohbetlerin edildiği tasavvuf müziği 
eşliğinde gerçekleşen iftar yemeğinde Gagiad 
ailesi birlikte olmanın güzellikleri hep birlikte 
yaşadı. Her yıl geleneksel olarak gerçekleşen 

iftar yemeğinde katılımın yoğunluğuyla neşe-
lenen ve bereketlenen gecemizde, şehrimizin 
ve derneğimizin geleceği çocuklarımızın ata 
binme görüntüleri görülmeye değerdi. 

BÜYÜK AİLEMİZİN İFTAR 
YEMEĞİ BEREKETİ

İfTAR yEMEĞİNE AİLELERİyLE BİRLİkTE kATILAN öNcEkİ DöNEM yö-
NETİM kuRuLu BAŞkANLARIMIZ, GoLD üyELERİMİZ vE üyELERİMİZ, 

GüZEL BİR RAMAZAN AkŞAMINDA BİRLİkTE oRuÇ AÇMANIN BEREkETİNİ 
vE coŞkusuNu hEP BERABER yAŞADILAR. 
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yöreSel lezzetlerle donatılmış özel menü ile sahur 
yapan üyelerimiz, eşleri ve çocukları için çeşitli et-
kinlikler de düzenlendi. Tiyatro gösterisiyle başlayan 
gecede üyelerimiz kendi aralarında oyunlar oynayarak 
eğlenceli bir sahur geçirdiler. Pamuk Prenses ve pal-
yaço eşliğinde oyunlar oynayan ve ilizyon gösteriler 
izleyen çocuklara gece sonunda hediyeler verildi. 

GAGİAD’DAN SAHUR GECESİ
DERNEĞİMİZİN GELENEksEL hALE 

GETİRDİĞİ sAhuR GEcEsİ üyELERİ-
MİZİ BİR ARAyA GETİRDİ.

ToPLuMsAL vE sosyAL DAyANIŞMANIN EN 
GüZEL öRNEkLERİNİN yAŞANDIĞI RAMAZAN 

AyINDA GAGİAD; ATA PARkIN İÇERİsİNDE 
yER ALAN İfTAR ÇADIRINDA İfTAR yEMEĞİ 
vERDİ. yAkLAŞIk 1300 kİŞİNİN BuLuNDu-
Ğu ÇADIRDA DöRT ÇEŞİT yEMEk DAĞITILDI. 
İfTAR ÇADIRINDA yöNETİM kuRuLuMuZLA 
BERABER BAZI üyELERİMİZ vE hEMŞERİ-
LERİMİZ kATILDILAR. BEREkET vE BERA-

BERLİk AyI oLAN RAMAZAN AyININ MİLLE-
TİMİZİN EN Çok İhTİyAÇ DuyDuĞu BİRLİk, 

BARIŞ vE huZuRu GETİRMEsİNİ DİLİyoRuZ.

DERNEĞİMİZ İFTAR çADIRINDA
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GAZİANTEP GENÇ İŞADAMLARI DERNEĞİ, TüRkİyE İŞ kuRuMu İŞBİRLİ-
Ğİ İÇERİsİNDE TüRkİyE’DE öRNEk TEŞkİL EDEN İsTİhDAM GARANTİLİ 

yöNETİcİ AsİsTANI yETİŞTİRME kuRsu PRojEsİNE BAŞLIyoR.

rOGramın amacı, 25 Yöneti-
ci asistanı adayının mesleklerin-
de daha aktif ve başarılı olabil-
meleri için ihtiyaç duyacakları 
bilgi ve tecrübeyi kazandırarak 
iş imkânı yakalayabilmelerine 

yardımcı olmak. Eğitim süresi 344 saat olup, 
eğitim süresince aday-
lar, Yönetici Asis-
tanının Fonksiyo-
nel Nitelikleri, 
Yönetici Asis-
tanının Problem 

Çözme Becerisi, İletişim ve Dinleme, Pro-
tokol ve Görgü Kuralları, Ofis Yönetimi İle 
Toplantı Düzenleme ve Yönetme Becerileri, 
Yazışma teknikleri ve Rapor Yazma, Dosyala-
ma, Büro Yönetimi dersleri alacaklardır.P

GAGİAD-İŞKUR İSTİHDAM GARANTİLİ 
YÖNETİCİ ASİSTANI KURSU 
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GAZİKENT
İLAN



974 yılında küçük bir 
dükkânda başlayan 
bir serüven. Yıllar 
geçtikçe büyüyen ve 
Türkiye’nin en büyük 
gelin mağazasının ve 

DreamON markasının sahipleri. 
Bir aile şirketi. Ailenin tüm fert-
lerinin ortak fikirleri ile alınan 
kararlarla bugüne gelmiş Türkiye 
ve dünya çapında bir marka ada-
yı DreamON. Bu şirketin ihracat 
bacağında, dışarıya açılan yüzle-
rinde ise Özgür – Onur Karuserci 
kardeşler görev alıyorlar. Genç 
Çizgi dergisi olarak Özgür – Onur 
Karuserci ile DreamON’un hızlı 
ve emin adımlarla ilerleyen başarı 
serüveni ve özel hayatlarına dair 
güzel bir sohbet gerçekleştirdik. 
İlk olarak dinamik yapılarıyla dik-
kat çeken bu iki kardeşi tanımak 
istiyoruz.

özGÜr KaruSerCi
1979 Gaziantep doğumluyum. 
Gaziantep Anadolu Lisesi ve daha 
sonra Fen lisesinde eğitimim al-
dım. Daha sonra AFS değişim 
programı ile 1 yıl Amerika’ya 
gittim. Yıldız Teknik Üniversitesi 
Endüstri Mühendisliği bölümün-
den mezun oldum. 

Onur KaruSerCi
1981 İstanbul doğumluyum. Ulu-
dağ Üniversitesi İşletme Fakültesi 
mezunuyum. Yüksek Lisansımı da 
Gaziantep Üniversitesi’nde Sosyal 
Bilimler Fakültesi’nde tamamla-
dım. Ondan önce AFS’nin öğrenci 
değişim programı ile Amerika’da 
kaldım. Daha sonra Gaziantepli 
iş sahibi her ailenin çocuğu gibi 
kendi iş yerimizde iş hayatımız 
başladı. 

DreamON’un oluşum sürecinden 
günümüze kadar olan süreçten 
bahseder misiniz?

özGÜr – Onur KaruSerCi
DreamON bir aile şirketi. 1974’te 
şirket olarak kurulmuş, 1989’da 

gelinlik üretimine başlamış bir şir-
kettir. Yalnızca perakende bir ma-
ğaza ile başlamış olan bir şirket. 
2000’li yıllara kadar ağabeyimle 
ben Amerika’ya gidip geldikten 
sonra ve üniversiteden gelene ka-
dar olan süreç içerisinde çok ufak 
toptanı olan kendi perakendesi 
olan, Gaziantep’e hizmet eden bir 
firma idi. Bizle beraber bu hizme-
tin ihracat ayağı oluştu. 20’den 
fazla ülkeye aktif müşteri ziyaret-
lerinden tutun fuarlarda stant aç-
maya kadar yapılacak birçok şeyi 
yaptık. Son dönemde biraz daha 
Türkiye içerisinde mağazalaşmaya 
yöneldik. Geçtiğimiz yıl içerisinde 
7 tane yeni DreamON mağazası 
açıldı. Bundan 3 hafta önce İstan-
bul, Bağdat Caddesi, Erenköy’de 

öZGüR kARusERcİ “BİR ŞEkİLDE BERABER kuRuP GE-
LİŞTİRMEyE ÇALIŞTIĞIMIZ İhRAcAT BöLüMü vAR ŞİRkE-
TİMİZİN. Bu BöLüMü kARDEŞİM oNuR kARusERcİ İLE BİZ 
yöNETİyoRuZ. BİR BAkIMA DREAMoN’uN üLkENİN DIŞINA 
AÇILAN yüZüyüZ. 22 üLkEyE yAPTIĞIMIZ İhRAcATTA, kİ 
TüM üRüNLERİN hEPsİ GAZİANTEP’TE üRETİLİyoR, soN 
10 yILDIR DA DüZENLİ oLARAk Bu üLkELERE ZİyARETLER 
GERÇEkLEŞTİRİyoRuZ. fuARLARA kATILIyoRuZ” DİyoR. 
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DreamOn’un dışarıya açılan yüzleri

ÖZGÜR – ONUR KARUSERCİ
İkİ kARDEŞ vE BİR AİLE ŞİRkETİ. öZGüR – oNuR kARusERcİ kARDEŞLERDEN 

BAhsEDİyoRuZ. oNLAR DREAMoN’uN DIŞARIyA AÇILAN yüZLERİ.

1
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oNuR kARusERcİ “ŞİRkETİN İhRAcAT MAcERAsI üNİvERsİTE yILLARIMIZDA kENDİ ÇABALA-
RIMIZLA BAŞLADI. öĞRENcİykEN İLk oLARAk AĞABEyİMİN AMERİkA’yA ZİyARETİyLE İhRAcA-
TIMIZ BAŞLAMIŞTI. üNİvERsİTE 1. sINIfTAykEN ALMANyA’DA BİR fuARA kATILDIk. yALNIZcA o 
fuAR İÇİN İLk kATALoĞuMuZu ÇIkARTMIŞTIk. yALNIZcA PERAkENDE vE ToPTAN sATIŞ yAPAN 
fİRMAMIZI İhRAcATA BAŞLATMIŞTIk. soNRA Çok sAyIDA fARkLI yABANcI uZMANDAN DANIŞ-
MANLIkLAR ALARAk BuGüNE kADAR GELDİk. ŞuAN DREAMoN 22 üLkEyE İhRAcAT yAPIyoR. 
Bu yAPIyI AĞABEyİM öZGüR kARusERcİ İLE BERABER kuRDuk vE üNİvERsİTE DöNEMLERİ-
MİZDEN BERİ DEvAM EDİyoR. ŞuAN TüRkİyE’DE 11 DREAMoN MAĞAZAsI vAR. fRANchİsE DA 
vERİyoRuZ. ANA BİNAMIZ DA 3 BİN METRE kARE, 7 kATLI TüRkİyE’NİN EN Büyük GELİNLİk 
MAĞAZAsI GAZİANTEP’TE. Bu DA BİZE GuRuR vERİyoR” DİyoR.

yeni bir DreamON mağazası açıldı. İle-
ride de Türkiye’de mağazalaşma olarak 
devam edeceğiz. Yurtdışında da genel an-
lamda distribütörler ve ajanslarla yayılmış 
durumdayız. Bu çalışmalarımız son hızla 
devam ediyor. 

Özgür ve Onur Karuserci’nin DreamON 
markasında ki görevleri nelerdir? Nasıl 
bir görev dağılımınız var?

özGÜr KaruSerCi
Türkiye içerisindeki 11 mağazamızın tüm 
perakende işleyişi bana bağlı, bu mağaza-
ların genel koordinesi, hedefler ve kam-
panyalarından sorumluyum. 

Onur KaruSerCi
Ben daha çok ihracat ve toptan satışla il-
gileniyorum. Aslında her şeyi hep beraber 
yapıyoruz ama kurumsallaşma yolunda 
ilerlediğimiz için ihracatta ki tüm görüş-
meler benim kontrolümde yapılıyor. 

Nasıl bir yönetim anlayışınız var?

Onur KaruSerCi
Aslında çok demokratik bir şekilde işle-
ri idare ediyoruz. Aile şirketi olduğumuz 
için kişilerin bölümleri ve görevleri, aile 
o konu üzerinde ortak bir karar aldığı tak-
dirde devreye giriyor. Hep beraber yapı-
yoruz çoğu şeyi. Tek başına ihracatta, ma-
ğazacılıkta son tüketiciye hitap ettiğimiz 
için çok vakit alan ve çok detayı olan işler. 
Bunların yönetiminde de hep ortak karar-
larla birbirimize yardımcı olarak hareket 
ediyoruz. Bu da ortak akılla hızlı, doğru 
bir karar almamıza neden oluyor. 

özGÜr KaruSerCi
Bizim şirkette kararla ortak alınıyor. Bi-
zim şöyle bir kuralımız, herkes ikna ola-



öZGüR kARusERcİ “GELİNLİĞİN İhRAcATINDAN TuTuN 
DA , kuMAŞ İThALATINA, üRETİMİNDEN ToPTAN vE PE-
RAkENDE sATIŞINA, üRüNüN üZERİNDEkİ hER DETAyINA 
kADAR hER ŞEyİ İLE İLGİLENİyoRuZ. İhRAcAT oLARAk 
22 üLkE İLE ÇALIŞIyoRuZ. Bu 22 üLkENİN BAZILARIN-
DA DİsTRİBüTöRLERİMİZ vAR. BAZILARINDA İsE BİRE BİR 
BuTİkLERLE ÇALIŞIyoRuZ. AsLINDA sEkTöRüN hER yE-
RİNDEyİZ” DİyoR. 

cak. Ve ikna olana kadar bir kişi 
savunmak zorunda bir kişi de anti 
tezini savunmak zorunda. Ta ki ko-
nuyu herkes derinlemesine iyice 
anlayıp araştırıp, o konuda karar 
birliğine varana kadar. Bu sonuçta 
herhangi bir aldığımız kararda hata 
da yapmış olsak hiç kimse birbirini 
suçlamadan bilakis bu kararı ortak 
almıştık, hata da yapabiliriz diye-
rek daha da doğru ilerliyoruz. 

İş yaşamında başarıya giden yolda 
en büyük etkenin ne olduğunu dü-
şünüyorsunuz? Olmazsa olmazla-
rınız nelerdir?

Onur KaruSerCi
Çalışmak, plan kurmak, hedef koy-
mak ve sonrada onları gerçekleştir-
mek için çok çalışmak. Olmazsa ol-
maz diyebileceğim, bir iş yapılması 
için önce o işin planının yapılması 
lazım. Planı olmayan işin doğru 
ilerlemeyeceğini düşünüyorum. 
Elinizde haritanız yoksa hiçbir yere 
gidemezsiniz. 

özGÜr KaruSerCi
Ben de Onur’un söylediklerine ka-
tılıyorum. Başarı bence tamamen 
matematiksel bir durum. Hedefi 
doğru planlayacaksınız ve çok ina-
nacaksınız. Tabiî ki belli bir oranda 
şans faktörü sizi destekleyecek ama 
temeli çalışmaktır. 

Şirket yapınızın yeteri kadar ku-
rumsal olduğunu düşünüyor mu-
sunuz?

özGÜr KaruSerCi
Kurumsallaşma konusunda her fir-

manın eksiği vardır. Bizimde belli 
eksikliklerimiz var ama beni çok 
şaşırtan bir şey yaşamıştım; biz 
2003 yılında İtalyan bir danışman 
getirtmiştik. Şirketimizde ihracatı-
mız var ve ihracatımızı düzenleye-
lim diye getirtmiştik. Biz kendisi ile 
2011’in Aralık ayına kadar çalıştık. 
İlk şirketi analiz ettiğinde 3 yıllık iş 
planları çerçevesinde ayrı depart-
manlarımıza ayrı plan ve hedefler 

hazırladık. Biz bu 3 yıllık hedefle-
ri 6 ay içerisinde gerçekleştirdik. 
Ve bizim İtalyan danışman bize bu 
kadar hızlı gitmememizi ve bura-
da bir sorun olabileceğini söyledi. 
Benim gelip size tekrar danışman-
lık vermem gerekiyor. Fakat onun 
analizlerinin sonucunda 45 yıldır 
çalışan ve dünyanın dev şirketleri 
ile çalışan bir insan olarak kendisi-
nin bize söylediği bizim şirketimiz 
kadar planlı bir şekilde ilerlemeye 
ve kurumsallaşmaya çalışan bir fir-
ma görmediğini söyledi. Siz firma-
nın boyutuna göre fazla programlı 
ilerlemeye çalışıyorsunuz demişti. 
Bu beni o dönemde çok şaşırtmıştı. 

Onur KaruSerCi

Bu soruya hem evet, hem de hayır 
cevabını veriyorum. Sonuçta bir 
aile şirketiyiz. Tasarım ve üretim 
olarak kız kardeşim Çağnur Karu-
serci görev alıyor. Ben ve ağabeyim 
Özgür Karuserci pazarlama olarak 
müşterinin beklentilerini Çağnur 
Karuserci’ye anlatıyoruz. Bu ko-
nuda fikir olarak yardımcı oluyoruz 
ama sonuçta kararı kendisi veriyor. 
Üretim bölümünde annemiz Serpil 

Karuserci var. Elemanların ne ya-
pacağından, her türlü sorunlarında 
tek yetkili kişi o. Finans bölümün-
de babamız Abdullah Karuserci 
var. Herkes yaptığı işte karar mercii 
olduğu için ve şirketinde bölümlere 
ayrılmış olması biraz kurumsallaş-
tığımızı gösteriyor. Ama kurum-
sallaşma bitmeyen bir süreç. “Aile 
şirketlerinde bu kurumsallaşma 
süreci ne zaman biter?” sorusuna 
cevap olarak; tüm ortaklar yalnız-
ca kar payı ortakları olursa ve tüm 
çalışanlar profesyonel olursa o za-
man tam anlamıyla kurumsallaşma 
olur diyebiliyorum. Bizim şu anda 
doğru bir kurumsallaşma pozisyo-
numuzun olduğunu düşünüyorum. 
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oNuR kARusERcİ “GAZİANTEP’TE GELİNLİk sEkTöRü DENİLDİĞİ ZAMAN DREAMoN’u 
hERkEs BİLİyoR. yuRTDIŞINDA DA BELİRLİ ŞEhİRLERDE vE BöLGELERDE DE Bu ŞE-
kİLDE. yALNIZcA İTALyA’DA 153 fİRMA İLE ÇALIŞIyoRuZ. ŞuAN İÇİN BuNLARIN hEP-
sİ sATIŞ NokTAsI. EsAs AMAÇ ŞuANDA TüRkİyE’DE vE soNRA yuRTDIŞINDA sATIŞ 
NokTALARINDAN Çok DREAMoN MAĞAZALARI oLuŞTuRMAk. TüRkİyE’DE BuNuN İLk 
AyAĞINI Çok DoĞRu GERÇEkLEŞTİRDİĞİMİZİ DüŞüNüyoRuM. BAŞLANGIÇ İÇİN 11 MA-
ĞAZA Çok TA AZ DEĞİL. kIsA vADE DE AMAcIMIZ TüRkİyE’DE 30 MAĞAZAyA ÇIkMAk. 
yuRTDIŞINDA DA BELLİ yERLERDEN BAŞLAyARAk yİNE kENDİ MAĞAZALARIMIZI AÇA-
cAĞIZ vE fRANchİsE’LAR vEREREk DEvAM EDEcEĞİZ” DİyoR. 



öZGüR kARusERcİ “TAsARIMcILARIMIZ vAR. hER yIL İsPANyoL TAsARIMcIMIZ EyLüL – EkİM Ay-
LARINDA GELİyoR, ARALIk AyINA kADAR BİZİMLE ÇALIŞMALARIMIZA kATILIyoR. İTALyA’DAN BİR 
TAsARIMcIMIZ vARDI. kIZ kARDEŞİMİZ DE 2 yIL MİLANo, 2 yIL LoNDRA’DA DüNyANIN EN PREs-
TİjLİ MoDA okuLLARINDAN oLAN İsTİTuTo MARANGoNİ’DE MoDA TAsARIM üZERİNE EĞİTİM ALDI. 
ANNEMİZ sERPİL kARusERcİ, kIZ kARDEŞİMİZ vE DİĞER TAsARIMcILARIMIZIN TAsARLADIkLARI 
GELİNLİk, NİŞAN TuvALETLERİ, GEcE kIyAfETLERİ İLE DREAMoN MARkAsI oLARAk yoLuMuZA 
DEvAM EDİyoRuZ” DİyoR.
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STK’larının girişimcilik ve iş dünya-
sı üzerindeki etkileri hakkında neler 
söylersiniz?

özGÜr KaruSerCi
Toplumun olmazsa olmazı iken yeter-
li önem verilmiyor. Bunu sadece top-
lumun bireyleri açısından söylemiyo-
rum. Hükümet yetkilileri tarafından 
da yeterli ilgi verilmiyor. STK’lardan 
destek ve fikir almadan alınan kararlar 
ve çıkarılan kanunlar genellikle eksik 
kalıyor ve sonradan değiştirilmeleri 
gerekebiliyor.

Onur KaruSerCi
Sivil Toplu Örgütleri, batı demokra-
silerine baktığımızda çok önemli bir 
yer alıyor. Ülke bazında bazı kararlar-
da çok önemli değişimlere neden ola-
biliyorlar. Ülkemizde STK’ların daha 
kat etmesi gereken çok yol olduğunu 
düşünüyorum. STK’ların dinlenilme-
si lazım. Politikacıların halkla buluş-
masını sağlayan kurumlardan biridir 
STK’lar. Çünkü tek başımıza hiç bi-

rimiz bir anlam ifade etmezken bir 
araya geldiğimiz zaman aynı sorun-
ları yaşayan insanlar sesini daha ko-
lay duyurarak bu sorunların fark edil-
mesini sağlıyorlar. Demokrasi adına 
çok önemli olduğunu düşünüyorum. 
Türkiye’nin bu yolda daha uzun bir 
süreci var diye düşünüyorum. 

GAGİAD’da üyelikleriniz var. 
GAGİAD’la ilgili, çalışmalarınızla 
ilgili neler söyleyebilirsiniz?

özGÜr – Onur KaruSerCi
GAGİAD neden önemli? İlk olarak 
onu söylemek gerek. İş dünyası olarak 
bakarsak hepimiz iş yapıyoruz. GA-
GİAD iş dünyası açısından bakarsan 

Gaziantep’teki en güçlü STK’lardan 
biri. GAGİAD’ın bir parçası olmak ta, 
bundan dolayı güzel. Daha önce, bun-
dan 1 veya 2 dönem önce ben sosyal 
gezi ve komite başkanıydım. Orada 
çok şey yapıyorsunuz ama en büyük 
sıkıntı üyelerin işlerinin yoğun olması 
nedeniyle katılım problemi yaşanma-
sıydı. Genelde de herkes GAGİAD’la 
bir arada olmaktan çok mutludur. Ve 
bir şeyler yapmak ister. Ama işlerimiz 
çok vakit aldığı için çok fazla katılım 
sağlayamıyoruz. Aslında bu emeği 
veren çok kişi var. Ben bu neden-
le  GAGİAD’ı çok önemsiyorum ve 
GAGİAD’da gönülden destek veren 
bu insanları bir kere daha tebrik edi-
yorum. 

Gaziantep’te ki marka sayısı ve mar-
kalaşma çalışmalarını nasıl buluyor-
sunuz?

özGÜr KaruSerCi
Bence bu çalışma biraz yavaşladı. Bir 
dönem daha hızlı ilerliyordu. Son kul-

lanıcıya yönelik ürün sayımızın art-
ması zorunlu. Katma değeri en yüksek 
ürün aslında son kullanıcıya ulaştır-
dığınız üründür. Bizim sektörümüz 
içinde aynı şey geçerli. Birçok sektör 
içinde geçerli. Gaziantep’te çok bü-
yük, çok güçlü firmalar var. Nedense 
hep ara üretimden kazandıkları için 
bu şekilde devam edeceklerini zan-
nediyorlar. Ama bir yerden sonra bu 
devam edemez. Biz kendi açımızdan 
neden mağazalaşmaya yöneldik, çün-
kü sektör değişiyor, piyasa değişiyor. 
Gittikçe kar oranları düşüyor. O za-
man yapmamız gereken en doğru şey, 
birçok büyük firmanın yaptığı gibi 
aradaki bazı aracıları çıkarıp son kul-
lanıcıya ulaşabilmek. Çünkü o zaman 

son kullanıcıya daha iyi fiyat ve daha 
iyi kalite de sunmuş olacaksınız. Her-
kesin aradığı ortak bir şey vardır. En 
iyisini en uygun fiyata alabilmek. 

Onur KaruSerCi
Biz hazır giyim sektöründe oldu-
ğumuz için bizim olduğumuz taraf-
tan bakınca durum ağabeyim Özgür 
Karuserci’nin dediği gibi görünüyor. 
Çünkü Gaziantep’te hazır giyimde 
markalaşmanın çok fazla örneği yok. 
Ancak belli sektörlere baktığımızda, 
mesela halı sektörüne veya gıdaya 
baktığımızda çok ciddi markalaşan 
firmalar var. Bunların Gaziantep’ten 
markalaştığını görmek gerçekten çok 
gurur verici bir durum. 

Ulusal ve uluslar arası bir marka ol-
manın sizce temel kriterleri nelerdir?

özGÜr KaruSerCi
Güven oluşturmanız lazım. Her yerde 
bulunabilir olmanız lazım. Televiz-
yonda milyon dolarlık reklam yapabi-

lirsiniz ama raflarda yeriniz yoksa bu 
reklam boşa gidiyor. 

Onur KaruSerCi
Bu durum sektöre göre değişir. İnsan-
ların ürüne ulaşabilir olması, marka 
olarak alma isteği yaratan bir imaj 
ortaya koyulması gerekir. Bu ikisini 
sağladığınız zaman çoğu şeyi bitirmiş 
olursunuz. 

Özgür – Onur Karuserci özel haya-
tında nasıl insanlardır? Neler yapar-
lar?

özGÜr KaruSerCi
Genelde iş yoğunluğundan arta ka-
lan süreçte eşim, kızım ve ailemle 
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vakit geçiririm. Geçen zamanlarda 
Offroad’a merak sarmıştım. Hala 
Offroad aracımız durmaktadır. Son 1 
senedir yapamıyoruz. 2 yaşında bir 
kızım var. Onunla zaman geçirmem 
gerekiyor. Kendi özel hayatıma ayır-
mam gereken zamanımı ben kızım 
ve eşimle geçirmeyi tercih ediyorum. 
Fazla araştırmacıyımdır. Çok çalışka-
nımdır. Sıkıcılık derecesinde araştır-
dığımı söylerler. 

Onur KaruSerCi
Ben okumayı çok seven bir insanım. 
Haftada bir veya iki haftada bir mu-
hakkak bir kitap bitiririm. Genelde 
roman okurum. En büyük keyfim 
odur. Yakın arkadaşlarım vakit geçir-
meyi severim. Onlarla birçok aktivi-
te yapıyoruz. Karikatür çizerim. Çok 
eskiden 2 tane ufak çaplı sergim ol-
muştu. Benim arkadaş gurubum çok 
hareketlidir. Bir ara fotoğrafa merak 
sardık. Çok amatör olarak fotoğra-
fa başlamıştım. Bir ara hep beraber 
Offroad’la uğraştık. Sakin bir insa-
nımdır. Genelde güler yüzlüyümdür. 
İnatçıyımdır ve benim için önemli 
olan bir şeyden asla kolay vazgeç-
mem. Ben hep bir şeyleri farklı yapıp, 
kendi yaşamıma kalite katma amacın-
dayım diyebilirim. 

Hedefleriniz ve yeni yatırımlarınız-
dan bahsedecek olursanız eğer…

özGÜr KaruSerCi
Şuan 11 olan mağaza sayısı 2014 
yılına kadar 30 mağazaya ulaşmak. 
2015’ten sonra Avrupa’daki ya-
yılma başlayacak. İlk mağazamızı 
Milano’da açacağız. Tabi bunlar aklı-
mızda ki planlar doğru işlerse gerçek-
leştireceğimiz yatırımlar ve hedefleri-
mizdir. 

Onur KaruSerCi
Hedefleri ve yatırımları öncelikle bö-
lüm bölüm ayırmak lazım. Türkiye ile 
ilgili bir hedefimiz var. O hedefimizde 
18 ay içerisinde 30 mağazaya ulaş-
mak var. Bunun dışında yurtdışı ih-
racat devam ediyor. Distribütörler ve 
ajanslarla gittiğimiz ülkeler var. Fuar-
lara katılıyoruz. Ama esas amacımız 
yurtdışında da mağazalaşmak. Bunun 
ilgili hedeflerimize ulaşabilmek için 
ilk olarak Türkiye için gerçekleştir-
mek istediklerimizi yapmamız lazım. 

Genç girişimciler olarak, “Girişimci-
lik” denince aklınıza ilk ne geliyor?  

özGÜr KaruSerCi
Girişimcilik denince ilk aklıma gelen 
cesaret oluyor. 

Onur KaruSerCi
Girişimcilik denince aklıma ilk olarak 
planlı bir şekilde risk alabilmek geli-
yor. 

Firmaların yeni kuşak temsilcilerini 
nasıl buluyorsunuz?

özGÜr KaruSerCi
Yeni kuşak daha iyi eğitimli. Dışa 
daha açıklar. Ve bu vizyonla birçok 
şirketin daha hızlı yol almasını sağ-
layacaklar. İkinci kuşak geldiğinde 
ilk bir süre bocalamanın ardından 
şirketler çok hızlı yol alıyorlar. Bunu 
Gaziantep’te birçok şirketlerde göre-
biliyoruz. 

Onur KaruSerCi
Dünya ile daha barışık buluyorum. 
Önceki kuşağa göre daha global in-
sanlar olarak görüyorum. Bundan 
10-15 yıl önce yalnızca üretim yap-
manız yeterli idi. Bugün bizim jene-
rasyonumuz yalnızca ürün yapmanın 
yeterli olmadığını biliyor. Çünkü her 
sektörde inanılmaz bir rekabet var. O 
yüzden interneti de, farklı kanalları 
da kullanarak dünyanın her bölgesi-
ne mal satmaya çalışıyorlar. Gazian-
tep’teki bu kuşağın özellikle iş konu-
sunda çok doğru bir kuşak olduğunu 
düşünüyorum. 

“kARARLAR oy ÇokLuĞu İLE ALINMIyoR, oy BİRLİĞİ İLE ALINIyoR” 
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ÜyÜK ilGi gören 
MÖP temalı kampanya-
lar ile tanıtımı yapılan 
proje ‘Geri dönüşümü 
mümkün olan atıkla-
rın ÇÖP kutusu yerine, 

kentin her yerine konulan MÖP ku-
tularına atılması ve bu bilincin halkta 
alışkanlık haline getirilmesi” esasına 
dayanıyor. Başkan Fadıloğlu, “Bu 
proje, çevreye ve doğal kaynakla-
ra zarar verilmesini önlüyor, hem de 
alan ve enerji tasarrufu sağlıyor” dedi.

5 DönÜmlÜK TeSiS GÜnDe 
120 TOn ayrışTırma 
yapaBiliyOr
Şehitkamil Belediye Başkanı Rıdvan 
Fadıloğlu, Gaziantep’te günlerce me-
rak konusu olan MÖP’ü anlattı. MÖP 
için kurulan katı atık ayrıştırma tesi-
sini gezerken basın mensuplarına te-
sis ve proje hakkında bilgiler aktaran 
Başkan Fadıloğlu, geri dönüşümün 
gelecek nesillere daha güzel ve mo-
dern bir yaşam sağlayacağına dikkat 
çekti. Türkiye’de belediyeler içerisin-
de bir ilk olan, 5 bin metrekare alan 
üzerine kurulan tesis çok yönlü fay-
dalar sağlıyor. Çevre dostu olan tesis, 
sürdürülebilir tasarrufta da önemli 
misyon üstlenecek. Tesisin tamamen 
Türk yapımı olduğuna dikkat çeken 
Fadıloğlu, tesiste yer alan makinele-
rin Avrupa fiyatlarının çok altında bir 
rakama Konya’da yaptırıldığını da 
konuşmasına ekledi. Özel şirket tara-
fından çalıştırılan, ilk etapta 27 işçi ve 
7 araç ile hizmet veren tesisin 1 tril-
yon 700 bin TL’ye mal olduğu, aylık 
KDV hariç 38 bin TL’ye ihale yoluyla 
kiraya verildiği öğrenildi.

evlere pOşeT, SOKaKlara 
ayrışTırma KumBaraSı
Tesisin tek vardiyada (8 saat) 40 ton 

ayrıştırma yaptığını dile getiren Baş-
kan Fadıloğlu, ‘havamızı, suyumuzu 
ve toprağımızı birlikte koruyalım’ 
mesajı verdi. Geri dönüşüm için ka-
ğıtların, plastiklerin, metallerin ve 
camların ayrı kutulara konulması 
gerektiğini söyleyen Fadıloğlu, her 
eve MÖP poşeti dağıtılacağını, kamu 
kurumlarına, okullara, hastanelere ve 
sokaklara ise ayrıştırma kumbarala-
rı konulacağını dile getirdi. Poşet ve 
geri dönüşüm kumbaraları dağıtım-
larına başlandığını sözlerine ekleyen 
Fadıloğlu, halkında projeye duyarlı-
lık göstereceğine inandığını belirtti. 
Fadıloğlu ayrıca, bu projenin gelecek 
nesillere yaşanabilir bir çevre bırak-
mak için ‘olmazsa olmazlardan’ oldu-
ğunu ifade etti.

Geri DönÜşÜmDe
almanya mODeli
MÖP’ün aslında iki yıl önce ilköğre-
tim okullarında başlatılan ayrıştırma 
projesiyle başladığını belirten Başkan 
Fadıloğlu, proje süresince Alman-
ya ve Amerika’daki katı atık ayrış-
tırma tesislerini gezdiğini ve çeşitli 
incelemelerde bulunduğunu söyledi. 
Şehitkamil’de kurulan tesisin tama-

men Türk yapımı olduğunu hatırlatan, 
Almanya ve Amerika’daki tesislerden 
çok daha cüzi bir ücrete yaptırdıkla-
rını vurgulayan Başkan Fadıloğlu, 
tesis maliyetinin katı atık ayrıştırma-
sıyla sağlanan gelirle 3,5 yılda amorti 
olacağına dikkat çekti. MÖP tesisinin 
belediyeye gelir sağlayacağını yinele-
yen Fadıloğlu, projeyle ilgili ticari bir 
kaygı yaşamadığını, MÖP’le birlikte 
toplumsal duyarlılığı ön plana çıkar-
tarak doğayı korumayı amaçladıkları-
nı söyledi.
 
“KaTı aTıKlarDa Geri Dö-
nÜşÜm muhTeşem OlaCaK”
Katı atıkların sağladığı tasarruf ve 
ekonomik değerlere değinen Fadı-
loğlu, şunları söyledi: “1 ton plastik 
atağın geri dönüşümü ile yüzde 95 
oranında enerji tasarrufu, 1 ton cam 
atığının geri dönüşümü ile 100 litre 
petrol tasarrufu sağlanmaktadır. Sade-
ce bir metal içecek kutusunun geri dö-
nüşümünden tasarruf edilen enerjiyle 
100 watt’lık bir ampul 20 saat çalış-
maktadır. 1 ton kağıt-karton atığından 
geri dönüşüm ile 17 ağacın kesilmesi 
önlenmektedir.”

B
ŞEhİTkAMİL BELEDİyEsİ, MöP GERİ kAZANIM PRojEsİ kAPsAMINDA kuR-

DuĞu TEsİsLE DAhA yEŞİL vE yAŞANABİLİR BİR ÇEvRE oLuŞTuRuyoR. 

çÖP AYRI MÖP AYRI



GAZİANTEP kuLüBü TARAfINDAN Dü-
ZENLENEN “GEÇMİŞTEN GüNüMüZE, 
ANNEMİZDEN kIZIMIZA” koNuLu GE-

LİNLİk sERGİsİ TöRENLE AÇILDI.

Gaziantep Kulübü tarafından düzenlenen 
“Geçmişten günümüze, annemizden kızı-
mıza” konulu gelinlik sergisi törenle açıldı. 
Gaziantep Kulübü tarafından düzenlenen 
‘Geçmişten günümüze, annemizden kızı-
mıza’ konulu gelinlik sergisi törenle açıldı. 

Tarihi Cenani Konağı Kültür Sanat Merkezi’nde düzenle-
nen serginin açılışına, AK Parti Gaziantep Milletvekilleri 
Halil Mazıcıoğlu, Derya Bakbak, Şehitkamil Belediye 
Başkanı Rıdvan Fadıloğlu, Gaziantep Kulübü Başkanı 
Ufuk Ekinci’nin yanı sıra çok sayıda kulüp üyesi ve da-
vetli katıldı. Törenin açılış konuşmasını yapan Gaziantep 
Kulübü Başkanı Ufuk Ekinci sergiye gösterilen ilgiden 

dolayı memnuniyetini dile getirerek, “Biz bu sergi için 
heyecanla yola çıktık. Bize destek veren büyüklerimiz-
de bu heyecanı bizden daha fazla yaşadı. Bu sergiye 
destek veren bütün ailelere teşekkür ediyorum” dedi. 
Açılış konuşmalarının ardından protokol üyeleri sergiye 
katkı sağlayan ailelere günün anlam ve önemini belirten 
plaketlerini verdi. Töreninin ardından protokol üyeleri 
ve davetliler kurdeleyi keserek sergiyi dolaştı. Sergide, 
Gaziantep Kulübü tarafından bir çok aileyle yapılan gö-
rüşmeler sonucu ulaştığı, yıllardır sandıklarda saklanan 
gelinlikler sergilendi. Aralarında yüz yıllık gelinliklerin 
bulunduğu serginin 16 Haziran’a kadar ziyaretçilere açık 
olacağı öğrenildi.

E
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GAZİANTEP’TE 30 AĞusTos 
ZAfER BAyRAMI kuTLAMALARI, 

20 AĞusTos’TA kARŞIyAkA PoLİs 
kARAkoLu öNüNDE yAŞANAN vE 
10 vATANDAŞIMIZIN öLüMü 68 

vATANDAŞIMIZIN DA yARALANMAsI 
İLE soNuÇLANAN BoMBALI 

sALDIRININ GöLGEsİNDE BuRuk 
oLARAk kuTLANDI.

STaSyOn meyDanı’nDaKi kutlamaları 
çok sayıda vatandaşın yanı sıra kent protokolü 
de izledi. Tören, Vali Erdal Ata, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Ak Partili Asım Güzelbey 
ve Garnizon Komutanı Tuğgeneral Kahraman 
Güneş’in bayramı kutlamasıyla başladı. Şiir-

lerin okunduğu, günün anlam ve öneminin anlatıl-
dığı konuşmalarla devam eden törende 30 Ağustos 
Zafer Koşusu’nda dereceye giren atletlere Vali Er-
dal Ata tarafından madalyaları takıldı. Geleneksel 
30 Ağustos Resepsiyonu ise 20 Ağustos’ta meydana 
gelen patlama nedeniyle iptal edildi.

İ
GAZİANTEP’TE BURUK 30 AĞUSTOS 

asırlık Gelinlikler 
serGilenDi
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aşTa Gaziantep Valili-
ği olmak üzere pek çok 
kurum ve kuruluşun iş 
birliğiyle düzenlenen 
festivalin bu yılki onur 
konuğu Hollanda oldu. 

Hollanda; Türkiye-Hollanda Diplo-
matik ilişkilerin 400. Yılı dolayısıyla 
geniş bir katılımla festivalde yer aldı. 
Festivaller Birliğine üye Gaziantep 
Büyükşehir Belediyesi tarafından bu 
yıl yedincisi düzenlenen Uluslar arası 
Antepfıstığı Kültür ve Sanat Festiva-
line, Kardeş Şehir ilişkileri kapsamın-
da 13 ülkenin gösteri grupları ve tem-
sil heyetleri katıldı.
Slovakya, Tayland, Kırgızistan, 
KKTC, Polonya, Belçika, Almanya, 
Hollanda, Çek Cumhuriyeti, Rusya, 
Başkortostan Cumhuriyeti, Lübnan 
ve Sırbistan gibi yabancı konukların 
yanı sıra Giresun, Tekirdağ, Ankara/
Altındağ, Mersin/Silifke ve Eskişehir/
Odunpazarı’ndan yöresel Halk Oyun-
ları Toplulukları da festivalin konuk-
ları arasında yer aldı. Festival ana sah-
nesi olarak belirlenen Festival Park’ın 
dışında da çeşitli sokak gösterilerinin 
yer aldığı program kapsamında şehrin 
dört bir yanı festival coşkusunu yaşa-
dı.
Festivalde gelenekselleşen ve bu yıl 
beşincisi yapılan Fotomaraton Görün-

tü Avcılığı Yarışmasına 200 civarında 
amatör ve profesyonel fotoğraf sanat-
çısının geldi. 2011 yılı Fotomaraton 
yarışması ödülleri sergisi festivalin ilk 
günü düzenlendi. Ayrıca Reha Bilir’in 
“Birkaç Yüzyıllık Tahmis’te, Birkaç 
Yüz” adlı fotoğraf sergisi de festival 
süresince izlenebildi. Ünlü yemek ya-
zarı Elif Korkmazel de katıldığı fes-
tivalde Yöresel Yemek Yarışmasının 
yedincisi, Baklava Yeme Yarışması-
nın da beşincisi düzenlendi.
Büyükşehir Belediyesi festivalde her 
yıl olduğu gibi bu yıl da çocukları ve 
gençleri de unutmadı. Çocuklar için 
festival kapsamında Çocuk Oyunları 
Şenliğinin bu yıl yedincisi düzenlen-
di. Gençler için de Sokak Basketbolu 
Şenliği, yurtdışından gelen konukların 
da katıldıkları Kültür Yolu Oryantring 
(Akıl Oyunları) Şenliği düzenlenedi.
Festivalde bu yıl, ilk gün Yeni Türkü, 
ikinci gün Azerbaycan ve Anadolu Ez-
gileri konseri ile Şenol Talınlı ve Erol 
Evgin Konserleri, üçüncü gün Şirin 
Pancaroğlu - Meriç Dönük- Mircan ve 
Jarrod Cagwın ile Elişi Arp Konseri, 
Karadeniz Ezgileri Konseri ile Kar-
mate, Dördüncü gün Erdal Akkkaya 
ve Duisburg Ensamble konseri, Tahir 
Aydoğdu-Bayram Coşkuner, Turay 
Dinleyen ve Elif Güreşçi konseri, be-
şinci ve son günde de Umut Akyürek 

ve Zakkum konserleri yer aldı. 

FeSTivalDe renKli
GörÜnTÜler
Büyükşehir Belediyesi tarafından 
geleneksel olarak düzenlenen Ulus-
lararası Antepfıstığı Kültür ve Sanat 
Festivali’nin yedincisi renkli görün-
tülere sahne oluyor. 7. Uluslararası 
Antepfıstığı Kültür ve Sanat Festivali 
kapsamında Gaziantep’e gelen ya-
bancı ülkeler ile yurt içinden festiva-
le katılan gösteri grupları, kentin her 
köşesinde sergiledikleri performans-
larla ilgi odağı olmaya devam edi-
yor. Festivalin ikinci gününde Hacı 
Muzaffer Bakbak Kız Meslek Lisesi, 
M. Nejat Bayel Lisesi, Karataş Emine 
Konukoğlu ile Hacı Sani Konukoğlu 
Lisesi’nde birer gösteri yapan Kır-
gızistan, Silifke, Tekirdağ ve KKTC 
ekipleri izleyicilerden tam not aldı.
Türkiye ile Hollanda arasında kurulan 
münasebetlerin 400’üncü yıl dönümü 
dolayısıyla bu yıl Hollanda’nın onur 
konuğu olduğu 7. Uluslararası Antep-
fıstığı Kültür ve Sanat Festivali’ne, 13 
ülkeden yabancı ekiplerle, yurt için-
den çeşitli halk oyunları grupları da 
konuk oldu. Gösterileri ilgiyle izleyen 
öğrenciler, yöresel kıyafetler içerisin-
deki ekip üyeleriyle hatıra fotoğrafı 
çektirmek için adeta yarıştılar.

B

GAZİANTEP’TE Bu yIL, uLusLARARAsI ANTEPfIs-
TIĞI küLTüR vE sANAT fEsTİvALİ’NİN yEDİNcİsİ 

DüZENLENDİ. 

GAZİANTEP’TE
FESTİVAL COŞKUSU 
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azianTep Büyük-
şehir Belediye Meclis 
Salonu Fuayesi’nde 
gerçekleşen törende 
konuşan Gaziantep Bü-
yükşehir Belediye Baş-

kanı Dr. Asım Güzelbey, bu iyi niyet 
anlaşması ile 5 İyi Niyet Anlaşması, 
12 Kardeş Şehir anlaşması olmak üze-
re temas halinde oldukları şehirlerin 
sayısının 17’ye yükseldiğini söyledi.
Pittsburgh ile Gaziantep’in sanayi, 
üniversite ve sağlık alanındaki ge-
lişmişliği ile birbirlerine benzeyen 
iki kent olduğunu aktaran Güzelbey, 
“Dünyanın değişik bölgelerinden 17 
tane dost ve kardeş şehrimiz oldu. Bu-
gün ilk kez Amerika’dan bir şehir ile 
iyi niyet protokolü imzalamış olduk. 
Dünya’nın en uzak bölgelerinden bi-
risi olan Pittsburgh ile iyi niyet proto-
kolü imzaladık. Çok önemli işler ya-
pacağımıza inanıyorum. Bu ilişkinin 
gelişmesinde aracı olan herkese te-
şekkür ediyorum.” şeklinde konuştu.

GazianTep halKının
yanınDa OlmaK için
BuraDayız
İyi Niyet Protokolü’ne Amerika adına 
imza atan Pittsburgh Belediyesi Mec-
lis Üyesi William Peduto ise, Zeugma 
Mozaik Müzesi’ni gezdiğini ve çok 
beğendiğini belirterek, “Aslında her 
şehir birer mozaiğe benzer. Sadece 
küçük bir parçaya mozaik gözü ile 
bakacak olursanız bütününü kaçırmış 
olursunuz. Ama bir adım geriye çeki-
lip bütününe baktığınızda gözünüzün 
önüne tamamı gelir. Biz bugün birlik-
te bu bütün güzelliği yaşıyoruz. Her 
iki şehir de değişimin ve büyümenin 
mutluluğunu yaşıyor. Ben bugün bi-
zimle birlikte yürümeye karar veren 
Gazianteplileri ve onların liderlerine 

teşekkür ediyorum.” diye konuştu.

aCınızı paylaşmaya GelDiK
Amerika Birleşik Devletleri Millet-
vekili Mike Dolye yaptığı konuşma-
da, Amerika Meclisi’ni ve Pittsburgh 
kentini temsilen Gaziantep’te yaşa-
nan olayları kınadıklarını ve üzüntü 
duyduklarını belirtti. Dolye, “Bizler 
sizlerin dostlarınız. Bizler sizin yanı-
nızdayız ve sizlerin acısını paylaşma-
ya geldik. Bugün sizin yanınızdayız.” 
dedi.
Gaziantep’i gezdiğini ve kentin çok 
temiz bulduklarını dile getiren Dolye, 
bir gün daha kalmaları durumunda ye-
meklerden dolayı kilo alacakları esp-
risini yaptı. Her iki kentin ortak özel-
liklerinin çok olduğunu vurgulayan 
Dolye, “Özellikle her iki kentimiz de 
çocuklara önemli yatırımlar yapıyor. 
Çocuklarımıza ve torunlarımıza daha 

iyi bir gelecek bırakmak için şehirle-
rimizi nasıl iyi yaparız mücadelesini 
veriyoruz.” değerlendirmesini yaptı.
Gaziantep’i çok beğendiklerini akta-
ran heyet, en kısa zamanda yine gele-
ceklerini kaydettiler. Heyet, kendileri-
ne gösterilen ilgi ve alakanın aynısını 
Pittsburgh’a gelecek olan Türk heye-
tine göstermek istediklerini belirttiler.
Gaziantep Büyükşehir Belediyesi ile 
Amerika’nın Pensilvanya Eyaleti’nin 
Pittsburgh şehri arasında imzalanan 
İyi Niyet Protokolü İmza Törenine 
Gaziantep AK Parti Milletvekili Halil 
Mazıcıoğlu, Türk Amerikan Birlik-
leri Kurumu Başkanı Furkan Koşar, 
Pittsburgh Türk Kültür Merkezi Tem-
silcileri Serdar Ayman ve Hasan Ey-
gören ile Büyükşehir Belediyesi yet-
kililerinin yanı sıra çok sayıda davetli 
de katıldı.

G
GAZİANTEP BüyükŞEhİR BELEDİyEsİ AMERİkA’NIN PENsİLvANyA 

EyALETİ’NİN PİTTsBuRGh ŞEhRİ İLE kARDEŞ ŞEhİR oLMAk İÇİN İyİ NİyET 
PRoTokoLü İMZALADI.

GAZİANTEP’E BİR KARDEŞ DAHA
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FAHRİ KONSOLOSLARIMIZ

ahri Konsolos nedir, ne iş ya-
par?
Aslında bu müessese pek çok 
konuda olduğu gibi kelime an-
lamından çıkıp, günün şartlarına 
uymuş bir kurumdur. Çünkü keli-

me anlamına baktığınızda Fahri Konsolos: ‘Dış 
İşleri mensubu olmamasına rağmen büyükelçi-
si bulunmayan ülkelerde o yabancı memleketin 
işlerini yapan ve çıkarlarını gözeten tanınmış 
kimse.’ anlamına geliyor.
Oysa ve özellikle ülkemizdeki uygulamaya 
baktığımızda, Fahri Konsolos herşeyden önce 
Konsolosluğunu yaptığı ülkenin değil bizim 
vatandaşımız. Ve kelime anlamından en büyük 
farklılık ise sadece temsil ettiği ülkenin değil 
Türkiye’nin de çıkarlarına hizmet ediyorlar. 
Faaliyetler yoğun olarak iç ve dış siyasetten 
uzak, ticari ve kültürel faaliyetler.
Çoğunluğu başarılı ve tanınmış işadamlarından 
oluşan bu kişiler temsil ettikleri ülkelerle yapı-
lan ticari işlere ve kültürel etkinliklere önder-

lik ediyorlar. Bu sayede özellikle son yıllarda 
ülkemizin yaptığı ihracata çok ciddi katkılar 
sağlandığı inkar edilmez bir gerçek.
Biraz uç örnekler verecek olursak, Fahri Kon-
soloslar sayesinde pek çok kişinin adını bile 
duymadığı ya da iş yapmayı aklından geçirme-
diği “Benin, Gabon, Burkina Faso, Mauritus, 
Komorlar, Malavi…” gibi ülkelere yüzlerce 
milyon dolarlık ihracat yapılmış.
Yani bu gönüllü Konsoloslarımız ülkemizdeki 
iş adamları ile temsil ettikleri ülkenin iş dünya-
sı arasında bir ticari-kültürel yol açıyorlar ve bu 
sayede kazanılan güven, para ve sıkı ilişkiler-
den alınan güç ile de karşılıklı kültürel tanıtım 
faaliyetlerinde bulunuyorlar. Pek çok ülkenin 
dış işleri yönetimi fahri konsoloslarına en az 
büyükelçileri kadar önem ve destek veriyor.
Biz Gaziantep’te sayıları 10’u bulan değişik ül-
kelerin Fahri konsolosları ile sizler için küçük 
söyleşiler gerçekleştirdik. Bu sayımızdan itiba-
ren de bir dizi yazı şeklinde söyleşileri yayınla-
maya başlıyoruz.

F

Bu sAyIMIZDAN İTİBAREN GAZİANTEP’TE BuLuNAN vE hEM üL-
kEMİZE hEM DE ŞEhRİMİZE Büyük kATkILAR sAĞLAyAN “fAhRİ 
koNsoLos”Luk MüEssEsEsİNİ İNcELEyEcEk vE fAhRİ koNso-
LosLARIMIZI sİZLERE TANITAcAĞIZ. ÇoĞuNLuĞu İŞ ADAMI oLAN 

fAhRİ koNsoLosLARIN yAPTIkLARI İŞ vE ETkİNLİkLER koNusuN-
DA sİZLERİ BİLGİLENDİRMEyE ÇALIŞAcAĞIZ.
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ürütmekte olduğunuz Fahri Konsolos-
luk göreviniz kapsamında Gaziantep 
ile ilgili ne tür çalışmalar ve planlarınız 
bulunmaktadır?

Bilindiğiniz gibi, konsolosluk işlemleri-
nin yerine getirilmesi ve ülkelerarası  ticari ilişkilerin 
geliştirilmesi amacıyla fahri konsolosluklar açılmıştır. 
Günümüzde tüm dünyadaki muvazzaf temsilciliklerin 
sayısı artmış olmakla beraber, küreselleşme sürecinde 
insan hareketlerinin ve uluslararası ilişkilerin her alanda 
yoğunlaşması nedeniyle fahri temsile olan ihtiyaç azal-
mamış, tersine artmıştır. 
Bu bağlamda Brezilya Fahri Konsolosluğu görevini, bu 
bilinç ve sorumluluk ile yerine getirdiğimi belirtmek is-
terim.
 
Bu kapsamda; Brezilya ile Gaziantep arasında kültürler 
arası diyalog başlatarak köprü vazifesi görmek birincil 
hedefimdir.  Bu hedefe ulaşmada aşağıdaki adımlar iz-
lenecektir. 

- Gaziantep ve çevre illerde Brezilya kültürünün tanıtı-
mı için etkinlik organize etmek ve ulusal çaplı organi-
zasyonlar da aktif olarak yer almak,Aynı şekilde Bre-

zilyada Gaziantep kültürünün tanıtımı ile ilgili gerekli 
faaliyetleri yürütmek.

- Brezilya ile bölgemiz arasında ticari ilişkileri gelişti-
rebilmek adına, şehrimizin ileri gelen seçilmiş sanayici 
grubunun Brezilya’ya bir gezi gerçekleştirmesini tertip 
etmek, 

- Aynı şekilde, Brezilya’lı girişimcilerin ve yatırımcıla-
rın Gaziantep te yatırım olanaklarının değerlendirilmesi 
için gezi ve toplantı organizasyonu yapmak.

- Türkiye’deki diğer fahri konsoloslar ile, ulusal tanıtı-
mız ve temsilimizi güçlendirmek adına bölgesel katkılar 
sağlamak ve ilişkileri sürdürmek,

- Kültürel ve sanayi gelişim ve etkileşimde ülkeler arası 
önemli bir rolü olduğunu düşündüğümüz üniversiteler 
ile, özellikle bölgemiz üniversiteler ile bu konuda yakın 
işbirliğine gideceğim,

- Üyesi bulunduğum Sivil Toplum Örgütlerindeki top-
lantı ve organizasyonlarda Brezilya’daki ticari ve iş fır-
satları ile ilgili bilgiler aktarmak.   

Y
MURAT KÖKOĞLU
Brezilya Fahri Konsolosu
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ürütmekte olduğunuz 
Fahri Konsolosluk 
göreviniz kapsamın-
da Gaziantep ile ilgili 
ne tür çalışmalar ve 

planlarınız bulunmaktadır?

Kültürel etkinliklerin organizasyo-
nu konusunda oldukça aktif bir kon-
solosluk olduğumuzu düşünüyo-
rum. 2006’da konsolosluğumuzun 
göreve başladığı günden bu yana 
İtalyanca dil kurslarımız devam edi-
yor. Bu şehrimiz için çok büyük bir 
zenginlik ve ayağa gelen bir fırsat. 
Dil kurslarımızı Gaziantep Sanayi 
Odası ile işbirliği içinde, Ankara 
İtalyan Kültür Merkezi’nin müfre-
datı ve sertifikasyonuyla, İtalyan 
vatandaşı hocalarımız eşliğinde ve-
riyoruz. 
Fahri Konsolosluk bir kültür elçi-
liğidir. Buraya gelen o ülke vatan-
daşlarına her türlü rehberlik edil-
mesi, yönlendirilmesi bizim işimiz. 

Benim bir fahri konsolos olarak 
kendime görev edindiğim şey; Ga-
ziantep ile İtalya arasındaki ticari ve 
sanayi faaliyetleri arttırmak üzerine. 
Bunların yanı sıra her sene mutlaka 
dikkat çekecek bir kültürel faaliyet 
yapmaya özen gösteriyorum. İlk 
kültürel faaliyetimiz bir konserdi. 
Paolo Gatti’nin, soprano vokali ile 
beraber verdiği bir konserdi. Ardın-
dan Il Tratturro grubu geldi, İtalyan 
halk müziği icra eden bir gurup. 
Aynı zamanda her çaldıkları müzi-
ğin tarihçesini anlatarak halk dans-
larını da canlandırdılar burada. O 
da çok güzel bir kültürel etkinlikti, 
mekânımız da çok güzeldi; Ömer Er-
soy Kültür Merkezi. Onun ardından 
geçen sene yaptığımız çok kalıcı bir 
faaliyetimiz oldu. Dünyada bir ilk; 
Gaziantep’in yemeklerini İtalyanca 
dilinde bastırdık. Sponsorlarımıza 
da teşekkür ediyorum buradan. Bir 
yıllık zorlu çalışmaların ardından 
Sevgili Özden Özsabuncuoğlu’nun 
kitabını İtalyancaya çevirdik. Mut-
fağıyla bu kadar övünen bir şehrin 
İtalyanlara verebileceği kalıcı, gü-
zel bir hediye oldu. Sonra Antep 
işi Kadın Kooperatifi’nin eseri bir 
çalışma; Antepişi Türk ve İtalyan 
bayraklarını yaptırdık, bunları hedi-
ye ediyoruz. 
Bir diğer faaliyetimiz de İtalya’dan 
bir şef getirmek oldu. Şefimiz iki 
hafta İtalyan yemekleri kursu verdi, 
ilgi büyüktü. 
Şu ana kadar yaptığımız etkinlikle-
rin şehre etkisini ben çok olumlu de-
ğerlendiriyorum. Mesela İtalya’nın 
Modena kentinden yaklaşık olarak 
600 firmayı temsilen bir federas-
yonla anlaştık fahri konsolosluk 

olarak. Farklı sektörler var; ayak-
kabı sektörü, plastik sektörü, am-
balaj sektörü, tekstil makineleri var 
onlar buraya sık sık gelip gitmeye 
başladılar. Onların her gelişinde biz 
Gaziantep’in önceden ayarlamasını 
yaptığımız firmalarını dolaştırıyo-
ruz. Bu federasyona ziyaretten önce 
hangi ilgili firma ise onlarla ilgili 
bilgileri gönderiyor, biz o bilgile-
ri ziyaretine gideceğimiz firmaya 
yolluyoruz. Onun sonradan meyve 
verdiğini görmek hakikaten çok gü-
zel. Geçenlerde Nizip’ten bir fıstık 
üreticimizle böyle bir köprü kurduk. 
Çok keyifli. Geçtiğimiz sene gıda 
fuarına İtalya’dan fıstık üreticilerini 
davet ettik. Tatlı bir rekabet de oldu; 
Antep fıstığı mı, Sicilya fıstığı mı 
diye. 
2012 yılı sonlanmadan bir kültürel 
faaliyetimiz daha olacak. ‘Sanat 
Hareketleniyor-Art in Movement’ 
sloganıyla 6-18 Ekim 2012 tarihle-
ri arasında düzenlediğimiz Avrupa 
Film Günleri. Gaziantep Üniver-
sitesi Güzel Sanatlar Fakültesi Si-
nema Bölümü ve Ankara İtalyan 
Kültür Merkezi ile işbirliği yaparak 
organize ettik. On beş gün boyunca 
Gazianteplilerin birçok ödüllü filmi 
ücretsiz seyredebilecek olması bu 
kültürel etkinliğimizin en öncelikli 
amacı.
Gelecek dönemlerle ilgili planla-
rımız arasında elbette İtalyanca 
dil kurslarının devamının yanı sıra 
Gaziantep’in İtalya ile olan tica-
ri ilişkilerinin, ayrıca bölgemizde 
yatırımcı olarak iş yapmak isteyen 
İtalyanların sayısının arttırılmasına 
yönelik çalışmalarımız olacak.

MEHPARE ŞAYAN KİLECİ
İtalya Gaziantep Fahri Konsolosu
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ürütmekte olduğunuz Fahri Konsolos-
luk göreviniz kapsamında Gaziantep 
ile ilgili ne tür çalışmalar ve planlarınız 
bulunmaktadır?

Değerli genç çizgi ekibi;  bildiğiniz üzere 
Sayın Cumhurbaşkanımızı onayı ile Agustus ayı içe-
risinde Gaziantep, Adana ve Kahramanmaraş illerini 
kapsamak üzere Makedonya Fahri konsolosu olarak, 
tayin edildim.  Bu konuda öncelikle iki ülkenin karşı-
lıklı iyi ilişkilerini geliştirilmesine tabi ki katkı sağla-
yacak faaliyetler yapacağız.  Bu görevi öncelikli olarak 
Makedonya’nın ülkemizde tanıtımı ve Makedonya da 
yatırım olanakları ve Makedonya’nın kültürel mirasının 
ülkemizde ve şehrimiz de tanıtımı için faaliyetler yapa-

cağız.  Bu kapsamda detay vermek gerekir ise;

• Öncelikle fahri konsolosluk binasının açılışının ger-
çekleştirilecek,

• Daha sonra ilimizden çeşitli is insanları ile Makedonya 
tanıtım gezisi yapılacak,  

• Buna ek olarak Türkiye‘nin diğer illerinde yapılacak 
tüm Makedonya tanıtımı ile ilgili toplantılara katilim 
sağlanacak, 

• Ayrıca diğer tüm tanıtım ve is geliştirme faaliyetleri de 
sırasıyla planlanarak yapılacaktır. 

Y
MEHMET ALİ MUTAFOĞLU
Makedonya Fahri Konsolosu
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öneTim; İnsan gücü, bina, arazi ve 
mali kaynakların kullanımı ve kont-
rolü ile bu kavramların korunması ile 
kaynakların geliştirilmesidir.
- Aslında, yönetim çekip çevirme, ida-
re etme, yönlendirme, sanat veya kabi-

liyet olarak algılanmalıdır.
- İnsanların varoluşundan, yok oluşlarına kadar, 
yani tarih boyunca birbirlerini yönetmiş; kimileri 
yönetilmiş, kimileri de yönetmiştir.
- yöneTen, yönetilenden hep daha az sayıda ol-
muş, ancak her zaman kaynakların kullanımında en 
etkin role sahip olmuştur. Yönetme sanatını belki 
de hep kendine saklamıştır.
- Lider ve rehber yöneticilerin ortak yönleri oldu-
ğu gibi farklı yönleri de vardır. Rehber çoğu zaman 
lidere yol gösterici olmuş ama lider tarafından hep 
yönetilmiştir. Rehber olmak, yöneticilik sanatını 
tek başına bilmesini ve bu sanatı idame ettirmesine 
yetmemiştir.
- Lider ruhlu insanda; liderlik sanatı yanında reh-
berlik sanatı da olabilir. İşte o zaman iyi bir lider-
den bahsetmek, liderin liderliğini zikretmek kaçı-
nılmazdır.

liDer: Yönlendiricidir, yenilik peşindedir, oto-
ritesi kendisindedir, astlarını yetkilendirir, katılımı 
vurgular, alternatif yaklaşımlara açıktır, doğru işi 
yapar, güveni esas alır. Liderlik, diğerlerinin faali-
yetlerini etkilemekte kullanılan güç şeklidir. Lider 
aynı zamanda yöneticidir. Kriz ve stres dönemle-

rinde ve zaman yönetimi kavramını en mantıklı ve 
stratejik karar alma mekanizmalarını profesyonel 
anlamda kullanır.

yöneTiCi; her zaman lider değildir. Olayların, 
durumların nasıl geliştiğini anlamaya çalışır. Ko-
numlarında kalmalarını sağlayan günlük rutin işle-
re hoşgörü ile bakarlar. Kişisel olmayan, yönetsel 
amaçları benimseme eğilimindedirler. 

İşe heyecanlı olmak, geniş ufuklu olmak, istekli bir 
okuyucu olmak, okurken ve dinlerken not almak, 
grup iletişimi kurmak, uyum sağlamak, zamanını 
iyi kullanmak, vizyon ve misyon sahibi olmak, gü-
venilir olmak, kontrolünü kaybetmemek, kendini 
ve çevresini disipline edebilmek, hatalarını fark 
edebilmek, tutarlı olmak, örnek olmak, disiplini 
bilinçli kullanmak, saygısını koruyabilmek, eğitici 

Y

LİDER; REhBER vE yöNETİcİ kAvRAMLARI İRDELENDİĞİNDE, yöNETMEk 
sANATINI oLuŞTuRDuĞu, yöNETME sANATINI DA yöNETEN kİŞİ, İDAREcİ 
ALT TANIMIyLA yöNETİcİ oLMAyI GEREkTİRDİĞİ yöNüNDE uZAyIP GİDEN 

fARkLI yoLLARA, vİRAjLARA RAsTLAMAk MüMküNDüR.

yöNETİcİ; hER ZAMAN LİDER DEĞİL-
DİR. oLAyLARIN, DuRuMLARIN NAsIL 
GELİŞTİĞİNİ ANLAMAyA ÇALIŞIR. ko-
NuMLARINDA kALMALARINI sAĞLAyAN 
GüNLük RuTİN İŞLERE hoŞGöRü İLE 
BAkARLAR. kİŞİsEL oLMAyAN, yöNET-
sEL AMAÇLARI BENİMsEME EĞİLİMİN-
DEDİRLER. 
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yönünü geliştirmek, pozitif olabilmek, kendi 
kendini değerlendirebilmek, güvenilir ve gü-
ven duymak, maneviyata sahip olmak, azim-
li ve sebatkar olmak, sabırlı ve gerektiğinde 
hırslı olmak, liderlerin en belirgin özellikleri 
olmalıdır. 
- Liderlerin heyecanlı, vasıflı, insanları aynı 
çevrede değerlendirip yaşayanları kendisine 
doğru çekmesini sağlar.
- Geniş ufuklu olmak, kazanmanın yegane 
temelidir. Bunun çıkış yolu öğrenmekten ge-
çer. İyi lider öğrenmeyi, gelişmeyi sürdürür, 
insanlara bu ortamı sağlar.
- Liderin okuyucu vasfı belirgin olmalı, lider 
okumaya kendi alanı yanı sıra diğer konular-
da da bilgi ve birikimini arttırmaya ihtiyaç 
duymalı ve hissettiği eksiklerini gidermelidir.

- Okurken veya dinlerken dikkat çeken kri-
terleri not almalı, yanında defter ve kalemini 
taşımalıdır.    
Lider; grup iletişimi kurmada, etkili iletişim 
kaynaklarını çok iyi kullanmalıdır. Çünkü ile-
tişim konuşma alışkanlığını, iyi ifade etmeyi, 
başkalarını dinlemesini bilmeyi, vücut dilini 
iyi kullanmayı, podyumdaki hareketlerini 
ayarlaya bilmeyi, takdir edebilmeyi gerekti-
ren ve iyi bir liderde olması gereken kaçınıl-
maz özelliklerdir. 
- liDer, uyum sağlamada ve zamanı iyi 
yönetmede çok iyi bir sanatkar olmalıdır. Za-
manlamaya riayet etmek karşıdaki insan kit-
lesine verilen değeri ifade eder. Güven duy-
gusunu pekiştirir.
- Vizyon ve misyon sahibi olmak liderlik, 

İyİ BİR LİDERİN öNcE kENDİ kENDİNE GüvEN DuyGusuNu TEsİs ETTİRME-
Lİ, kENDİsİ DE BAŞkALARINA, ÇALIŞANLARINA GüvEN DuyMALIDIR. GüvEN 
DuyGusu BAŞkALARININ BAŞARILI İŞ ÇIkARMALARINI TEsİs EDER. 
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vasfını arttırdığı gibi, lidere duyulan güven 
ve saygınında göstergesidir. Vizyon sahibi 
lider, geleceğin ne kadarının gününde ortaya 
çıktığını bilmelidir. Misyon sahibi olma vas-
fı da gününde uyulması gereken kurallardan 
ödün verilmemesi için mücadeleden vazge-
çilmemesi gereken bir liderlik vasfıdır. Oku-
mak ve öğrenmek vizyon sahibi olmanın ana 
kriteridir. Büyük liderler ön sezili ve hep ile-
ri görüşlü olanların olduğu düşünülmektedir.
 - İyi bir liderin önce kendi kendine güven 
duygusunu tesis ettirmeli, kendisi de başka-
larına, çalışanlarına güven duymalıdır. Gü-
ven duygusu başkalarının başarılı iş çıkar-
malarını tesis eder. 
- Güvenilir insanlar, arkadaşlarının, aile bi-
reylerinin ve çalışanlarının başarılarını teş-
vik eder ve bundan mutluluk duyarlar. Bu 
tür liderler çalışanlarının yanlışlarını, giyim-
lerini, konuşmalarını ve davranışlarını eleş-
tirmekle zaman kaybetmezler. Bu durumda 
olanları ıslah etmeye çalışırlar. 
- Bilinçli liderler, baskı altında bile kontrol-
lerini kaybetmezler. Baskı çoğu zaman eleş-
tiriden gelebildiği gibi bunlar eleştirilmeyi 
kabul ederek, başarılarını daha da güçlü kı-
larlar. 
- Disiplinli olmakla aynı şey değildir. Kendi 
kendini disipline etmiş insanlara güven duy-
mak insanın iradesini güçlü kılar.
- Hata yapmıyorsanız, az iş yapıyor veya az 
karar veriyorsunuz, demektir. Bazı liderler 
yaptıkları bazı hatalar için üzülmezler. On-
lardan kendilerine ders çıkarırlar ve bu dersi 
ömür boyu unutmayıp, kendi kendilerine anı 
olarak bırakırlar.
- Unutulmaması gereken hususların başında; 
“ Bugün Kaybetmezseniz, yarın Kazana-
mazsınız.” Bunlar kalıcı iz bırakırlar., tec-
rübe kazanırlar, tehlikeyi, riski göze alırlar.
- Liderliğin mayasındaki bileşenlerden biri-
de tutarlılıktır. Yöneticilerin mizaç bozuklu-
ğu iletişimi ve iş ilişkilerini de zedeler. Yani; 
sinirleriniz yatıştığında gösterdiğiniz öfke-
den pişmanlık duydunuz mu? sorusuna çoğu 
kez evet denilebilir. Tutarlı kişiliğe sahip 

olanların daha fazla takdir edildiği bir ger-
çektir. En büyük tevazünün zamanı en muh-
teşem zaferin zamanıdır. Liderin son izle-
nimleri, ilk izlenimleri kadar önem arz eder. 
Yaşayarak ve göstererek öğretmenin gücünü 
düşünmek bir başka haz verir, taraflara, 
- yönetici lider, herkese aynı şekilde say-
gılı olmayı hedefler. Çok kişi bir krala karşı 
kibar olabilir. Ancak, bir dilenciye karşı ki-
bar olabilmek için centilmen olmak gerekir. 
İyi bir lider yönetici herkese aynı derecede 
saygılı davranmayı, aynı bakış açısı ile in-
sanları gözetlemeyi gerektirir. İyi lider, reh-
ber ve yöneticiler, çalışanlarının potansiyel 
gücünü geliştirmeye çalışırlar.
- Manevi duygulara sahip olmak, inançlı ol-
mak, günümüzün ve hayatımızın bir parçası-
dır. Çoğu insan acizliğe düştüğünde manevi 
duyguları onu fırtınadan, dev dalgalardan 
koruyan limanları olur. Maneviyat insanın iç 
huzurunu sağlar.
- azimli olmak, bazı şeyleri rehin almak 
gibidir. hayatlarında çok sabırlı olmuş 
liderler, önemli buluşları olan kişilerdir. 
Onlar kendilerine sarsılmaz bir inanç ve 
güven duygusu vermişlerdir. Yöneticilik ve 
liderlikte yatkınlığın ve yeteneğin yeri bü-
yüktür. İsabetli karar vermek ve karar almak 
güçlü ve geniş, bilgi birikimine bağlıdır. 
- Bu bakımdan lider vasıflı yöneticinin hitap, 
karizma, cesaret, kararlılık, ön sezi, vizyon, 
tecrübe, kendisine güven, bilgi, anlayış, pay-
laşım, sorumluluk, zamanlama, dürüstlük ve 
tahmin gibi özelliklere sahip olması gerekir.
- Unutulmaması gereken hususlardan bir 
diğer yönü de insan kriterlerinden bazıları-
na bakıldığında sürekli arkaya bakanlar, 
önünde duranlar hakkında karar vere-
mezler. Kavram sahibi olanlar yönetmeyi 
becerir. Yöneticiye değer kazandıran ol-
gular, yaptığı işlerdir. Yönetici liderin en 
önemli rolü, işi aksattırmadan yaptırmaktır. 
İnsanlara hizmet etmenin kutsallığını dikka-
te alarak, iyi yönetim, kaliteli yönetim anla-
yışıyla, yöneten ve yönetilenlere muvaffaki-
yetler dileğiyle...

AZİMLİ oLMAk, BAZI ŞEyLERİ REhİN ALMAk GİBİDİR. hAyATLARINDA Çok 
sABIRLI oLMuŞ LİDERLER, öNEMLİ BuLuŞLARI oLAN kİŞİLERDİR. oN-
LAR kENDİLERİNE sARsILMAZ BİR İNANÇ vE GüvEN DuyGusu vERMİŞ-
LERDİR. yöNETİcİLİk vE LİDERLİkTE yATkINLIĞIN vE yETENEĞİN yERİ 
BüyükTüR. İsABETLİ kARAR vERMEk vE kARAR ALMAk GüÇLü vE GE-
NİŞ, BİLGİ BİRİkİMİNE BAĞLIDIR. 
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VENEDİK FİLM FESTİVALİ’NDE 
ÖDÜLLER VERİLDİ

n iyi oyuncu ödülünü, “The 
Master” filminde rol alan Phi-
lip Seymour Hoffman ve Joa-
quin Phoenix paylaştı. Sciento-
logy akımının kurucusu L Ron 
Hubbard’dan esinlenilen film, en 

iyi yönetmen dalında Gümüş Aslan ödülüne 
layık görüldü. Yönetmenliğini Paul Thomas 
Andersen’in yaptığı film, bir savaş gazisini ka-
natları altına alan bir tarikat liderinin hikâyesini 
konu ediniyor. Phoenix ödülünü de alan Hoff-
man, “Joaquin Phoenix bu filmin yaşam gücü... 
Ben de bu yaşam gücünü sürdüm ve bu da be-
nim performansımdı” dedi.
“Gerçekten, bu, onun yaşam gücünü sürmek gibi 
birşeydi çünkü ehlileştirilmesi oldukça güçtü ve 
benim işimse bunu denemekti. Bu filmde bunu 
yapmak neredeyse imkansızdı”.
Hoffman, ödül törenine katılamayan Anderson 

için “Her şeyden önce bir arkadaş, ardından iş 
arkadaşı. Aynı zamanda da çok büyük bir yö-
netmen” dedi.
Kim Ki-duk’un yönetmenliğini yaptığı Pieta’nın 
merkezinde, annesi olduğunu iddia eden bir ka-
dın ortaya çıktıkta sonra hayatını gözden geçi-
ren bir alacak tahsildarı var.
Ödülünü almaya çıkan Ki-duk jüriye teşekkür 
etti ve izleyecilere bir şarkı söyledi.
Ki-duk yaptığı konuşmada şöyle dedi: “Biz Ko-
reliler bu şarkıyı üzgün olduğumuzda, yalnız ve 
çaresiz hissettiğimizde ama aynı zamanda da 
mutlu olduğumuz da söyleriz.”
Amerikalı yönetmen Michael Mann’ın baş-
kanlığını yaptığı festival jürisi, “Fill the Void” 
filminde rol alan Hadas Yaron’u en iyi kadın 
oyuncu ödülüne layık gördü.
Film, ultra Ortodoks Yahudi toplumunun yaşa-
mını konu ediniyor.

E

vENEDİk fİLM fEsTİvALİ’NDE ATIN AsLAN öDüLüNü, AcIMAsIZ BİR 
ALAcAk TAhsİLDARINI koNu EDİNEN GüNEy koRE fİLMİ “PİETA” ALDI.
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ALMAN DİSİPLİNİ

FARKLI TARZIN TEK ADRESİ
“BREİTLİNG”

hAyATINDA BoLcA sEyAhAT, sPoR vE MAcERAyA yER 
oLANLAR İÇİN GELİŞTİRİLMİŞ BİR sAAT INTELLİGENT QuARTZ.

56 yıllık Alman Timex’in 
son koleksiyonunda yer 
alan bu saatin farklı renk 
ve modelleri bulunuyor 
ancak fotoğrafta gördü-
ğünüz paslanmaz çelik 

üzerine kauçuk ve çelik bilezikler 
eşlik ediyor. Gövde içine konumlan-
dırılmış manyetik eğimli elektronik 

pusula, kronograf ve takvim bulunu-
yor. 44 milimetre kasa çapına sahip 
bu model altı bağımsız ibre yardı-
mıyla yönetilen mekanizmaya sahip. 
Intelligent Quartz 100 metreye kadar 
su geçirmiyor ve patenti Timex’e ait 
Indiglo zemin aydınlatma özelliğiyle 
her koşulda kullanım rahatlığı sağlı-
yor. 

mpOriO ar-
mani, yeni se-
zonda ön plana 
çıkardığı seramik 
saatlerle erkeklere 
şık tasarımlar sun-

maya devam ediyor. Erkekle-
rin gece ve gündüz rahatlıkla 

kullanabileceği, kadran içinin 
oldukça sade dizayn edildiği 
modellerde Roma rakamları 
kullanılmış. Kristal cam, 10 
atm’e kadar su geçirmezlik 
özelliğinin yer aldığı seramik 
saatler bu yılda büyük ilgi gö-
receğe benziyor.

aatte farklı bir tarz 
arayanların markası 
olan Breitling, spor gi-
yime ve farklı tasarım-
lara önem verenler için 
özel olarak tasarlanmış 

bir saat. Spor temasının yanında 
Okyanus temasının da başarıyla 
işlendiği Breitling, bu sınıftaki di-

ğer lüks saatler arasında kendisine 
sağlam bir zemin hazırlayacak gibi 
duruyor. Ana tema Okyanus olunca, 
elbette ki dalışa yatkınlık en üst se-
viyelerde tutulmuş… Dalgıçlar ta-
rafından bir hayli benimsenmiş olan 
modelleri eşsiz kılan en büyük özel-
liği ise 500 metreye kadar su basın-
cına dayanıyor olması denilebilir.

1

E

S

ARMANİ
    ŞIKLIĞI
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APPLE sEvERLERİN MERAkLA BEkLEDİĞİ
İPhoNE 5 NİhAyET GüN IŞIĞINA ÇIkTI. 

zun zamandır ha-
berini yaptığımız iP-
hone 5, A6 işlemciye 
ve 1136×640 piksel 
çözünürlüklü ekrana 
sahip. Ekranın pik-

sel yoğunluğu ise 326 ppi. 16:9 en 
boy oranına sahip 4 inçlik ekranı 
ise yüzde 44 oranında daha canlı 
renkler sunuyor. 7,6 mm inceliğe 
ve 112 gram ağırlığa sahip telefon 
bir önceki modelden yüzde 18 daha 
ince ve yüzde 20 daha hafif. iPhone 
5′in iPhone 4S ile aynı ekran geniş-
liğine sahip olsa da, uzunluğu de-
ğişmiş durumda. Daha önceden de 
belirtildiği gibi iPhone 5’de LTE 
(4G) desteği bulunuyor. Apple, 
Amerika, Asya, Kanada, Avrupa ve 
Avustralya’da LTE desteğinin ola-
cağını, diğer bir çok operatörün de 
çift taşıyıcı HSPA+ desteğini kulla-
nıcılara sunacağını belirtiyor.

a6 işlemCi ve lıGhTnınG 
BaĞlanTı nOKTaSı
HSPA+ desteği ile 42Mbps inter-
net hızına ulaşılabileceği belirtili-
yor. Apple iPhone 5′in 8 megapik-
sel sensöre sahip iSight kamerası 

3264×2448 çözünürlüğüne sahip 
ve yüzde 25 daha küçük. iPhone 
5′te daha küçük kamera kullanılsa 
da iPhone 4S ile aynı çözünürlüğe 
sahip. Ancak iPhone 5′te çekilen 
fotoğraflar yüzde 40 daha hızlı. A6 
işlemci‘nin de daha kaliteli fotoğ-
raflardak payı bü-
yük. Telefonun ön 
kamerasında 720p 
FaceTime kamera 
kullanılıyor. iPho-
ne 5′de 30 pin bağ-
lantı girişi yerini 8 
pin bağlantı girişi-
ne bırakıyor. Ligh-
tning adı verilen 
bu bağlantı noktası 

eski bağlantı noktasına göre yüzde 
80 daha küçük boyuta sahip. Şirket 
bunun yanında eski aksesuarların 
ve kabloların kullanılabilmesi için 
ekstradan bir adaptörü kullanıcılara 
sunuyor.

U

tüm özellikleri ile

İPHONE 5

earpODS KulaKlıKlar
Daha iyi ses desteği için ise 3 mikrofon kullanılıyor. Telefon bunun 
haricinde 40 saate kadar müzik dinlemenize ve 10 saate kadar video 
izlemenize olanak tanıyor. Apple iPhone 5′in 14 Eylül’de ön sipariş 
açılacağı 21 Eylül’de ise satışa sunulacağı belirtiliyor. Apple iPhone 5 
haricinde yeni kulaklığı EarPods’u da kullanııların beğenisine sundu. 
Apple, bir süre önce internete sızan kulaklıkların herkesin kulağına 
uygun şekilde tasarlandığını belirtiyor. Önümüzdeki hafta satışa su-
nulacak iPhone 5 ile birlikte satışa sunulacak olan kulaklıklar ayrı 
olarak da satılıyor.



işte samsunG Galaxy s ııı
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uZuN ZAMANDIR MERAkLA BEkLENEN sAMsuNG GALAxy s III 
NİhAyET GüN yüZüNE ÇIkTI. 

1,4 GHz dört çekirdekli Exynos işlemcisi, 1 GB 
RAM’i ve 1280×720 çözünürlük sunan 4,8 inçlik 
Super AMOLED ekranıyla dikkat çeken Samsung 
Galaxy S III, 8 megapiksel kameraya sahip. Aynı za-
manda ön yüzde 1,9 megapiksel destekli ikinci bir 
kamera yer alıyor. Android 4.0 Ice Cream Sandwich 
yüklü Samsung Galaxy S III, çakıl mavisi ve mermer 
beyazı olmak üzere iki farkı renk seçeneğine sahip.

KullanıCı eTKileşimi ön planDa
Samsung Galaxy S III kullanıcıların yüzünü, sesini 
ve hareketlerini tanıyan gelişmiş yeteneklere sahip. 

Samsung Galaxy S III’ün kullanıcıların telefonu 
nasıl kullandıklarını anlayan Smart Stay, kelime-
leri dinleyen ve cevap veren S Voice, hareketlerini 
anlayarak kullanım kolaylığını artıran Smart Alert, 
cihazla kullanıcı arasındaki etkileşimi güçlendiriyor. 
Bunlara ek, Galaxy S III, Android Beam’i genişlet-
tiği S Beam özelliği ile başka bir Galaxy S III te-
lefonuna dokunarak 1 GB boyutundaki bir filmi üç 
dakikada, 10 MB’lık bir müzik dosyasını Wi-Fi veya 
hücresel sinyal olmadığı durumlarda kullanıldığında 
iki saniye gibi bir sürede paylaşabilme olanağı su-
nuyor. 

EKrAN
4,8 inç HD Super AMOLED, 1280×720 pik-
sel
İŞlETİM SİSTEMİ
Android 4.0 (Ice Cream Sandwich)
İŞlEMcİ
1,4 GHz dört çekirdekli Exynos
KAMErA
Ön: 8 megapiksel, oto fokus
Arka: 1,9 megapiksel
VİDEO
Codec
MPEG4, H.264, H.263, DivX, DivX3.11, 
VC-1, VP8, WMV7/8, Sorenson Spark
KAYıT VE OYNATMA
Full HD (1080p)

SES
Codec
MP3, AMR-NB/WB, AAC/AAC+/eAAC+, 
WMA, OGG, FLAC, AC-3, apt-X
BAğlANTı
Wi-Fi a/b/g/n, Wi-Fi HT40
GPS/GLONASS
NFC
Bluetooth 4.0
HAFızA
16/ 32 GB User memory + microSD
BOYUTlAr VE AğırlıK
136,6 x 70,6 x 8,6 mm,
133 gram
Pİl
2.100 mAh

SamSunG GalaXy S ııı
TeKniK özelliKleri
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EFTAL GÜDEMEZ

KARpAL TÜNEL SENDROMU 

neDir?
Karpal Tünel Sendromu (KTS) çok sık kar-
şılaşılan bir el ve el bileği sorunudur. Karpal 
tünel denilen bölge, el bileğinin avuç içine 
bakan tarafında kemiklerle ve transvers 
karpal bağ denilen yapı ile çevrelenen dar 
bir kanaldır. Bu kanalın içinde parmakların 
tendonları (kirişleri) ve median sinir bulu-
nur. Bu sinir, başparmak, işaret parmağı, 
orta parmağın tamamının ve yüzük parma-
ğının yarısının duyusunu alır. Ayrıca, baş-
parmağın tabanındaki adaleleri çalıştırarak 
başparmağın güçlü olmasını sağlar. KTS 
median sinirin bu kanalda sıkışması neticesi 
oluşan bir durumdur.

şiKâyeTler ve
BulGular nelerDir?
KTS’nin karakteristik bulguları parmaklar-
da ağrı, uyuşma, karıncalanma, iğnelenme, 
donukluk, hissizlik; başparmakta güçsüzlük 
ve eldeki cisimleri düşürme şeklindedir. 
Bazen ağrı dirseğe ve kola, hatta omuza 
ve boyuna doğru yayılabilir. Uyuşukluk 
ve iğnelenme daha çok başparmak, işaret 
ve orta parmaklarda görülür. Bu şikâyetler 
gün içerisinde görülebilirken (özellikle ga-
zete/kitap okuma, telefonla konuşma, araba 
kullanma) geceleri daha da şiddetlenir. Olay 
ilerlerse uykudan uyandırıcı bir hal alabilir. 

Bu gece şikâyetleri bazen ilk başlayan ve 
tek işaret de olabilir. Hastalık çok ilerlemiş-
se başparmak tabanındaki kaslarda erimeler 
dikkat çekebilir. 

naSıl TeşhiS eDilir?
KTS tanısı şikâyetlerinin dinlenilmesi ve 
klinik muayene ile konur. Sinir iletim çalış-
maları (elektromyografi - EMG) tanıyı des-
tekler ve problemin ciddiliğini ölçer. Eğer 
travma ve artrit öyküsü, diğer bozukluklar 
veya el bileği hareketlerinde kısıtlılık varsa 
radyolojik tetkik istenebilir.

naSıl TeDavi eDilir?
Tedavi genellikle şikâyetleri artıran el bileği 
hareketlerini kısıtlamak ve karpal tünel için-
deki şişliğin inmesine izin vermek için bir 
atel kullanımı ile başlar. Gece atel kullanı-
mı şikayetlerin geçmesine yardımcı olabilir. 
Şikâyetler devam ederse bir anti-inflamatu-
ar ilaç kullanımı ile median sinir etrafındaki 
şişlik azaltılmaya çalışılabilir. Eğer bu teda-
vilerden cevap alınamazsa veya KTS zaten 
çok ilerlemişse cerrahi önerilebilir. Ameli-
yatın amacı tünelin açılarak rahatlatılması 
ve eğer tendon kılıflarında bir şişme ve ka-
lınlaşma varsa onların temizlenmesi ile me-
dian sinirin üzerindeki sıkışmanın ortadan 
kaldırılmasıdır.

kARPAL TüNEL sENDRoMu (kTs) Çok sIk kARŞILAŞILAN BİR EL vE EL BİLEĞİ 
soRuNuDuR. kARPAL TüNEL DENİLEN BöLGE, EL BİLEĞİNİN AvuÇ İÇİNE BAkAN 

TARAfINDA kEMİkLERLE vE TRANsvERs kARPAL BAĞ DENİLEN yAPI İLE
ÇEvRELENEN DAR BİR kANALDIR. 



SEBEPLERİ NELERDİR?
GENELLİkLE sEBEBİ BİLİNMEZ. sİNİRİN 

üZERİNDEkİ BAsINcI ARTTIRAN BİR Çok sEBEP 
vARDIR. kTs İLE BİRLİkTE BuLuNAN BAZI 

DuRuMLAR;
•Çok kullanıma bağlı tendonların 
ETRAfINDAkİ kILIfTA MEyDANA GELEN 

İNfLAMAsyoN vE ŞİŞME (TENosİNovİT)
•Ödem (ÇoĞuNLukLA GEBELİkTE oLuŞuR 

vE kARPAL TüNEL DokuLARININ ŞİŞMEsİNE 
NEDEN oLuR)

•el bileği kırık ve Çıkıkları
•romatoid artrit gibi tüneli daraltarak 
MEDİAN sİNİRİN sIkIŞMAsINA NEDEN oLAN 

RoMATİZMAL hAsTALIkLAR
•Hipotiroidi (TİRoİD BEZİNİN AZ ÇALIŞMAsI)

•Şeker Hastalığı 
•tümÖrler
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KTS cerrahisi genellikle yatışsız (out-patient) ya-
pılan bir ameliyattır. Cerrahi sonrası rahatlama 
genellikle ilk 24-72 saat sonra meydana gelir. 
Hastalar bu süre sonrasında yavaş yavaş elleri-
ni kullanmaya başlar. Dikişler 12-14 gün sonra 
alınır. Güç gerektiren işler 4-6 hafta önerilmez. 
Tam iyileşme hastanın yaşına, genel sağlık 
durumuna, KTS şikâyetlerinin ciddiliğine ve 
şikâyetlerin başlangıç zamanından beri ge-
çen süreye bağlı olarak her hastada farklıdır. 
Gücün tamamen iyileşmesi, uyuşukluk ve 
karıncalanmanın geçmesi, sinir iyileşme ve 
düzelmesi ile ilgili olarak 3-4 ay sürebilir. 
Ameliyat sonrası fizik tedavi uygulaması 
gerekli olabilir.

kTs’NİN kARAkTERİsTİk BuLGuLARI PARMAkLARDA AĞRI, uyuŞMA, kARINcALAN-
MA, İĞNELENME, DoNukLuk, hİssİZLİk; BAŞPARMAkTA GüÇsüZLük vE ELDEkİ 

cİsİMLERİ DüŞüRME ŞEkLİNDEDİR.
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çeVreye BOrCumuzu
öDüyOruz

aĞımızDa şehirlerin 
gelişmişlik düzeyleri, 
çevreye verdiği önem ve 
çevreyle ilgili yapmış ol-
duğu çalışmalarla değer-
lendirilmektedir. Dün-

yada gittikçe artan  sanayi kaynaklı 
çevre kirliliği, çevrenin korunması, 
doğal kaynakların sürdürülebilir kul-
lanımıyla ilgili koruma ve kullanım 
esasları yenilenen çevre mevzua-
tında yer almaktadır.Derneğimizin, 
çevreyle ilgili sürdürülebilir tüketim, 
atıkların en aza indirilmesi ile ilgili 
bilgilendirme çalışmaları yapmayı 
planlamaktayız. Sosyal sorumluluk 
çalışmaları kapsamında ilk adımı ey-
lül ayı içinde üyelerimizle beraber 
GAGİAD ORMANI’nda fidan diki-
mi ile atılacaktır.Çevre bilincini genç 
nesilerimize aşılamak amacıyla 21-26 
Mart Orman Haftasında belirlenen 
okullardaki ilköğretim öğrencileriyle 
GAGİAD ORMANI’nda fidan dikimi 
gerçekleşecektir. Hepimizin bildiği 
gibi Türkiye’nin en önemli sorunla-
rından biri olan eğitimin yeterli olma-
masının yanısıra verilen eğitime de 
katılmak için gerekli ortamın sağla-
namamasıdır.Özellikle doğu illerinde 
kız çocuklarımızın okula gönderilme-
mesi veya zeka gelişimini ve hayatta 
daha başarılı olan bireylerin yetişti-
rilmesini sağlayan anaokullarımızın 
yetersiz ve elverişsiz oluşu ciddi so-
runlarımız arasındadır.Çocuklarımızı 

eğitim yoluyla üretken bireyler haline 
getirmek için Eğitim ve Çevre Ko-
misyonu olarak üyelerimizle  beraber 
bu sorunlarımıza yönelik  çalışmalar 
yapmayı amaçlamaktayız. Sosyal 
sorumluluk çerçevesindeki çalışma-
larımızın yanında üyelerimizin ve 

sanayicilerimizin gereksinim duyduk-
ları, rekabette avantaj sağlayacakları 
eğitimler, seminerler ve paneller dü-
zenlemek görevimizdir.Bu eğitimler 
arasında yeni Türk Ticaret Kanunu, 
Çevre, Ar-Ge, AB ve Kurumsallaşma 
gibi konular yer alacaktır.

Ç

HAYRİ YENTUR
GAGİAD ÇEvRE vE EğİTİM KOMİSYON BAŞKANI

sosyAL soRuMLuLuk ÇERÇEvEsİNDEkİ ÇALIŞMALARIMI-
ZIN yANINDA üyELERİMİZİN vE sANAyİcİLERİMİZİN GEREk-
sİNİM DuyDukLARI, REkABETTE AvANTAj sAĞLAyAcAkLARI 

EĞİTİMLER, sEMİNERLER vE PANELLER DüZENLEMEk 
GöREvİMİZDİR.
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MOTİF HALI
İLAN
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ADAM KAYIRMANIN
İYİSİ OLUR MU?

Dam kayırma ekonomi 
ya da iş ortamlarında bir 
aile bireyine ya da arka-
daşa fark gözetmektir. 
Örneğin, akrabalara ve 
arkadaşlara hak edip 

etmediklerine bakmaksızın iş vermek 
gibi. Bu gibi durumlar, kayrılmayan 
işçilerin desteğinin yok olması ya da 
yönetimde kalite ve yaratıcılığın azal-
ması ve iş çerçevesinde katılım için 
uygun önlemler olan yüksek düzey 
performansla artırılan rekabet dışın-
daki kriterleri tanıtma gibi iş dünya-
sına zarar verici etkileri olabilir ve 
olmaktadır. 

Bazı aile şirketleri, kan bağıyla ya da 
evlilik bağıyla olan akrabaların aynı 
firmada ya da bölümde çalışmalarını 
önleyici ‘’anti-adam kayırma’’ po-
litikaları başlattılar. Fakat daha kü-
çük çaptaki aile şirketlerinde adam 
kayırma genellikle daha ucuz bir iş 
gücü kaynağı olduğu için daha po-
zitif karşılanıyor. Tahminen, önceki 
neslin bireyleri emekli olduğunda ya 
da öldüğünde, aile bireyleri şirketin 

devamlılığını sağlamak için yönetim 
konusunda eğitiliyorlar. Aslında, bir-
çok küçük iş yerinde adam kayırma-
nın ‘’haleflik’’ kelimesiyle eş anlamlı 
olduğu düşünülüyor. 

Bu mantıkla düşünmek oldukça yan-
lış. Yeterlik, halefliğe yol açabilecek 
istikrarlı ve yüksek düzey performans 
ile beraber istihdam için gerekli kriter 
olmalıdır. Hiçbir iş yeri yeterliliği dü-
şük olan işçisine tolerans göstermez. 
Adam kayırma kendi içinde ya da tek 
başına ne iyi ne de kötü. Bu yalnızca, 
bir ailenin çocuğunu nasıl yetiştirdiği 

bağlamında olumlu ya da olumsuz bir 
anlam kazanır. 

Deneyimler şunu gösteriyor ki adam 
kayırma sadece ve sadece aile üyele-
ri bu iş için uygun ve halef yeterince 
yeterli olduğu zaman işe yarıyor. Aile 
şirketindeki kırk yıldan fazla hizme-
tim süresince, bir ya da birden fazla 
aile üyesinin işlerinin zorluklarıyla 
başa çıkmak ya da ya da işin gerek-
tirdiği sorumlulukları yerine getirmek 
zorunda oldukları işlerde yeterince 
yeterliğe sahip olmadıkları için orta-
ya çıkan birçok sorunda arabuluculuk 
yaptım. Belki de bir ailenin çocuğu-
na öğretebileceği en önemli şey ça-
lışmak, bir görev üstlenmek, onu ta-

mamlamak, o işi hakkıyla ve elinden 
geldiği kadarıyla iyi yapmayı öğret-
mektir. Yani daha geniş anlamıyla bir 

A

BAZI AİLE ŞİRkETLERİ, kAN BAĞIyLA yA DA EvLİLİk BAĞIyLA oLAN AkRABALARIN AyNI 
fİRMADA yA DA BöLüMDE ÇALIŞMALARINI öNLEyİcİ ‘’ANTİ-ADAM kAyIRMA’’ PoLİTİkALA-
RI BAŞLATTILAR. fAkAT DAhA küÇük ÇAPTAkİ AİLE ŞİRkETLERİNDE ADAM kAyIRMA GE-
NELLİkLE DAhA ucuZ BİR İŞ Gücü kAyNAĞI oLDuĞu İÇİN DAhA PoZİTİf kARŞILANIyoR. 

Bu MANTIkLA DüŞüNMEk oLDukÇA yANLIŞ. yETERLİk, 
hALEfLİĞE yoL AÇABİLEcEk İsTİkRARLI vE yüksEk 

DüZEy PERfoRMANs İLE BERABER İsTİhDAM İÇİN GE-
REkLİ kRİTER oLMALIDIR. hİÇBİR İŞ yERİ yETERLİLİĞİ 

DüŞük oLAN İŞÇİsİNE ToLERANs GösTERMEZ. 

DAVİD BORK
CApİTAL MAGAZİNE



ebeveynin görevi kısacası şudur:

‘’Yüksek öz saygısı olan ve evrende 
bağımsız bir şekilde hayatını sürdüre-
bilecek olan sorumlu bireyler yetiştir-
mek.’’*

Bu süreç ailenin değerleriyle başlar. 
Aileler çocuklarına dürüstlük, doğ-
ruluk, güvenilirlik, başkalarına saygı, 
çalışkan, yetenekli ve her işte elinden 
gelenin en iyisin yapmanın önemi, her 
kültürde bulunan ahlaki kurallardan 
bir kaçını bilmek gibi ahlaki kuralları 
öğretmek zorundadırlar. Bütün bunla-
rın iyi bir çalışanın nitelikleri olduğu-
nu fark edeceksiniz. 

Bir ailenin bu prensipleri çocuğuna 
öğretememesi, onların kim oldukla-
rını sanmalarına neden oldukları için 
her istediği yapılması gereken ayrıca-
lıklı bireyler olarak kendilerini yetkili 
hissetmelerine neden olur.  Yetkili ço-
cuklar çaba ve ödül arasındaki ilişki-
yi anlamazlar. Bu eksiklik çocuk aile 

işinde çalışmaya başladığında ortaya 
çıkacak olan sorunlar için hazır bir 
kuluçka merkezi olacaktır.  Yetkili ol-
duğunu düşünerek işe gelen bir çocuk 
‘’sıradan insanlar’’ için geçerli olan 
kurallara kendisinin dahil olmadığını 
düşünecektir. Görünüşte küçük bir 
şey olan işe zamanında gelmek buna 
bir örnektir. Ne bazen 
‘ ’angarya la r ’’ 
olarak ad-
l a n -

dırdıkları değersiz fani işçiler gibi bir 
şeyler üretmek ve çalışmak zorunda 
olduklarını düşünecekler ne de şir-
ketteki pozisyonlarını çok çalışarak 
ve sürekli yeterliliklerini ispatlayarak 
kazanmak zorunda olduklarını düşün-
meyeceklerdir.
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‘’yüksEk öZ sAyGIsI oLAN vE EvRENDE BAĞIMsIZ BİR 
ŞEkİLDE hAyATINI süRDüREBİLEcEk oLAN soRuMLu 

BİREyLER yETİŞTİRMEk.’’*
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Tabi ki, bu prensipleri öğrenmek işe girme dü-
şüncesinden çok önce evde başlar. Bir çocuğa bir 
yetişkini nasıl karşılamak gerektiği gibi ( Çocuk-
larıma göz teması kurmayı ve el sıkışmayı öğret-
tim. Onlara öğrettiğim başka bir şey de bir bireye 
anlamlı bir soru nasıl sorulur. ) görgü kurallarını 
öğretmek. Asıl konu adam kayırma değil. Asıl so-
run ebeveyn olabilmek. 

aDam Kayırmanın iyiSi

Birçok şirkette işe yaradığını gördüğüm farklı 
türde bir adam kayırma var. Her şirketin yeterli 
ve güvenilir işçi kaynağına ihtiyacı vardır. ‘’iyi 
adam kayırma’’ şöyle oluyor: Şirketiniz için se-
nelerdir çalışan çok yetenekli bir çalışanınız var. 
Aynı zamanda sadık ve güvenilir. Onların değer-
lerinin sizinkilerle uyum içinde olduğu bir ger-
çek.  Bir sonraki adım onlara iş arayan kendileri 
gibi bir tanıdıkları olup olmadığını sormak. Belki 
aynı değerlere sahip bir arkadaş, kardeş, erkek 
ya da kız evlat. Bu sahip olduğunuz değerler, 
şirketin değerleri ve en nihayetinde çalışanları-
nızın değerleri hakkında bir tartışma başlatmalı. 
Tartışmanızda, çalışanlarınızın sorumluluklarını 
yerine getirirken bu değerlerden nasıl yararlan-
dıkları gibi örnekleri teşvik etmek için fırsatlar 
yaratmaya çalışacaksınız. Önemli olanın tartışma 
olduğunu unutmayınız. Çalışanlarınızla değerler 
düzeyinde temas kurmaya çalışacaksınız. Değer-
ler konusunda bir ‘’fikirler buluşması’’ yaşadığı-
nızda, daha ileriye gidip iş arayan kişilerin, akra-
baların ya da arkadaşların isimleri gibi bilgilerle 
devam edebilirsiniz. 

O bireyin ismini aldığınızda, onlarla bir görüşme 
düzenleyin ve onlara şirketin nasıl kurulduğunu, 
sizin ve ailenizin sahip olduğu değerleri ve bu de-
ğerlerin sizin ve şirketiniz için ne kadar önemli 
olduğunu anlatın. Deneyimlerinizle başvuru ya-
pan kişinin değerleri ve performansı arasında iliş-
ki kurun. Görüşme devam ederken ‘’İş yerinizde 
aldığınız kararları gerçekleştirirken faydalandı-
ğınız değerlerinizle ilgili bir tecrübeniz var mı?’’ 
sorusunu sormak için bir fırsat yaratmaya çalışın. 

Soruyu sorun ve cevabı BEKLEYİN. 

Bu süreç bireyin düşünce tarzına, iş yerindeki ve 
iş haricindeki önceliklerini ve kişiliklerini öğ-
renmeniz için büyük bir pencere açacaktır. Hatta 
onlarla beraber değerlerinden ödün vermek zo-
runda kaldıkları durumları keşfetmek ilginç ola-
bilir.  Görüşme pencereyi daha da aralayacaktır. 
Dünyada değerlerinden ödün vermeyen hemen 
hemen hiç kimse yoktur. Bunun hiç gerçekleş-
mediğini söyleyen biriyle karşılaşırsam onlara 
‘’ Bu çok acayip. Bu kadar harika bir dünyada 
nasıl yaşadınız?’’ diyorum. Sonra da onlara ha-
yatımda değerlerimden ödün vermem gereken 
bazı hikâyeleri anlatıyorum. Bu yaşamımıza eşlik 
ediyor. Aynı şekilde benim bu şekilde deneyim-
lerimi paylaşmam görüşmeyi daha da ilerletiyor. 
Görüşmenin bu aşamasında, iş imkânları hakkın-
da uygun bir karar alabilirsiniz. Bu süreç tama-
mıyla performansı ve değerleri sizinkine uyan 
güvendiğiniz çalışanınızla başlar. Ayrıca, görüş-
me yaptığınız kişiyi işe alırsanız, yaptığınız de-
ğerler konuşmasını asla unutmayacaktır. Bu onun 
gelecek yıllarda sizinle ve şirketinizle kurduğu 
ilişkide temel olacaktır ve muhtemelen sizinle 
yaşadığı bu deneyimi ve ne kadar iyi bir şirkette 
çalıştığını başkalarına anlatacaktır. Şirketinizi iş-
verenin çalışanlarına değer verdiği bir yer olarak 
tarif edecektir. 

özeT OlaraK:
1. Çocuklarınıza ahlaki değerleri öğretin ve ebe-
veynlerin görevlerini hatırlayın. Bu görevde ba-
şarısız olursanız, bir ebeveyn olarak başarısızlığa 
uğramışsınız demektir.
2. Çocuğunuzu çaba ve ödül arasındaki ilişkiyi 
öğrenmesi ve anlaması için ortaya çıkan bir fır-
sattan asla mahrum bırakmayın.
3. İşe alacağınız herhangi bir birey için çalışkan-
lık ve kanıtlanmış, sürekli yüksek düzeyde per-
formansı kriteriniz yapınız. 
4. Değerlerinizi anlayın, bunlar ve bunların karar 
vermenizi ve hayatınızı nasıl etkilediği hakkında 
konuşmak için her fırsatı değerlendirin.

PRENsİPLERİ öĞRENMEk İŞE GİRME DüŞüNcEsİNDEN Çok öNcE EvDE BAŞLAR. BİR 
ÇocuĞA BİR yETİŞkİNİ NAsIL kARŞILAMAk GEREkTİĞİ GİBİ ( ÇocukLARIMA GöZ TE-
MAsI kuRMAyI vE EL sIkIŞMAyI öĞRETTİM. oNLARA öĞRETTİĞİM BAŞkA BİR ŞEy DE 
BİR BİREyE ANLAMLI BİR soRu NAsIL soRuLuR. ) GöRGü kuRALLARINI öĞRETMEk. 

AsIL koNu ADAM kAyIRMA DEĞİL. AsIL soRuN EBEvEyN oLABİLMEk. 
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METROBÜS-EURO
İLİŞKİSİ ÜZERİNE

arren BuF-
fett en sevdi-
ğim sözlerinden 
birinde der ki “Li-
muzine binen in-
sanların metroya 
binerek işe giden 

insanlardan fikir aldığı tek yer Wall 
Street’tir.” İşe metrobüsle gidip ge-
liyorum ve Ayça hanım benden bir 
yazı istediğinde aklıma Buffett geldi. 
Bir yandan her konuda fikir sahibi 
görünen veya en azından öyle davra-
nan bir finanscı diğer tarafta reel sek-
tör temsilcisi okuyucular. Bir yanda 
cümleye devamlı olarak “daha önce 
de söylediğim gibi” diye başlayan 
ancak her nasılsa hala maaşlı çalışan 
bir borsacı diğer tarafta risk alan ve 
milyon dolarlık reel sektör yatırım-
larını sabahtan akşama “stoplama” 
şansına sahip olmayan bir okuyucu 
kitlesi. Metrobüs kullanmamın tek 
nedeni trafiğe takılmamak! diyerek 
analizime geçiyorum.Kısa analizi 
okumak isteyenler aşağıdaki karika-
türlere bakabilir. Kurlar hakkında bir 
analiz yapmak için öncelikle sistemin 

nasıl çalıştığını bilmemiz gerekiyor.
Birbirinden ayrı birkaç noktayı sonra 
birleştirmek üzere hatırlatmak istiyo-
rum. Bretton Woods döneminde ve 
sonrasında Doların global para birimi 
durumuna geçmesi ile ABD’nin belli 
dönemlerde açık vermesi kaçınılmaz 
oldu.Ancak bu rol sayesinde Petrol de 
dolar bazında fiyatlanıyor ABD’nin 
büyük açıklarına rağmen ABD tah-
villeri de en yaygın olarak kullanılan 
teminat olmayı sürdürüyor. Buradan 
günümüze doğru gelelim. Japonya’da 
yıllardır yaşanan deflasyona , sıfır 
faiz politikasına ve BOJ’un uygu-
ladığı bilanço büyütücü politikalara 
rağmen (ki ülkenin kamu borçundan 
hiç bahsetmiyorum zira birkaç yıl 
için bu konu dünyanın gündeminden 
düşmeyecek) Yen değer kazanıyor  
(neden?).Son olarak yaşanan krizin 
birkaç özelliğine değinmek istiyorum. 
Aşırı borçlu hane halkı , aşırı yüksek 
konut fiyatlarının bir anda çökmesi, 
bilançosu zayıf bankacılık sistemi ve 
bunların karşısında çaresizce bilan-
çosunu büyüten FED. Yatırımcıların 
büyük kısmı analizlerinde sadece 

son cümlenin son yarısını baz alarak 
2009-2011 Nisan dönemi boyunca 
neden dolar değer kaybedeceğini ve 
zamanla silinip gideceğini anlatmaya 
koyuldu. Oysa 1-Finansal piyasalar-
da kurum ve kişilere teminat/serma-
ye arttırma çağrıları geldiğinde dolar 
talebi artıyordu. 2-FED bilançosunu 
2 trilyon dolara seviyesine çıkartırken 
“deleverge” yani borçların azaltılması 
prosesinde ve konut fiyatları çökerken 
trilyonlarca dolarlık bir boşluk oluştu 
ve ciddi bir DEFLATİF tehlike belirdi 
3- Yakışıklı olmayabilirim ancak al-
ternatifim Quasimodo ise tercihlerin 
benden yana olma ihtimali yüksek. 
Doların alternatifinin Euro olduğu 
gerçeği unutulmuştu.
Bu noktada sayfayı cevirmediğiniz 
varsayımı ile Dolar ve Euro’nun hata-
lı dizaynına da bir iki cümle ile değin-
mek istiyorum. ABD’de denk bütçe 
sorumluluğuna sahip her eyalet kendi 
bonosunu ihraç edebilir. Ancak FED 
dolar yaratırken sadece Hazine tahvil-
lerini kullanır ve eyaletlere bono ala-
rak yardımda bulunmaz. Oysa Euro 
bölgesinde ortak bir tahvil uygula-

W

WARREN BuffETT EN sEvDİĞİM söZLERİNDEN BİRİNDE DER kİ “LİMuZİNE BİNEN İN-
sANLARIN METRoyA BİNEREk İŞE GİDEN İNsANLARDAN fİkİR ALDIĞI TEk yER WALL 
sTREET’TİR.” İŞE METRoBüsLE GİDİP GELİyoRuM vE AyÇA hANIM BENDEN BİR yAZI 

İsTEDİĞİNDE AkLIMA BuffETT GELDİ. 

ŞANT MANUKYAN
IŞ YATIRIM MENKUL DEğERLER A. Ş
ULUSLARARASI pİYASALAR, GLOBAL STRATEjİST
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KISA BİR EURO HİKAYESİ:

ABD’DE DENk BüTÇE soRuMLuLuĞuNA sAhİP hER 
EyALET kENDİ BoNosuNu İhRAÇ EDEBİLİR. ANcAk 

fED DoLAR yARATIRkEN sADEcE hAZİNE TAhvİLLERİNİ 
kuLLANIR vE EyALETLERE BoNo ALARAk yARDIMDA 

BuLuNMAZ. 

masına geçilmediğinden teorik olarak 
Yunan tahvilleri ile de Alman bundla-
rı ile de Euro yaratabilirsiniz. Bu bü-
yük bir hataydı. Dahası ABD iç savaş 
sonrası eyaletlerin borçlarını konso-
lide ederek ülke borçu haline getirdi. 
Ancak AB kurulurken böyle bir adım 
atılmadı. Üstelik krizi henüz 1999 yı-
lında gören büyük ekonomist Milton 
Friedman verimlilik, iş güçü mobili-
tesi gibi sorunlara da dikkat çekmişti.
Yani temel olarak Dolar Eurodan daha 
iyi dizayn edilmiş bir para birimi.
Peki bundan sonra ne olacak. Siz bu 
satırları okuduğunuz sırada şayet za-
yıf bir ISM ve istihdam verisi açıklan-
dı ise FED QE3’e start vermiş olacak. 
FED’in bilançosunun ECBye (veya 
herhangi bir merkez bankasının bilan-
çosuna) göre büyümesi doların değer 
kaybı anlamına gelecektir. Ancak ha-
yatın güzel yanı hiçbir şey sabit dur-
muyor ve ECB’de bu kuralın dışında 
değil. Ispanya ve Italya çok büyük 
ihtimalle fona başvurmak zorunda 
kalacak. Yunanistan’ın ise Eurodan 

çıkma ihtimalinin hiçte az olmadığını 
düşünüyorum.Ispanya ve Italya’nın 
daha büyük bir krize girmesini engel-
lemenin tek yolu ECB’nin söz konusu 
ülkelerin tahvillerinde alım yapması. 
Çoook ama çoook büyük miktarlarda 
alım yapması. Bu nedenle Euro do-
lar paritesi iyimser ihtimalle 1.30-32 
seviyelerini gördükten sonra yeniden 
gerileyecek ve birkaç yıl içinde 1.00 
seviyesine düşmüş olacak. Şayet ECB 
müdahele etmez ise Euro bölgesi cari 
üyeleri ile yola devam edemeyece-
ğinden bu kez farklı bir yönden dar-
be yiyerek değer yitirecek. ABD’nin 
“fiscal cliff” olarak nitelendirilen ver-
gi artışları ve otomatik tasarruf tedbir-

lerinin yumuşatılmaması durumunda 
çıkacak krizin yine dolara yarayaca-
ğını da belirtmek isterim. Her zaman 
Yuan’ı zayıf tutarak ABD’nin ve di-
ğer ülkelerin tepkisini çeken Çin’in 
neden son aylarda ciddi miktarlarda 
Yuan alarak kura destek vermeye ça-
lıştığı ve özel sektörün dolar talebi ise 
kendi başına bir yazı konusu olabilir. 
Şimdilik sular sakin olabilir ancak 
Çin-Japonya-ABD kaynaklı bir fırtına 
birkaç yıl içinde ortaya çıkmış olacak. 
Bu nedenle “neşeli günler” yaşarken 
biraz altın ve gümüş gibi miktarı mer-
kez bankalarının kontrolünde olma-
yan varlıklara yatırım yapmak man-
tıklı olabilir.  
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AŞIRI BİLGİ BİZİ
YORUYOR  (MU)?

elevizyOn ve gazete gibi yaygın medya araçlarının ya-
yınlarını izliyoruz. İnternet kullanımımız artıyor. İşlerimizi 
yapmak için sürekli bilgi paylaşıyoruz. Dinliyoruz, izliyoruz, 
okuyoruz. E-posta okumaktan durum güncellenmesine kadar, 
taşınabilir aygıtlarla 7/24 veri alışverişi yaparak, daha önce hiç 
olmadığı kadar çok bilgi tüketiyoruz. Giderek artan bilgi bom-

bardımanının altında kalıyoruz. 

GiDereK yOĞunlaşan BilGi KirliliĞi ile Başa
çıKaBileCeK miyiz?
Üretilen ve iletilen bilgi miktarı artarken de aklımızda tutabildiğimiz bilgi 
hızla azalıyor. Zihnimiz gereksiz bilgilerle doluyor. Aldığımız mesajların 
taşıdığı bilgi çoğunlukla eksik, yanlış, düzensiz, tutarsız veya ilişkisiz bir 
halde akıyor. Örneğin; 5-10 dakikalık bir haber bülteninde her biri 10-60 
saniyelik sürelerle onlarca haber veriliyor. Aralarda yayınlanan reklamlar 
ve haber içeriklerinde farkında olarak ya da olmadan eklenen yorumlar ha-
berleri içinden çıkılmaz bir karmaşaya dönüştürüyor. Konuların çeşitliliğine 
bilgi eksikliğimiz de eklenince haberlerin çoğunu anlamak ve ilgi duyduk-
larımızı bile akılda tutmak mümkün olmuyor.
California Üniversitesi tarafından yapılan akademik bir araştırmada; ortala-
ma bir ABD vatandaşının herhangi bir günde 12 saat içinde, e-posta, sosyal 
medya mesajı, internet sitesinde arama veya başka bir dijital yolla aramada 
100 bin 500 kelime tükettiği belirtiliyor. Yine aynı üniversitenin de ifade 
ettiği gibi, günün yedi saati uyuyorsak bunun pratik anlamı olarak, uyanık 
kaldığımız zamanın dörtte üçünü, çoğunluğunu elektronik ortamda olmak 
üzere bilgi alışverişinde geçiriyor olduğumuz. Yani bir gün içinde 24 saat 
olmasına karşın, aynı süre içinde daha fazla bilgi dolaşıyor ve bu da ‘’aşırı 
enformasyon’’ denilen şeye yol açıyor. Artık bu durum, kimileri tarafından 
bir sorun olarak algılanmaya başlıyor.

“GerçeK SOhBeTler BölÜnÜyOr’’
New York Times yazarı Nick Bilton’ a göre; bunun büyük bir kısmı “kul-
lanıcı ara yüzü’’ sorunu. “Her şey ilginizi çekmek için tasarlanıyor.’’ Mesaj 
aldığınızda, telefonunuz titreştiğinde veya çaldığında cevap vermelisiniz. 
Aracımızda ilerlerken, yolda gördüğümüz billboardlarda ki reklam pano-

T GELİŞEN BİREysEL vE 
kİTLE İLETİŞİM ARAÇLA-
RI, DEĞİŞEN İŞ DüNyAsI, 
GELİŞEN ŞEhİR yAŞAMI 
GİDEREk DAhA fAZLA 

BİLGİ üRETİLMEsİNE vE 
DAhA fAZLA MEsAj yAyIN-

LANMAsINA yoL AÇIyoR. 
MEsAjLARIN ÇoĞu ALIcI-
NIN İLGİ ALANININ DIŞINDA 
vEyA yARARsIZ BİLGİ TA-

ŞIyoR. Eksİk vEyA yANLIŞ 
MEsAjLARIN yARATTIĞI 
BİLGİ kİRLİLİĞİ GüNLük 
yAŞAMIMIZI ETkİLİyoR.

İREM BAHAROĞLU
GAGİAD ÜYESİ



larında anlamamız gereken bilgiden 
çok daha fazlasını içeriyor. Beyin, is-
tem dışı,  hareketli- renkli nesnelere 
yöneliyor ve cevap verme isteği duyu-
yor. Bu da çoğunlukla akıllı telefon-
lar, televizyonda ki reklamlar ya da 
bilgisayar ekranında ki reklamlar ta-
rafından sağlanıyor. İster istemez bey-
nimiz her yeni harekete ilgi duyuyor.  
Çalan telefona cevap verdikten sonra 
diğer uygulamalarla ilgilenmek bir 
insanın günde ortalama en az bir sa-
atini alıyor. Bunun sonucu ise gerçek 
hayatta ki sohbetlerin, dijital şeylerle 
bölünmesi oluyor. Bilton şöyle diyor; 
“Sanki sizinle sohbet etmek isteyince, 
kafanızı dijital medyadan kaldırmak 
için kafanıza bir tabanca doğrultmam 
gerekiyor ki bu hiç de iyi bir muhab-
bet yolu değil.’’ Restoranda ailemizle 
yemek yerken bile aklımız sürekli ge-
len mesajlarda olabiliyor. Hal böyley-
ken o anı yaşamayı kaçırabiliyoruz. 
Genel olarak internet kullanımı ise 
her on kişiden birini etkileyebilen ba-
ğımlılıkla ilişkili. Yaygınlaşan twitter 
ağında birçok insan bunu farklı amaç-
larla kullanıyor. 
Bakınız 60 saniye içinde neler oluyor; 
-168 milyon e-posta gönderiliyor
 -98 000 tweet gönderiliyor
-13 000 iPhone uygulaması indiriliyor
-600 den fazla video Youtube’ da ya-

yınlanıyor 
Çoğu insan bilgi almak amacıyla kul-
lanırken diğerleri de kendini sürekli 
ne yapıyor olduğunu belirtmek zorun-
da hissediyor. Netice de her birey bu 
mecralarda kendini ifade etme olana-
ğı buluyor. Harvard Businness Revi-
ew tarafından yapılan bir araştırmaya 
göre; “twitter üzerinde dakikada yak-
laşık 100 bin tane dolaşan tweetleri 
dikkate alındığında, bir kullanıcının 
yaydığı tweetlerin sadece yüzde 36’ 
sı okumaya değer görülüyor.’’ Bu da 
twitter kullanıcıları için çoğunlukla 
bilgi kirliliğine sebep oluyor ki okur-
ken edindiğimiz bilgilerin çoğu akıl-
da kalıcı olmuyor. Rapordaki araştır-
madan elde edilen bulguya göre de 

internet; aşırı internet bağımlısı olan 
kişiler için diğer zararlı bağımlılıklara 
nazaran modern yaşam tarzı için daha 
tamamlayıcı bir nesne olarak görülü-
yor.
Bilgiyi yaşamımızı sürdürmek için 
kullanırız. Bilgi kirliliğinin olumsuz 
etkileri; hem yararlı bilgi edinmemizi 
zorlaştırmak, hem de edinilmiş yararlı 
bilgimizi aşındırmak yoluyla yaşamı-
mızı zorlaştırıyor. Verdiğimiz kararlar 
doğal olarak bilgi kirliliğinden etkile-
niyor. Edindiğimiz birçok bilgi saye-
sinde düşünme hızımız yavaşlıyor, bir 
durum hakkında karar verirken tered-
düte düşebiliyoruz. Neticede bilginin 
özüne ulaşarak hayatımızı kolaylaştı-
rabiliriz.

GENEL oLARAk İNTERNET kuLLANIMI İsE hER oN 
kİŞİDEN BİRİNİ ETkİLEyEBİLEN BAĞIMLILIkLA İLİŞkİLİ. 
yAyGINLAŞAN TWİTTER AĞINDA BİRÇok İNsAN BuNu 

fARkLI AMAÇLARLA kuLLANIyoR. 
BAkINIZ 60 sANİyE İÇİNDE NELER oLuyoR; 

-168 MİLyoN E-PosTA GöNDERİLİyoR
 -98 000 TWEET GöNDERİLİyoR

-13 000 İPhoNE uyGuLAMAsI İNDİRİLİyoR
-600 DEN fAZLA vİDEo youTuBE’ DA yAyINLANIyoR
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enes özkarslı kimdir? Kendinizi tanıtır mısınız?

1983 Gaziantep doğumluyum. İlkokulu GKV’de, orta 
ve lise öğrenimimi Gaziantep Anadolu Lisesinde ta-
mamladım. 2006 yılında İTÜ İşletme Mühendisliğin-
den mezun oldum ve Gaziantep’e döndüm. 2005 yı-
lından beri iş yaşamındayım. Şu an İnşaat sektöründe 
faaliyet gösteren firmalarımız var. İş yaşamı dışında 
kendim bahsedecek olursam; 2009 yerel seçimlerinde 
Şehitkamil ilçesinden İl Genel Meclis Üyesi seçildim 
ve İmar ve Bayındırlık Komisyonunda görev yapmak-
tayım. 2010 yılından beri de Avrupa Konseyi Yerel ve 
Bölgesel Yönetimler Kongresi Türk Delegasyonunda-
yım. Avrupa Konseyinde  Yönetişim Komitesi Başkan 
Yard. Görevini sürdürmekteyim. Ayrıca bu seneki 
adıyla Royal Halı Gaziantep BŞB Basketbol Kulübün-
de 2 yıldır Yönetim Kurulu üyeliği yapmaktayım.

iş yaşamına nasıl başladınız?

İş yaşamında üniversite son sınıfta İTÜ Tekstil Mü-
hendisliğinden arkadaşım Kahramanmaraşlı Harun 
Gümüşer ile İstanbul-Galata’da kurduğumuz Teks-
til-Tasarım firması ile başladı. Ancak Gaziantep her-
kes gibi beni içine çekti ve o işi arkadaşıma devredip 
Gaziantep’e döndüm.Kısa dönem askerlik sonrası 
baba mesleği olan inşaat sektörüne adım attım. Şu an 
inşaat müteahhitliği (Huzur İnşaat ve EN-TA Yapı ola-
rak) ve bunun yanında inşaat malzemeleri satışı(EKS 
Yapı olarak) ve inşaat çivisi/teli üretimi(EFE Hırdavat 
olarak) yapmaktayız. Gaziantep’te iş yaşamında bu-
lunmak büyük bir keyif.

Gaziantep’te faaliyette bulunduğunuz sektörün şu 
anki durumu hakkında neler düşünüyorsunuz?

Gaziantep’te inşaat sektörü son 2 yıldır satış anlamın-
da iyi seviyelerde idi. Ancak Suriye’deki son olaylar 
insanları gayrimenkul yatırımı konusunda duraklattı. 
Suriye’nin huzura kavuşması ve yabancılara mülk 
satışına izin veren yasanın yönetmeliklerinin çıkma-
sı ile inşaat sektör tekrar canlanacaktır. Çünkü her 
ay Gaziantep’in nufusu 10.000 civarında artmaktadır 
bu da yeni ev ihtiyacı demektir. Ayrıca Gaziantep’in 
sanayisi ve ticaret hacmi her geçen gün büyümekte, 
ihracatı Türkiye ortalamasının üzerinde büyümektedir. 
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Gaziantep’in, Ortadoğu’da ticaretin ve sanayinin mer-
kezi olması demek daha fazla inşaata ve lüks konuta 
ihtiyacı olacak demektir.
Gaziantep’de inşaat sektörünün en büyük sorunu olan 
arsa sıkıntısı da çözüme kavuşmaktadır. İbrahimli 2 
bölgesinin 1/1000’lik imar planı Büyükşehir Beledi-
yesi tarafından yapıldı ve Şehitkamil Belediye Meclisi 
tarafından oy birliği onaylanarak çıktı. Önümüzdeki 
bahar ayıyla birlikte o bölgede onlarca kazmanın vu-
rulup Gaziantep’in ihtiyacı olan geniş sosyal ve yeşil 
alanları olan yüksek katlı modern sitelerin yapımına 
başlanacaktır. Ayrıca Kilis yolunun imar planı da aynı 
şekilde çıktı. Orda da yine Gazianteplilerin ihtiyacı 
olan çevreye duyarlı, ekolojik, sosyal donatılı villa si-
telerin yapımına başlanacaktır. Bu planların açılması 
ve buralarda inşaatların başlaması ile daire fiyatlarının 
anormal yükselişi gelecek seneden itibaren yavaşlaya-
caktır. 

yeni projeleriniz var mı? hedefleriniz nelerdir?

Yeni inşaat projemiz Güvenevler’de Tugay’ın karşı-
sında Karayolları arazisi adı ile anılan bölgede 5+1 
dairelerden oluşan site şeklinde olacak. Onun dışında 
yine İbrahimli ve Topraklık mevkiilerinde 4+1, Üni-
versite karşısında 2+1 stüdyo daire inşaatlarımız sür-
mektedir.
Hedefimiz Gazianteplileri hayallerindeki evlerde ya-
şatmaktır. İnşaatları en kısa sürede en sağlam,güvenilir 
bir şekilde kaliteden ödün vermeden teslim etmek 
amacımız. Müteahhit demek, tahaatünü eden ve yerine 
getiren demektir. Biz de en optimumunu taahhüt edip 
yerine getirmek için çalışıyoruz. 
Hedefimiz yeşil alanı bol, sosyal imkanları geniş, mo-
dern villa veya blok siteler inşaa edip Gazianteplileri 
layık oldukları mekanlarda yaşatmaktır.

Şahsi hedefim ise Gaziantep’in daha yaşanabilir bir 
kent olmasında benim de bir katkım olmasıdır.

Gaziantep ticaret hayatının ve sanayisinin gelişi-
minde sizin gibi genç girişimcilerin rolü nedir?

Gençlerin olmadığı bir ticaret hayatı düşünülemez. 
Avrupa’nın bu durumlara düşmesindeki en önemli et-
kenlerden birisi yaşlı nüfuslarıdır diye düşünüyorum. 
Gaziantep’te de 1.000.000 civarında 30 yaş altı genç 
nüfus var. Gaziantep bu fırsatı iyi kullanıyor diye dü-
şünüyorum. 
Gaziantepli arkadaşlarımın hemen hepsi üniversite 
eğitimlerinin sonunda Gaziantep’e döndüler. Bu he-
men hemen bütün kuşaklarda böyle. Bu Gaziantep için 
büyük bir şans. Bu sayede dönen bu gençler yatırım-
larını hep Gaziantep’e yaparak şehrimizin potansiyeli-
ni büyütmüşlerdir. Şehir büyüyünce ulusal ve Uluslar 
arası firmalar kendiliğinden şehrimize teveccüh gös-
terme mecburiyetinde kalmaktadırlar. 
Ayrıca firmaların devamlılığı çok önemlidir. De-
vamlılığın olması için de en önemli unsur bir sonra-
ki kuşağın işi sahiplenmesidir. Gaziantepli gençlerin 
işlerine sahipleri neticesinde inanıyorum 50 yıl sonra 
Türkiye’nin en eski ve en köklü markaları içinde Gazi-
antepli şirketler olacaktır. Bu da Gaziantep’ten güveni-
lir ulusal/uluslararası başarılı bir çok marka demektir.

GaGiaD’a üye olma amacınız nedir?

GaGiaD’a üye olma amacım Gaziantep’in 
genç,başarılı işadamları ile birlikte olma, onlarla bilgi 
alışverişinde bulunma,aynı sosyal çevrede bulunma ve 
genç iş dünyasında bir katkım olabilecek ise bunu arz 
etme isteğimdir.Kısaca, Gaziantep genç iş dünyasının 
kalbinin attığı yerde olmak istedim..
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ERGÜN DÜZGÜN

ergün Düzgün  kimdir? Kendinizi tanıtır mısınız?

1977 Gaziantep doğumluyum.İlkokul Gaziantep Kolej 
Vakfı, Sunguroğlu  Lisesi Gaziantep Üniversitesi İnşa-
at bölümü mezunuyum. Evliyim 2 çocuk babasıyım.  

iş yaşamına nasıl başladınız?
 
Küçük yaşta babam Abdurrahman Düzgün’ün İnşaat 
Demiri ve Çimento satışı yaptığı iş yerinde çalışarak 
iş yaşamıma başladım. 2002 yılında askerden sonra 
(TAHSİNOĞLU DEMİR ÇELİK LTD.ŞTİ.)kurarak 
ticaret hayatını da başlamış oldum. İnşaat malzemeleri 
satışında kurumsallaşmak ve marka olmak çok zordur. 
Biz zor olanı başarmak için yola çıktık. 2012 yılında 
Tahsinoğlu Hazır Beton Tesisini kurarak tüccarlıktan 
sanayiciliğe adım atmış olduk.

Gaziantep’te faaliyette bulunduğunuz sektörün şu 
anki durumu hakkında neler düşünüyorsunuz?

(TAHSİNOĞLU HAZIR BETON DEMİR) İnşaat mal-
zemeleri satışında inşaata bağlı olarak, sürekli yükse-
liş ivmesi göstererek devam etmektedir. Gaziantep’in 
sürekli göç alması ve Organize Sanayisinin güçlü ol-
masından dolayı sürekli bir yapılaşma var. Son bir yıl-
dır arsa fiyatlarının yükselmesi daire fiyatlarınıda yük-
seltmiştir. Buna rağmen arz talep dengesinin çok hızlı 
bir dönem yaşaması bunun fiyatlara yansıması Emlak 
ve konuttaki talebi düşürmemiştir.
TAHSİNOĞLU HAZIR BETON İNŞAAT DEMİRİ 
YTONG VE ÇİMENTO Bayiliğinde satışlarımız ar-
tarak devam etmektedir. İnşaat ve inşaat malzemeleri 
Emlak Arsa ve Konutun yükselmeye devam edeceği 
öngörüsü içindeyim.

yeni projeleriniz var mı? hedefleriniz nelerdir?

TAHSİNOĞLU HAZIR BETON DEMİR sektöründe 
ve inşaat malzemeleri satışımızda en geniş ağı ve ileri 
teknoloji kullanım sektöründeki ihtiyaca cevap ver-
mek. 

Gaziantep ticaret hayatının ve sanayisinin gelişi-
minde sizin gibi genç girişimcilerin rolü nedir?

Genç İşadamları Genç Girişimcilerin rolü bence çok 
fazladır. Gelişen teknoloji yenilikçi ve verimliliğe ka-
tılımcılığa bağlı bir kurum kültürü oluşturarak müşte-
rimizle çalışanlarımız ve iş ortaklarımızla ülkemiz için 
fırsatları başarıya dönüştürmek beklentilerin üzerinde 
hizmet çözümleri ile artan sayıda farklı müşteriler 
oluşturma ve müşterilere marka güvencesi hissettir-
mek ve işte bunların hepsi,Genç Girişimcilerin yap-
mak zorunda olduğu şeylerdir.
Büyüklerimizin bilgi birikiminden ve tecrübelerinden 
faydalanarak yeni iş ve istihdam alanları sağlayarak 
önce Gaziantep sonra Türkiye için en güzel yarınları 
hazırlamak çok çalışıp rolümüze sahip çıkmak .

GaGiaD’a üye olma amacınız nedir?

Her alanda en güzel şekilde temsil eden Gazi şehri-
mize güzide bir dernek olan GaGiaD Genç Girişim-
ci ruhu Gaziantep’e yatırım yapan istihdam sağlayan 
sosyal projelere imza atan kültüre ve tarihi her alanda, 
hayat paylaştıkça güzel anlayışa sahip olmanın haklı 
gururunu yaşıyorum. İşte bu güzel derneğin üyelerinin 
bilgi birikiminden, tecrübelerinden yararlanmak ve 
kendi konumunda yardımcı olmak amacıyla GaGi-
aD üyesiyim.



Gökhan mengüç  kimdir? Kendinizi tanıtır mısınız?

1982 yılında Gaziantep’te doğdum.İlk, orta ve lise öğre-
nimimi Gaziantep’te tamamladıktan sonra 2001 yılında 
üniversite eğitimim için Yeditepe Üniversitesi Kimya 
Fakültesine başladım.Aile şirketimizin ihtiyacından do-
layı 2006 yılında Gaziantep’e döndüm.Bu arada da Ana-
dolu Üniversitesi İşletme fakültesinden mezun oldum.
Evliyim, 1 çocuk babasıyım.Boş zamanlarımda model 
araçlarla ilgileniyorum ve fanatik bir futbol izleyicisi-
yim. 

iş yaşamına nasıl başladınız? 

Ailemin tek çocuğu olmam vesilesiyle küçük yaşlarda iş 
hayatına aşinalığım başladı.2006 yılında da, hem sektör 
yoğunluğu hem de şirketimizin ihtiyacından dolayı ken-
dimi tam anlamıyla işin içinde buldum.İş hakkında bil-
gim olmasına rağmen en alt kademeden başladım, şimdi 
birçok konuda, oluşturduğumuz ekibimizle birlikte gele-
ceğimizle ilgili kararları alabiliyoruz.

Gaziantep’te faaliyette bulunduğunuz sektörün şu 
anki durumu hakkında neler düşünüyorsunuz?

Son yıllarda Gaziantep Sanayisinin lokomotifi konumun-
da bulunan halı sektörünün kimyasallarıyla ilgili üretim 
ve ithalat yapmaktayız.Halı sektörü, son dönemdeki ge-
lişmeleriyle bir nevi ev tekstiline dönüştü, buna bağlı 
olarak da yurtiçi ve yurtdışı pazarlarında ürün çeşitliliği 
ve tüketim arttı.Bu artış Gaziantep için daha fazla tezgah 
ve daha fazla üretim anlamına geliyor.Bunun bize yük-
lediği sorumluluğun, ar-ge yatırımları ve daha kaliteli 
ürünlerle sektöre hizmet etmek olduğunu düşünüyorum.
Faaliyette bulunduğumuz sektör genellikle petrol türevi 
ürünler olduğu için dünya genelindeki fiyatlarında ani 
dalgalanmalar yaşansa da, hammadde, üretim ve tüketim 
üçgeninde optimum denge sağlanmaktadır. 

yeni projeleriniz var mı? hedefleriniz nelerdir?

Başarı sadece donanımlı insanlarla gelir biz yeni proje-
lerimizde insana yatırım yapıyoruz.İşimizi geliştirecek 
ilgili bölümlerden mezun yetenekli ve meraklı genç ye-
tenekleri bünyemize kazandırıyoruz.Yeni yatırım olarak 
da yine halı sektörüne paralel düşüncelerimiz mevcut.
Yatırımımız fizibilite aşamasında olup, yeni yıla kadar 
faaliyete geçirmeyi planlıyoruz.Şirket olarak hedefimiz 
önce kendi sektörümüzde belirleyici olmak, sonra da 
global ekonomide sağlam bir yer edinmektir.

Gaziantep ticaret hayatının ve sanayisinin gelişimin-
de sizin gibi genç girişimcilerin rolü nedir?

Öncelikle şunu söylemek istiyorum, biz gençler büyük-
lerimize göre daha şanslıyız.Gelişimindeki en önemli 
unsur bilgidir.Önceden bilgi çok pahalıydı.Günümüzde 
ise artık bilgiye ulaşmak çok kolay.Bu paralelde Gazian-
tep’teki genç girişimciler teknolojinin ve beşeri serma-
yenin tüm olanaklarını kullanarak dünya ya ayak uydur-
mak konusunda entegre olabiliyorlar.Bize düşen görev 
büyüklerimizin tecrübelerini yeni teknolojilerle birleşti-
rerek maksimum fayda ve verimliliği kazanmaktır.

GaGiaD’a üye olma amacınız nedir?

GaGiaD’a üye olma amacım kendim gibi girişimciliği 
ön planda tutan, medeni cesareti yüksek, bireyselden çok 
toplumsal gelişime önem veren gençlerle ve bu gençle-
re yol gösteren tecrübeli iş adamlarıyla birlikte olmak, 
birikimlerinden faydalanmak ve kendi birikimlerimle 
harmanlayarak Gaziantep’e yararlı olabilmek.Kısacası 
bir şey almaktan çok bir şey vermek.
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İSA TÜRKMEN

isa TÜrKmen kimdir? Kendinizi tanıtır 
mısınız?

19.05.1976  Gaziantep doğumluyum. Doğuş 
Üniversitesi İşletme Bölümü mezunuyum. 10 
yıldır evli 1 kız ve 1 erkek evlat babasıyım.

iş yaşamına nasıl başladınız?
 
2000 yılında Türkmen Tekstil’de iş yaşamına 
başladım. 

Gaziantep’te faaliyette bulunduğunuz 
sektörün şu anki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Genel hatlarıyla ne çok iyi ne çok kötü Pa-
muk sektöründeki dalgalanmalardan dolayı 
Türkiye’deki pamuk sektöründe de dalgalan-
ma gözükmektedir. İhracatın verdiği destekle 
sektörümüzün durumunu iyi olarak nitelen-
direbiliriz.

yeni projeleriniz var mı? hedefleriniz ne-
lerdir?

2008-2009 yılında Kilise yaptığımız yeni ya-
tırımla üretimimizi arttırarak yeni teknoloji 
ile kalitemizi de arttırarak 2013’te 2. Döne-
minde 10.000 ring projemiz şuan gündemi-
mizdedir. Ayrıca Tarım ve hayvancılık faali-
yetlerinde de yeni yatırımlar gündemimizde.

Gaziantep ticaret hayatının ve sanayisinin 
gelişiminde sizin gibi genç girişimcilerin 
rolü nedir?

Elimden geldiği kadar şehrimize destek ol-
maya çalışıyoruz. 

GaGiaD’a üye olma amacınız nedir?

Genç İşadamı olarak şehrimize ve ülkemize 
katkı sağlamak.
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M.OGÜN BULUT

m.Ogün BuluT  kimdir? Kendinizi tanıtır mısınız?

14.08.1977 Gaziantep doğumluyum. İlk-orta ve lise öğ-
renimimi Gaziantep’te tamamlayarak  Dokuz Eylül Üni-
versitesi Ekonomi Bölümü’nden mezun oldum. Beş yıl 
İzmir’de ikamet ettikten sonra Gaziantep’e döndüm. Akı-
nal Ayakkabıcılık A.Ş.’de yönetici olarak çalışmaktayım. 
Evli ve  iki çocuk babasıyım.

iş yaşamına nasıl başladınız?

İzmir’de farklı sektörlerde görev aldıktan sonra 
Gaziantep’e dönüp, 1.Organize sanayi bölgesi’nde 3 yıl 
iplik üretimi yaptım. O dönemde Rus bavul ticaretinin 
engellenmeye çalışılması ve ürettiğimiz ipliğin %70’i 
Laleli’ye yönelik olmasından dolayı  sektör sekteye uğra-
mıştır. Bu vesile ile işyerimi kiraya vererek Akınal Ayak-
kabıcılık A.Ş.’de  Satınalma ve Dış Tic. Müd.. olarak işe 
başladım. 

Gaziantep’te faaliyette bulunduğunuz sektörün şu 
anki durumu hakkında neler düşünüyorsunuz?

Gaziantep, terlik ve ayakkabı sektörü için ulusal ve ulusla-
rarası bir üretici pazarı olma yönünden oluşumunu tamam-
lamıştır. Bundan sonraki hedefi dünya ticareti üzerinde bu 
sektörde ulaşamadığı noktaları daha yakın hale getirmek 
olmalıdır. Fakat bu hedefe ulaşmak için , çoğu sektörde ol-
duğu gibi bizim sektörde de en büyük engel Çin’dir. Çin’e 
rağmen ulus içerisinde alınan önlemler sektörün üretici-
ler açısından Türkiye pazarında iyi bir ivme yakalaması-
nı sağlamıştır. Fakat aynı durumu uluslararası Pazar için 
söylemek mümkün değildir. Şuanda bizim gibi üreticileri 
Çin’den korumak için uygulanan kotalar Avrupa, Afrika, 
Amerika kıta ülkelerinin kendi içlerinde uygulanmamak-
tadır.  Bu durum sektörün dünya pazarlarında Türk üre-
ticilerinin rekabet gücünü azaltmaktadır. Bu sorun ancak 

ihracatın daha cazip  hale getirilmesi ile çözülebilecektir.  

yeni projeleriniz var mı? hedefleriniz nelerdir?

Ürettiğimiz ürünün nihayi olması nedeni ile her zamanki 
hedefimiz dünya marketlerinde ve alışveriş alanlarında bi-
linilirliği arttırmak ve reyonlardaki adetlerimizin bir önce-
ki seneye göre artışını sağlamak daimi yeni hedefimizdir.  
Kendi sektörümüzdeki yenilikleri her zaman yerinde ve 
zamanında takip etmemiz ile birlikte farklı sektör yatırım-
ları için de  araştırmalarımız devam etmektedir. 

Gaziantep ticaret hayatının ve sanayisinin gelişiminde 
sizin gibi genç girişimcilerin rolü nedir?

Her şehrin kendi dinamikleri arasındaki en önemli faktör-
lerden birisi gençlerdir. Bu gençlerin iyi eğitilmesi yeterli 
değildir. Aynı zamanda eğitimden sonra bu gençlerin iyi 
yönlendirilmesi gerekmektedir. Fakat şehrimizde bu du-
rum profosyonelce yapılmaktansa en tecrübeli aile birey-
lerinin isteği doğrultuda yapılmaktadır. Genç girişimcile-
rimiz her zaman kendinden önceki neslin tecrübelerinden 
faydalanması gerekliliği kuşkusuzdur. Fakat bunun yanın-
da kendi yeteneklerini ve farklı bakış açısını şirketlerine 
sunabilmesi o şirketlerin yenilikçi ve daha dinamik olma-
sını sağlayacaktır. Bu durumun gelişmiş Gaziantep ticaret 
ve sanayisinin daha da gelişmesi yönünde gençlerin rolü-
nün daha fazla olmasını sağlayacağını  düşünüyorum.

GaGiaD’a üye olma amacınız nedir?

Gagiad’a üye olma amacım sevdiğim ve uzun süre birlikte 
olduğum dostlarımla birlikte üst maddedeki  Genç bakış 
açısını Gaziantep sosyal ve ticaret hayatına birlikte kata-
rak Gaziantep’in diğer Anadolu kentleri arasındaki farklı-
lığının ortaya çıkarılmasını ve öncü yapmasını sağlamak 
için çaba sarfetmektir..
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MUSTAFA TAYLAN ALAGÖZ

mustafa Taylan alaGöz kimdir? Ken-
dinizi tanıtır mısınız?

29.07.1973 tarihinde Gaziantep ilinin Nizip 
ilçesinde doğdum. İlk orta ve lise öğrenim-
lerimi Gaziantep’te tamamladım. Yüksek 
öğrenimime Bilkent Üniversitesi Uluslara-
rası İlişkiler Bölümünde devam ettim. Selin 
Alagöz ile evliyim. Baran ve Çağan ismin-
de 2 oğlum var.

iş yaşamına nasıl başladınız?
 
1996 yılında aile şirketinin ihracat bölü-
münde çalışarak iş hayatıma başladım.

Gaziantep’te faaliyette bulunduğunuz 
sektörün şu anki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

İplik, elyaf ve bobin boyama sektöründe 
faaliyet göstermekteyiz. Sektörümüzde Ga-
ziantep’teki birkaç firmadan biri durumun-
dayız. Sektörde Türkiye’nin önde gelen 
firmalarının iplik temin ve ihtiyaçlarını kar-
şılamaktayız. İçinde bulunduğumuz sektör 
birçok farklı sektöre iş yapmaktadır. Do-
kuma, triko, halı, konfeksiyon, vb. çeşitli 

alanlarda iş yapmaktadır.

yeni projeleriniz var mı? hedefleriniz 
nelerdir?

Şirket olarak tekstil sektöründe iplik üreti-
mi ve boyama işleri ile ilgili yeni alternatif 
projeler üreterek yatırım alanlarına yönel-
mek ve sektörümüzde lider olmayı hedef-
liyoruz.

Gaziantep ticaret hayatının ve sanayisi-
nin gelişiminde sizin gibi genç girişimci-
lerin rolü nedir?

Yeni düşüncelere, yeniliklere açık olup tü-
keticilerin ihtiyaç duyduğu malları düşük 
maliyetli ve kaliteli olarak üretecek kişile-
re ihtiyaç olduğundan bizim gibi yenilikçi 
genç girişimcilere sektör olarak ihtiyaç var-
dır.

GaGiaD’a üye olma amacınız nedir?

Farklı sektördeki genç girişimcilerle tanışa-
rak yaptığımız iş alanını geliştirmek ve di-
ğer sektördeki ihtiyaç duyulan mallara karşı 
duyarlılığımızı tespit etmek için üye oldum.
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UĞUR MUHİTTİNOĞLU

uğur 

1985 Gaziantep doğumluyum. Ortaokul ve lise eğiti-
mimi Gaziantep kolej vakfında tamamladıktan sonra 
üniversite eğitimi için 2003 yılında Yeditepe üniversi-
tesi işletme fakültesine gittim.

iş
 
Aile şirketi olduğumuzdan dolayı hafta sonları ve yaz 
tatillerinde şirketin en alt kademesinden başlayarak 
bütün birimlerde  görev yaptım. 2009 yılında askerlik 
görevi mimi tamamladıktan sonra tam zamanlı olarak 
Muhittinoğlu otomotiv san Tic. Ltd. Şti bünyesinde 
görevime başladım halen iş hayatımı burada sürdür-
mekteyim. 

iş 

Yıl bazında otomotiv pazarı beklentimizde çok büyük 
bir değişiklik şu an için yok. İlk 9 aya baktığımız za-
man, sektörün hızı bize toplam otomotiv pazarını 780-
800 bin adetler civarında kapatacağımızı gösteriyordu 
fakat 22 Eylül’den itibaren geçerli olmak üzere motor 
hacmi 1600cc’ye kadar olan otomobillerin ÖTV’si 
%37’den 3 puanlık artışla %40’a yükseltildi.   Eylül 
ayı içerisinde yapılan %3 lük ÖTV artışının pazara 
nasıl yansıyacağı konusunda görüş ayrılıkları olsa da 
toplam pazarı 750 bine kadar inebilir. Bir çok firma 
eylül ayı için ÖTV farkını kendileri üstlendi. Talebin 
normalde yılın en yüksek seviyelerine çıktığı Ekim-

Aralık döneminde fiyatların zamlanması ise talepte 
kaçınılmaz biçimde baskı yaratacaktır. eğer yıl sonuna 
kadar ötv farkını firmalar üstlenmeye devam ederler-
se pazarda bir daralma olmayacağı düşüncesindeyim. 
Geçen yılki satış rakamları bir rekordu.

iş

Hali hazırda devam eden Bağlı bulunduğumuz Toyo-
ta markasını ilimiz içerisinde kalite hizmet ve müşteri 
memnuniyeti konusunda en üst seviyeye taşımak. Ve 
Aynı zamanda  inşaatı devam eden halı  fabrikasını  
2013 yılının ilk aylarında faaliyete geçirmek için eli-
mizden gelini yapıyoruz. 

iş 
 
Büyüklerimizin sıfırdan kurup bugünlere getirdiği şir-
ketleri en üst seviyelere taşımak aynı zamanda değişen 
dünyaya ayak uydurarak yeni yatırımlar ve planlar içe-
risinde olmamız gerekir. Elimizdeki bu fırsatları iyi bir 
yatırıma dönüştürmek bizim gibi genç iş adamlarına 
düşüyor. 

iş

Gaziantep’te bu kadar seçkin sanayici ve iş adamını bir 
çatı altında toplayan başka bir dernek yok iş yaşamına 
yeni başlayan biri olarak bu üyelerin birikimlerinden 
ve tecrübelerinden faydalanmak  benim bulunmaz bir 
fırsat.



yoĞuN İŞ TEMPosu NEDENİyLE yAŞANAN sTRE-
sİN, DAvRANIŞ vE METABoLİZMA üZERİNDEkİ 

ETkİLERİ vE kİLo ALIMINA yoL AÇTIĞI; BuNuN İsE 
İŞ PERfoRMANsINI ETkİLEDİĞİ AÇIkÇA İZLENMEk-

TEDİR. sTREs, kİLo ARTIŞINA NEDEN oLABİLİR. 
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YASEMİN KOÇUM
GAGİAD ÜYESİ

İŞ YAŞAMINDA
SAğLIKLI BESLENME

ÜnÜmÜz iş hayatı, 
masa başında, bilgisayar 
karşısında geçirilen uzun 
ve hareketsiz çalışma 
saatlerini ve sık seyahat 
etmeyi gerektiriyor, bu 

da beraberinde stresi getiriyor. Bu 
yaşam tarzı; obezite görülme sıklığı-
nın çalışanlar arasında her geçen gün 
artmasına neden oluyor bunlara ilave-
ten olumsuz beslenme alışkanlıkları 
da  “Toplu çalışma alanlarında ara-
larda atıştırılan abur-cubur besinler; 
öğle yemeğini masada fast-food tarzı 
yağlı ve kalorili besinlerden oluşan 
bir mönüyle yapmak; masada su ye-
rine sürekli çay, kahve, meşrubat tarzı 
besinler tüketmek; ofis içerisinde ara 
öğün bulundurmamak; toplantıların 
sık ve uzun saatler alması sonucunda 
ara veya ana öğünleri atlamak” obezi-
te’ yi tetikliyor.
Yoğun iş temposu nedeniyle yaşa-
nan stresin, davranış ve metabolizma 
üzerindeki etkileri ve kilo alımına yol 
açtığı; bunun ise iş performansını et-
kilediği açıkça izlenmektedir. Stres, 

kilo artışına neden olabilir. Stres al-
tındayken vücut “kortizol” hormonu 
salgılar. Bu hormon, vücudun aç ka-
labileceğini algısı ile hareket eder ve 
yağ depolanmasını arttırır.

BeSlenmenizDe DiKKaT 
eDilmeSi GereKenler…
İş temponuz ne kadar yoğun olursa 
olsun kahvaltı, öğle yemeği ve ikin-
di için kendinize vakit ayırmalısınız. 
Uzun süreli açlıkta, vücudun karbon-
hidrat ihtiyacı artar ve fark etmeden 
kendinizi poğaça, tatlı, fast food tarzı 
yiyecekler yerken bulabilirsiniz. Ay-
rıca, stresli olmak, sizi enerjisiz bı-
rakabilir ve sürekli atıştırma ihtiyacı 
duyarsınız.

vücuTTA AŞIRI yAĞ BİRİkİMİ İLE kARAkTERİZE EDİLEN oBEZİTENİN; hİPERTANsİyoN, 
DİyABET vE kALP-DAMAR hAsTALIkLARI, fELÇ Rİskİ, yüksEk koLEsTERoL sEvİ-

yELERİ, sAfRA kEsEsİ hAsTALIĞI vE BAZI kANsER TüRLERİ, METABoLİk sENDRoM 
PREvALANsI, kAs-İskELET BoZukLukLARI, EkLEM hAsTALIkLARI GİBİ BİRÇok sAĞLIk 

soRuNuNA yoL AÇTIĞI, hATTA yAŞAM süRELERİNİ kIsALTTIĞI DüŞüNüLMEkTEDİR.

G
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SaBah KahvalTıSını 
DÜzenli OlaraK 
yapmalıSınız:
Yoğun bir gün sizi bekliyor: Güne 
peynir, süt, yumurta gibi protein içe-
ren besinlerden oluşan bir kahvaltı ile 
başlarsanız; daha sağlıklı, daha zinde 
olur ve öğle yemeğine kadar kendini-
zi çok aç hissetmezsiniz.
Sabah saatlerinde metabolizma ol-
dukça hızlı çalışır. Kortizol hor-
monunun salgılanması ile birlikte 
organizma uyanır; adrenalin, tiroid 
hormonları sabah saatlerinde yükse-
lir. Vücudun enerjiye ihtiyacı oldu-
ğu bu sabah saatlerinde, güne iyi bir 
kahvaltıyla başlamak önem kazanır. 
Sabah uyandığınızda; gece uyku ar-
dından yaşadığınız uzun süreli açlık 
nedeniyle, vücudunuzun daha fazla 
enerjiye ihtiyacı olur. Kahvaltı, ener-
jinizi sağlamada en önemli öğündür.
Tüm saydıklarımızı aynı öğünde ye-
memek koşulu ile tam buğday unu ile 
yapılmış ekmek, az yağlı bir –iki pey-
nir dilimi, yumurta, tadımlık bal, bir-
kaç zeytin, salatalık, domates, may-
danoz gibi yeşillikler ya da az yağlı 

süt ile hazırlanmış yulaf ezmesi, kuru 
meyveler ile zenginleştirilmiş müsli 
veya taze meyveler ile keten tohu-
mu, ceviz, badem ilave edeceğiniz az 
yağlı yoğurt gibi değişik seçenekleri 
kombine ederek, doyurucu bir kah-
valtı ile güne merhaba diyebilirsiniz. 
Eğer vaktiniz yok ise peynirli 1 tost 
yiyebilirsiniz ya da sadece bir muz 
yiyebilir, iş yerinde saat 10.00 gibi 
mini bir öğün ile destekleyebilirsiniz. 
Bu, sizin öğle öğününe kadar çok aç 
olmanızı önler; iştahınızı kontrol et-
menizi sağlar.

öĞle yemeĞi:
Öğlen saatlerinde ise, sindirimi için 
daha uzun süreye ihtiyaç olduğun-
dan, gündüz saatlerinde hazımsızlığa 
neden olmayacak, daha uzun süre tok 
tutan, proteinli (et, tavuk, balık) be-
sinleri tüketmek daha doğru olur. Pro-
teinin yanına nişastalı bir besin gru-
bunu ekleyebilirsiniz (kabuklu pirinç, 
bulgur, kepekli makarna; glisemik 
indeksi düşürmek için, haşlanmış, 
dolapta soğutulmuş, limon ve sirke 
gibi asitli bir sosla lezzetlendirilmiş 

patates salatası gibi). Bu saatlerde 
metabolizma hızlı çalışmaktadır.
Öğle yemeklerinde daha pratik yi-
yecekler tercih etmeniz gerekiyorsa, 
sandviçler iyi çözüm olabilir. Tavuklu 
veya ton balıklı sandviç yiyebilirsiniz. 
Haftada 2 defa makarna veya pizza, 
hemen her yerde ulaşmanız mümkün 
olan ızgara tavuk, ızgara köfteyi ter-
cih edebilirsiniz. Ya da sadece salata 
isteyip içine ton balığı, tavuk, hindi, 
salam, peynir ve ızgara sebze ilavesi 
ile kalorisi az ama doyurucu seçimler 
yapabilirsiniz. İş temposuna kendisini 
kaptıran birçok insan öğle yemeğini 
atlayabiliyor ya da saat 15.00-15.30 
gibi daha geç saatlerde yemek yiye-
biliyor. Bu şekilde düzensiz saatlerde 
yemek yenmesi, metabolizmanın da 
yavaşlamasına ve kilo alımına neden 
olur. Öğle öğününü geçiştirmeniz ge-
reken bir iş temponuz varsa, yanınız-
da mutlaka yiyecek bir şeyleriniz ol-
malı: Meyve, yoğurt, bir avuç fındık, 
evde hazırladığınız küçük sandviçler 
olabilir. Eğer öğle yemeğini geçişti-
rirseniz; bu, açlığınızı bastırmak için, 
aralarda abur cubur tarzı beslenmeni-
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ze neden olur. Akşamüstü, kendinizi, aşırı kalori 
içeren atıştırmalık yiyeceklere yönelmiş; bisküvi, 
kek, çikolata yerken bulabilirsiniz. Hele bunu bil-
gisayar ekranına bakıp yapıyorsanız; neyi, ne ka-
dar yediğinizin farkında bile olmazsınız.
Yemek sonrasında ise vücutta hafif bir enerji düş-
mesi ve yeniden enerji kazanmak için az da olsa 
dinlenme ihtiyacı doğar. Midedeki asit miktarı ar-
tar; kan, sindirim organları tarafından kullanıldığı 
için, beyne giden kan akımı azalır. Saat 15.00’e 
doğru ise vücut yine sabahki kadar olmasa da yük-
sek performansına ulaşır.

ara öĞÜnler:
Ara öğünler yemeye çalışın. Atıştırmalar veya ara 

öğünler; açlığı bastırıp, bir sonraki öğünde iştahı 
kontrol etmek için yenilmelidir. Oyalanma ara-
cı veya eğlencelik olarak algılanmamalıdır. Ara 
öğünler için pratik yiyecekler seçin. Tost, kuru ka-
yısı, kuru incir, yaban mersini ceviz, sütlü neskafe, 
light bisküvi ya da taze meyve sizi tok tutacaktır. 
16.00 sularında vücutta hafif bir şeker düşüklüğü 
yaşanır. Bu da yeniden enerjinize kavuşmak için 
hafif bir şeyler yeme isteği oluşturur. Başka bir 
açıdan bakıldığında ise yoğun iş temposuna çay/
kahve arası vermek, bir şeyler atıştırmak; aynı za-
manda bir dinlenmeyi, işe mola vermeyi sağlar.
Her ara öğün ekstra olarak 100-150 kaloridir. Di-
ğer öğünlerde bunu göz önüne almak gerekir.
Gününün son saatlerine dikkat etmelisiniz. Özel-
likle eviniz uzaktaysa ve trafikte çok uzun saatler 
geçiyorsanız, çok acıkabilirsiniz. Eve geldiğiniz-
de, daha sofrayı hazırlamadan, yiyecekleri atıştır-
maya başlarsınız. Yemek hazırlamaya girişmeden 
içeceğiniz sütlü bir kahve; hem trafikte geçirdiği-
niz sıkıntıyı size unutturabilir, hem de akşam öğü-
nünde kontrollü olmanızı sağlayabilir. Akşamları 
5.00’ten sonra ve özellikle yolda atıştırmak üzere 
yanınıza aldığınız bir kaç kuru kayısı da çözüm 
olabilir; aşırı yeme ataklarını önleyebilir.

aKşam yemeĞi:
Bütün gün çok az yemek yiyip, akşam yemeğin-
de porsiyonları abartmak ise başka bir kilo alma 
nedenidir. Akşam yemeği için protein ağırlıklı bir 
beslenme uygulayabilirsiniz. Haftanın üç günü 
beyaz et (balık, tavuk), haftanın iki günü kırmızı 
et, 2 günü ise baklagil gibi bitkisel proteinleri ter-
cih etmelisiniz. Akşam öğününde etsiz zeytinyağlı  
sebze yiyecekseniz, yanında bir-iki  dilim ekmek 
ve yoğurt yerseniz acıkmazsınız.

yaTmaDan önCe:
Akşam yemeği yendikten sonra, geç saatlere ka-
dar oturanlar için geçen süre çok uzun olduğun-
da; kişiler, yatmadan önce çok hafif bir şeyler 
yiyip,tercihen 1-2 porsiyon meyve ve  özellikle 
süt içip, kendilerini uykuya daha rahat hazırlaya-
bilirler.

en önemliSi Su TÜKeTimiDir:
Su içmeyi, günün her saatine düzenli olarak yay-
malısınız. Su ihtiyacınız 2-2,5 litredir.
Kahveyi Çok Fazla Tüketmemelisiniz:
Çay ve kahve, masa başı çalışanların vazgeçeme-



dikleri içecekler arasındadır. İçerdiği 
kafeinden dolayı, kahvenin uyarıcı 
etkisi olur. İnsanlar güne kahve ile 
başlamak eğilimindedirler. Çok fazla 
tüketildiğinde ise, gergin olursunuz. 
Kafeinsiz kahve tüketmeye çalışın 
ve günde 2 fincandan fazla içmeyin. 
Onun yerine yeşil çay içebilirsiniz 
veya bitki çaylarını tercih edebilirsi-
niz. Ayrıca şekersiz tüketemiyorsanız; 
çay ve kahveye atılan her şeker, ge-
reksiz kalorilerin de kaynağıdır.

yemeK SaaTlerine
DiKKaT eTmeliSiniz:
Vücut, alışkın olduğu saatlerde, sin-
dirim salgılarını daha iyi salgılar. Bu 
nedenle, aynı saatlerde yemek tercih 
edilmelidir. Stres ve yorgunluk halin-
de ise sindirim salgıları düzensiz sal-
gılanır. Akşam yemeğini çok geç sa-
atlerde yememeye özen gösterin. Saat 

20.00’den sonra, biyolojik ritminize 
uygun olarak, sindirim enzimlerinin 
aktivitesi azalır; metabolizma ise ya-
vaşlar.
Vücut, 21.00’den sonra, dinlenmeye 
ve uykuya hazırlanır. Sindirim sistemi 
yavaşlar, idrar atımı azalır; tansiyon, 
nabız değerleri ve vücut ısısı düşme 
eğilimine girer.
Rahat bir uyku ve melatonin salgılan-
ması için; karanlık, serin, sessiz ve 
sakin bir ortam gerekir. Vücut uyku-
ya hazırdır. Melatonin hormonunun 
temel görevi, vücudun biyolojik sa-
atini koruyup, ritmini ayarlamasıdır. 
Melatonin; kişiden kişiye değişse de, 
yaklaşık olarak 23.00 ile 05.00 saatle-
ri arasında salgılanan bir hormondur. 

Işığa duyarlıdır; karanlıkta ise yoğun 
biçimde salgılandığı tespit edilmiştir.
Gece ise, büyüme hormonu faaliyeti 
artmaya başlar. Büyüme hormonu; 
hücrelerin kendini yenilemesi, ona-
rılması için önemlidir. Ayrıca yağları 
eritip, kasların gelişmesinde etkili 
olur. Uykunun başlangıcında, büyü-
me hormonu salgısı maksimum düze-
ye çıkar. Yaşın ilerlemesiyle, büyüme 
hormonu salgısı azalır. Uykuda ise 
nabız, tansiyon ve vücut ısısı düşer; 
vücut dinlenir, kendini onarır ve ertesi 
güne hazırlanır.
Spor yapmanız ise fiziksel aktivasyo-
nunuzu arttırır. Stresle başa çıkmanı-
za, daha iyi uyku uyumanıza  sağlıklı 
olmanıza yardım eder…
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su İÇMEyİ, GüNüN hER sAATİNE DüZENLİ oLARAk yAy-
MALIsINIZ. su İhTİyAcINIZ 2-2,5 LİTREDİR.
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SIKÇA TÜKETİN  UZAK DURUN 

KISA SÜRELİ HAFIZA İÇİN

UZUN SÜRELİ HAFIZA İÇİN

HIZLI DÜŞÜNME BECERİSİ İÇİN

ENERjİNİZİ YÜKSELTMEK İÇİN

Kahve
Taze demlenmiş 1 fincan kahve dikkat toplama, prob-
lem çözme gibi sorunları, kısa süreli hafıza gücünü 
artırıp yaşlanma sürecinin önüne geçmekte faydalıdır.

yaBan merSini
Yaban mersini içerdiği yüksek antioksidanlarla hüc-
relerin hasar görmesini engelleyip uzun süreli hafıza 
gücünü artırır, Alzheimer ve Parkinsonla savaşta başı 
çeker. Özellikle taze ve sezonunda olanlarını bulursa-
nız çok şanslısınız.

SOmOn veya uSKumru
Beynin düşünme ve hafıza becerisi üzerinde en etkili 
yapı taşı olan omega 3 yağlarının en iyi kaynağı olan 
balık alışveriş listesinden eksik edilmemesi gereken 
besinlerin başında gelir.haftada 1-2 gün tüketiniz. 
Somon omega 3 zenginliği dışında niasinden de zen-
gindir ki bu bilişsel yeteneğin azalması ve Alzheimer 
hastalığı gelişimini engeller.

SirKeli,zeyTinyaĞlı SalaTalar
Salatanın içeriğindeki yağ, sirke protein ve karbonhid-
ratların yavaş sindirilip kan şekerinin dengelenmesine 
dolayısyla çabuk acıkmamanıza yardımcı olur. Daha 
fazla yarar sağlamak için salatanıza koyu yeşil yap-
raklı sebzeler özellikle ıspanak eklemelisiniz. Tabii 
enerji yükseltmek için yumurta, hindi, tavuk gibi sağ-
lıklı bir protein kaynağı ilave etmelisiniz.

enerJi içeCeKleri veya aşırı Kahve 
Aşırı dozda alınan kafein veya enerji içecekleri sizi 
uykunuzdan edebilir, bu da beynin dinlenmesini önle-
yip hafıza duraklamalarına neden olabilir. 

ham veya çOK OlGunlaşmış
OlanlarınDan uzaK Durun
Mevsimi dışında satılan yaban mersinlerinden uzak 
durun, aşırı pahalı olmaları dışında yararları da olma-
yacaktırç Uzun süre bekleyen meyvelerin besleyiciliği 
kalmayacaktır. 

Tam yaĞlı DOnDurma,
CipSler yaĞDa KızarTmalar
Bütün yağlar aynı değildir. Doymuş ve trans yağlar-
dan zengin abur cuburlar kalp damarlarını tıkayıp, 
besinler ve kanın beyne akışını yavaşlatarak beynin 
beslenmesini engellediği gibi zamanla yaşlanmasına 
da neden olabilir.

pOĞaça, KeK BöreK
MIT araştırmacılarının çalışmasına göre protein kay-
naklı beslenenlerin, karbonhidrat ağırlıklı mönü tüke-
tenlerden çok daha zinde olduğunu göstermiştir.uzak 
durulması gereken yıyeceklerdir.

BEYİN GÜCÜNÜZDEN vERİM ALMAK İÇİN DOğRU BESLENİN
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SIKÇA TÜKETİN  UZAK DURUN 

KONSANTRASYON İÇİN

RUH GÜZELLİğİ vE HUZUR İÇİN

KESKİN vE SAğLAM DUYU İÇİN

uNuTMAyINIZ kENDİNİZE yAPAyAcAĞINIZ EN öNEMLİ yA-
TIRIM DoĞRu BEsLENME vE DüZENLİ EGZERsİZDİR…..

DÜşÜK yaĞlı yOĞurT ve yaĞlı
TOhumlar
rahatlamak istiyorsanız düzenli olarak düşük yağlı ter-
cihen evde mayalanmış yoğurt ve porsiyon kontrolü 
yapmak şartıyla yağlı tohumlardan badem, fındık, ce-
viz tüketebilirsiniz.

Gazlı içeCeK veya meşruBaTlar
Gazlı içeceklerin yavru vatanı Amerika’da yapılan ça-
lışmaya göre günde 2,5 kutu gazlı içecek tüketenlerin 
tüketmeyenlere oranla 3 kat daha stresli, depresif ve 
heyecanlı olduğu gözlenmiştir.şişmanlığı da tetikle-
mektedir.

SAKİNLEŞMEK İÇİN

nane çayı
Nane mideyi sakinleştiren bir çay olarak bilinse de 
aroması konsantrasyon güvü ve hafıza performansı 
üzerine de çok başarılıdır. Özellikle beyin yorgunluğu 
yaşayanlar için hem sakinlik hem de uyku hali basma-
sının önüne geçmektedir.

şeKer
Sınava giren öğrencilere konsantrasyon için şekerle-
me takviyesi yapılsa da bunun bilimsel bir geçerliliği 
yoktur, boş kalori almak ve anlık mutluluklar yaşa-
maktan öteye geçmez.

rOKa ve ıSpanaK
Mutluluk hormonları salgılanmasında yardımcı B 
vitaminleirnden zengin yeşil yapraklı sebzeler roka, 
tere,ıspanak kendinizi iyi hissetirecek mutluluk veren 
besinlerdir. B6 vitaminlerinin eksikliğinde heyecan, 
rahatsızlık, depresyona eğilimin arttığını unutmayın.

Beyaz çiKOlaTa
Çikolata bile sayılamayacak beyaz çikolata mutluluk 
veren hormonların salgılanmasına destek veremez. 
Şeker içeriği, tam yağlı sütü az kakaosu bol en koyu 
renkli çikolatan şaşmayın.

herGÜn 1 yemeK KaşıĞı ezilmiş
KeTen TOhumu
ALA denen sağlıklı yağlardan zengin keten tohumu 
duyusal faaliyetlerin şekillenmesinde etkin içeriği ile 
kişilerin kendilerini daha iyi hissetmeleri, tatmin duy-
gusu için önemlidir. Yeterli alım sağlayabilmek için 
salata, yoğurt, sütlerinize ekleyebilirsiniz. Yalnız hij-
yenik şartlarda saklandığından emin olmalısınız.

alKOl
1-2 kadehe kadar kendinizi rahat hissedebilirsiniz 
ancak limiti aştığınızda duyusal faaliyetleriniz yavaş-
layacak kendinizi ifade gücünüz azalacaktır. Sınırın 
iyice aşılması durumunda kendinizi depresif, sersem 
hissetmeniz ise an meselesi.
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19. CAZ FESTİVALİ İSTANBUL’DA DÜZENLENDİ

he Marmara Esma 
Sultan’da, Simge 
Fıstıkoğlu’nun sunu-
culuğunu üstlendiği 
açılış törenine, festi-
valde yer alan müzis-

yenlerin yanı sıra sanat dünyasın-
dan çok sayıda ünlü isim katıldı.
Törende, gitar tekniği ve ustalığıyla 
Türkiye’nin en saygın müzisyen-
lerinden olan ve ülkede cazın ge-
lişimine önemli katkılarda bulunan 
Neşet Ruacan’a festivalin bu yılki 
‘’Yaşam Boyu Başarı Ödülü’’ veril-
di. Ruacan, ödülünü Eczacıbaşı’nın 
elinden aldı. Tören, günümüz ca-
zının ünlü vokallerinden, ‘’M-U-
S-I-C’’ isimli albümüyle de beğe-
ni toplayan Elif Çağlar ve cazın 
önemli isimlerinden oluşan beşlisi-
nin konseriyle devam etti.
19. İstanbul Caz Festivali açılış 
konserinde Çağlar’a saksafonda 
Engin Recepoğulları, piyanoda 
Serkan Özyılmaz, kontrbasta Erdal 
Akyol ve davulda Ediz Hafızoğlu 

eşlik etti.
Gecenin sürprizi ise ‘’Yaşam 
Boyu Başarı Ödülü’’ alan Neşet 
Ruacan’ın, sahneye çıkarak Elif 
Çağlar Beşlisi’ne eşlik etmesi oldu.

50 KOnSer 300’Ü aşKın
sanatçı
19. İstanbul Caz Festivali, 19 
Temmuz’a kadar İstanbulluları 50 

konser ve 300’ü aşkın yerli-yabancı 
sanatçıyla buluşturdu.
Festival konserlerine bu yıl ev sa-
hipliği yapan 20 mekan arasında; 
Cemil Topuzlu Açık Hava Sahnesi, 
İstanbul Arkeoloji Müzesi, İstanbul 
Modern, Salon ve The Marmara 
Esma Sultan, Bilgi Üniversitesi 
Santralistanbul Kıyı Amfi, Haliç 
Kongre Merkezi ve Sabancı Üni-
versitesi Sakıp Sabancı Müzesi yer 
alıyor.
Festivalin biletleri, İKSV’den ve 
konserden iki saat öncesine ka-
dar Biletix satış kanallarından te-
min edildi. Konser günleri konser 
mekânlarında da bilet satışı gerçek-
leştirildi.
Bu yıl ilk defa Cemil Topuzlu Açık 
Hava Sahnesi’ndeki konserlerle 
başlayan uygulamayla sanatsever-
ler, Biletix üzerinden satın aldıkları 
pdf formatındaki biletleri kendileri 
basarak ve konser girişinde çıktıla-
rın üzerlerinde yer alan barkodları 
okutarak mekana girebildi.

nlÜ sanatçı Stevie Wonder, 
İstanbul’da konser verdi.
Sahneye 10 kişilik bir müzisyen 
ekibi ve aralarında kızı Aisha 
Morris’in de bulunduğu 3 kişi-
den oluşan geri vokal grubuyla 

çıkan Stevie Wonder’a, bazı şarkılarda 8 kişi-
lik koro da eşlik etti. Wonder’ın seslendirdiği 
‘’Superstition’’, ‘’I Just Called to Say I Love 
You’’, ‘’Master Blaster’’, ‘’Sir Duke’’, ‘’For 
Once in My Life’’ ve ‘’Isn’t She Lovely?’’ 
gibi unutulmaz şarkılar, seyircilerin büyük 
tezahüratıyla karşılandı. Stevie Wonder, kon-
serde hitlerinin yanı sıra sevdiği sanatçıların 
şarkılarını da yorumladı. Konseri yaklaşık 9 
bin müziksever izledi.

T

Ü

İsTANBuL küLTüR sANAT vAkfI’NcA (İksv) Bu yIL
19’uNcusu DüZENLENDİ.

STEVİE WONDER’DAN İSTANBUL’DA MUHTEŞEM KONSER
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ÜrKiye’De vere-
cekleri konser uzun 
zamandır merakla bek-
lenen ABD’li rock top-
luluğu Red Hot Chili 
Peppers, SABAH’ın 

ana sponsorluğunda dün akşam 
Santralistanbul’da hayranlarıyla bu-
luştu. Türk müzikseverlerin en çok 
konser performansını görmek iste-
dikleri grupların başında gelen Red 
Hot Chili Peppers, dün İstanbul’a 
hareketli bir gece yaşattı. Müzik-
severler de, kapıların açılacağı 
16.00’dan itibaren santralistanbul’a 
gelmeye başladı. Güney Afrika’dan, 
Libya’dan, Avustralya’dan Fas’tan 
ve Avrupa’dan gelenler de Türki-
yeli müzikseverlerle birlikte, uzun 
kuyruklarda bekledi. Bu sırada sey-
yar satıcılar Red Hot Chile Reppers 
şeklinde yanlış yazılan bandanaları 
satmaya çalıştı; başardı da... Saat 
19.30’u gösterdiğinde’ Red Hot 
Chili Peppers’dan önce sahneye, 

kalabalığı ısındırmak için, ön grup 
olarak Athena çıktı. Saat 21.45’te 
ise beklenen ekip sahneye geldi. 
Gitarist Josh Klinghoffer’ın Türk 
bayraklı tişörtüyle sahneye çıkması 
da alkış aldı. Red Hot Chili Peppers 

konsere, yeni albümünden Monarcy 
of Roses adlı şarkı ile başladı. İlk 
şarkı, kalabalığı coşturmaya yetti. 
İlk şarkının ardından ise grup, bir-
çok sevilen şarkısını İstanbullu mü-
zikseverler için seslendirdi. Grubun 
‘çılgın’ bas gitaristi Michael “Flea” 
Balzary, Türk müzikseverlerin her 
gün ezan sesini duyduğu için çok 
şanslı olduğunu söyledi. Türk mü-
zisyen İlhan Erşahin de gruba bir 
şarkıda eşlik etti. Seyirci en büyük 
reaksiyonu, grubun en ünlü şarkı-
larından “Californication” çalarken 
verdi. Konser sona erdiğinde ise 
ünlü rock grubunu izleyen 40 bin 
kişi aynı fikirdeydi: “Beklediğimize 
değdi.”

TüRk MüZİksEvERLERİN DöRT GöZLE 
BEkLEDİĞİ RED hoT chİLİ PEPPERs, MuhTEŞEM 

PERfoRMANsI İLE 40 BİN hAyRANINA 
“BEkLEDİĞİMİZE DEĞDİ” DEDİRTTİ.

T
EFSANE İSTANBUL’DA SAHNEYE İNDİ
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enel olarak bakıl-
dığında rekorlar olim-
piyatı olarak hatırlan-
mayacak ama güzel 
müsabakalar ve yeni 
isimleriyle hatırlana-

cak bir yarışlar zinciri yaşandı.
Ayrıca oyunların açılış ve kapanış 
törenleri de müthiş görsel şölenler 
olarak, sporseverlerin hafızalarında 
özel bir yer edindi.
Türkiye 2 altın, 2 gümüş ve 1 de 
bronz madalya alarak ülkeler sırala-
masında olimpiyat 32.’si oldu. 2012 
olimpiyatlarında madalya sıralama-
sında ilk üç sırayı ise ABD, Çin ve 
İngiltere aldılar.
Londra olimpiyatlarının ülkemiz 
açısından en gurur verici tablosu 

ise 1500 metre yarışlarında yaşandı. 
Bu kategoride Milli atletlerimizden 
Aslı Çakır Alptekin altın madalya 
kazanırken, Gamze Bulut gümüş 
madalya kazandı.

palimpiK De ilK
alTınımızı KazanDıK
2012 Londra Yaz Oyunları’nın ar-
dından gerçekleşen ve engelli spor-
cuların yarıştığı 2012 Londra Para-
limpik Olimpiyatları’da büyük ilgi 
gördü ve dikkate değer çekişmelere 
sahne oldu.
Sporcularımız 1 Altın, 5 Gümüş ve 
4 Bronz madalya ile toplam 10 ma-
dalya kazandılar ve ülkemize büyük 
bir gurur yaşattılar.
Oyunların ilk gününde Türkiye 

adına Nazmiye Muslu, büyük bir 
başarıya imza attı. Milli halterci-
miz, Türkiye’ye oyunlardaki ilk 
altın madalyasını kazandırdı. Excel 
Arena’da yapılan müsabakalarda, 
ilk hakkında 100, ikinci hakkında 
104 kilo kaldıran milli halterci, 3. 
hakkında 106 kilo kaldırarak para-
limpik rekoru kırdı. Bu derecesi ile 
olimpiyat şampiyonu olmayı garan-
tileyen Nazmiye Muslu, bununla 
yetinmeyerek 4. Hakkında 109 kilo-
yu denedi ve büyük başarı sağlaya-
rak ‘Dünya Rekoru’nu da ülkemize 
getirdi.
Sporcularımızın oyunlardaki ba-
şarası ve daha da önemlisi ‘Örnek 
Kafile’ olarak gösterilmesi ülkemize 
büyük gurur yaşattı.

2012 LoNDRA oLİMPİyAT oyuNLARI vE hEMEN ARkAsINDAN 
DA LoNDRA PARALİMPİk oLİMPİyATLARI hAfIZALARDA Çok 

GüZEL GöRüNTüLER BIRAkARAk soNA ERDİ.

G

Bir yaz GeCesi rüyası

2012 LONDRA OLİMPİYAT OYUNLARI
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GAGİAD EĞİTİM vE ÇEvRE foNu sERTİfİkALARI TAsARIMI yENİLENDİ…  öZEL 
GüNLERİNİZDE sİZ DE EĞİTİME vE ÇEvREyE kATkIDA BuLuNuN, fARk yARATIN. 
      öZEL GüNLERİNİZDE EĞİTİM vE ÇEvRE foNu sERTİfİkAsI GöNDERMEk İÇİN 

DERNEk MERkEZİMİZ İLE İRTİBATA GEÇEBİLİRsİNİZ.

SAYIN EĞİTİM VE ÇEVRE GÖNÜLLÜSÜ;


